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Podravje � Kako radodarne so občine ob rojstvu otrok

Za otroka od 0 do 1000 evrov nagrade

67 let

Današnji kupon za 50 % popusta lahko uveljavite v 
Termalnem parku Term Ptuj vsak torek do vključno 22. 
decembra 2015. Kupon ne velja med zimskimi, prvoma-
jskimi, krompirjevimi počitnicami, ob praznikih ter na dan 
organiziranih prireditev. Kupon velja za nakup ene vsto-
pnice, izplačilo v gotovini in nakup darilnih bonov nista 
možna. Drugi popusti so izključeni in se ne seštevajo.

Torek: Tednikov kopalni dan
-50 %
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vstopnico

�
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Spodnje Podravje:
Vodovod razpada, evrop-
skega denarja ni na vidiku. 
Kako dolgo še?           � Strani 2 in 3
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Večina slovenskih občin rojstvo otroka nagra-
di z denarno nagrado. Te so bolj ali manj rado-
darne, od tega, da nekatere občine starše no-
vorojencev nagradijo s 1.000 evri, do tistih, ki 
ne dajo niti ficka. Občine v Podravju imajo za 
ta namen zelo različne zneske. Daleč najrado-
darnejša je občina Slovenska Bistrica. Več na 
straneh 4 in 5.



frastrukture. Vrednost omre-

žnine so župani lani na kole-

giju potrdili za obdobje enega 

leta. Ker bo leto dni kmalu nao-

koli, so o omrežnini vnovič raz-

pravljali v ponedeljek. Z njeno 

vrednostjo pa vnovič soglašali 

samo za obdobje enega, name-

sto štirih let, kot je bilo sprva 

predvideno. Direktor KP Ptuj 

Janko Širec je dobil nalogo, da 

do poletja pripravi novo razli-

čico sporazuma o delitvi vo-

dooskrbne infrastrukture. »Mi 

bomo občine, ki sporazuma 

niso podpisale, pisno pozva-

li, naj podajo svoje predloge. 

Glede na to, da sem se pred 

dobrim letom sam močno an-

gažiral, da bi prišlo do podpisa 

sporazuma, so mi stališča ob-

čin nepodpisnic poznana. Da 

bi do podpisa z njihove strani 

lahko prišlo v kratkem, si ne bi 

upal napovedati,« je povedal 

Širec.

Predlog spremembe sofinan-

ciranja bolnišničnega oddelka 

Vrtca Ptuj je dvignil veliko pra-

hu. „Do sedaj smo bolne otroke 

preštevali, včasih pa se je zgodi-

lo, da jih je bilo premalo, da bi 

vse stroške pokrili, zato je čas, 

da se to neha in da se župani do-

govorite, kako bo ta zadeva ure-

jena,“ je uvodoma dejala Božena 

Bratuž, ravnateljica Vrtca Ptuj, 

ki je na kolegiju predstavila vse-

bino in razloge za spremembo 

načina sofinanciranja. 

Poudarila je, da so zelo po-

nosni na ta oddelek, saj da je 

ptujska bolnišnica zraven UKC 

Ljubljana bila prva, ki je imela 

vzgojiteljico za hospitalizirane 

otroke.

Doslej financiranje 
po številu bolnih 
otrok; kako naprej?

Način financiranja se je skozi 

leta spreminjal, že nekaj let pa 

je Vrtec na občino naslavljal 

prošnje po spremembi načina 

financiranja in sedaj so predlog 

tudi predstavili. A več kot oči-

tno ni bil po godu nekaterim 

županom. Janez Jurgec, župan 

občine Cirkulane, in Rajko Jan-

žekovič, župan občine Dornava, 

sta bila precej glasna nasprotni-

Kot so se predhodno pred 

sejo kolegija županov dogovo-

rili direktorji občinskih uprav 

ter vodstvo Komunalnega 

podjetja (KP) Ptuj, vodovodni 

sistem upravlja, naj bi višina 

omrežnine prihodnja štiri leta 

ostala enaka kot sedaj, torej 

3,99 evra + DDV (4,32 evra z 

DDV). A potrjevanje tega pre-

dloga na seji kolegija, čeprav je 

bil predhodno dogovorjen, ni 

šlo tako zlahka skozi. Predvsem 

so župani opozorili, da bi bilo 

treba dokončno najprej doreči 

in potrditi sporazum o delitvi 

premoženja oziroma zgrajene 

vodovodne infrastrukture, kar 

pa ostaja v zraku že pet let. Spo-

razum naj bi bil podlaga za vo-

denje vrednosti vodooskrbne 

infrastrukture v knjigovodskih 

dokumentih občin. Vrednost 

infrastrukture je nadalje podla-

ga za izračun omrežnine, ki jo 

na položnicah plačujejo upo-

rabniki.

Je podpis 
sporazuma misija 
nemogoče?

Težava, zaradi katere pet ob-

čin sporazuma o delitvi premo-

ženja vodovodne infrastruktu-

re še ni podpisalo, je v tem, da 

sporazum med občinami in KP 

predvideva finančne pobote. V 

nekaterih primerih so občine 

dolžne Komunali, v drugih pri-

merih Komunala občinam. Fi-

nančne obveznosti izhajajo iz 

minulih vlaganj v omrežje. Na-

tančna vrednost vodovodnega 

omrežja, ki ga upravlja KP Ptuj, 

ostaja nedorečena. Ker so se 

najkasneje s 1. aprilom 2014 

v skladu z državno uredbo in 

v njej predpisano metodolo-

gijo morale na novo definirati 

cene komunalnih storitev, so 

spodnjepodravske občine vre-

dnost omrežnine na predlog 

KP Ptuj določile pa podlagi 

približne ocene vrednosti in-
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Včasih pa se ti zagabi ...
Ko je prejšnji konec tedna zaokrožila 

novica, da je vlada imenovala sekretarja 

za turizem, in ko sem slišal njegovo ime, 

sem pomislil: O, saj tega pa poznam, ta 

je iz Ptuja! Potem sem prebral, da gre za 

izrednega strokovnjaka z bogatimi de-

lovnimi izkušnjami na področju turiz-

ma, in pomislil: Ne, tega pa ne poznam! Ker tisti, ki ga jaz 

poznam, je bil tako »izreden«, da se je finančno zapufal za 

več kot pet milijonov in so njegove dolgove prenesli na sla-

bo banko. In takega jaz ne bi okarakteriziral kot izrednega 

strokovnjaka.

A bolj kot je čas mineval, bolj jasno je postajalo, da je stro-

kovnjak res naš, ptujski. V demokraciji niti dobri stari sloven-

ski pregovori ne veljajo več, kajti očitno slab glas o izrednem 

strokovnjaku ni šel tja daleč v deveto deželo, do Ljubljane, 

ampak je ostal kar v devetih vaseh, na Ptujskem. In ker sem 

pač kljub že večdesetletni polnoletnosti še vedno naiven, se mi 

je zasmilil gospodarski minister, ker so mu podtaknili turistič-

nega sekretarja.

Pa sem se lotil tega imenovanja po novinarski plati: pov-

prašal tega, onega, lokalnega, državnega ... In se čudil. Pravi-

jo, da je sposobnost čudenja nekaj, kar imajo otroci. Očitno 

imamo to sposobnost tudi predpenzionisti. Kajti jaz sem se 

vedno bolj čudil, kakšni so naši politiki: nihče nič ne ve (če 

mu to koristi), zapira si oči, ker mu bo to mogoče pa kdaj 

prav prišlo (najbrž misleč: Kaj pa če tudi jaz kdaj postanem 

direktor direktorata, državni sekretar ali kaj podobnega). In 

minister mirne duše sporoči našim bralcem, da je vedel za se-

kretarjeve dolgove – ampak mu zaupa. Ker sekretar jamči s 

svojim družinskim in osebnim premoženjem. A minister spet 

zamolči, da je pa to premoženje pod nekaj milijoni hipoteke ...

Veste, v takih primerih pa se mi politika zagabi. In sem 

(poklicno) vesel, da se je končalo, kot se je. Ker zasebno vem, 

da mi lahko že čez pet minut spet koga podtaknejo, le da za 

njegove grehe ne bom vedel, ker pač ne bo naš, ptujski. Takrat 

se bo gabilo komu na pomurskem Vestniku ali pri Primorskih 

novicah ...
Jože Šmigoc

Uvodnik Ptuj � Kolegij županov Spodnjega Podravja

Zakaj morajo preštevati bolne o
Marčevsko srečanje županov Spodnjega Podravja je ponovno odprlo številna nerešena vprašan
mreč občine prispevale le toliko sredstev, kolikor otrok iz njihovih občin je bilo v bolnišnici, ka
kljub temu, da ne gre za visoke zneske, številnim županom ni bil ravno po godu.
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Sp. Podravje � Poti in stranpoti ptujskega vodooskrbnega sistema

Vodovod razpada … Kako dolgo še?
Na ponedeljkovi seji kolegija županov občin Spodnjega Podravja so navzoči med drugim potrjevali znesek omrežnine pri storitvi 
oskrbe s pitno vodo. Omrežnina je fiksni del zneska na položnici. Nekatere občine svojim občanom omrežnino subvencionirajo in 
je občani plačujejo manj ali celo nič, odvisno od odstotka subvencije. Spet druge občine so se odločile, da te dajatve občanom ne 
bodo subvencionirale.

Foto: ČG

Vzgojiteljica Vanja Žuran dela v bolnišničnem oddelku ptujskega 
Vrtca.

Urgenca – DA
Soglasen da pa so župani Spodnjega Podravja dali 

uvrstitvi Ptuja v mrežo urgentnih centrov. Aktivnosti 
na tem področju sta predstavila direktor Bolnišni-
ce Ptuj Andrej Levanič in direktorica Zdravstvenega 
doma Ptuj Metka Petek Uhan. Oba sta prepričana, 
da si Ptuj urgentni center zasluži in da ga mora imeti, 
kar sta podkrepila še s statističnimi podatki. S tem 
so se strinjali tudi vsi župani, ki so sprejeli sklep, da 
od države zahtevajo, da se Ptuj uvrsti v mrežo urgen-
tnih centrov. Slišati je bilo tudi, da ministrica izgublja 
avtoriteto ter da se župani Spodnjega Podravja čutijo, 
kot da jih nekdo zavaja. 

Foto: Črtomir Goznik

Vlaganja v ptujski vodovodni sistem so se po mnenju direktorja 
KP Ptuj Janka Širca začela desetletje prepozno.

Sporazum za izvajanje 
dejavnosti ni potreben

Ptujski vodooskrbni sistem, ki ga kot koncesionar upra-
vlja KP Ptuj, deluje na območju 19 občin. Izmed teh jih 
sporazuma doslej še vedno ni podpisalo pet: Cirkulane, 
Gorišnica, Sv. Andraž, Cerkvenjak in Starše. Zanimivo 
je pojasnilo oz. strokovno mnenje Inštituta za raziska-
ve, izobraževanje in svetovanje Maribor, izdano v zvezi z 
ureditvijo področja oskrbe s pitno vodo v občini Cerkve-
njak. Mnenje je spisal direktor Inštituta, profesor Jan Žan 
Oplotnik, na datum 25. februar 2013. V mnenju je med 
drugim navedeno, da sporazum, kot je bil občini predlo-
žen v podpis, ne predstavlja nujnega pogoja za nadaljnje 
nemoteno izvajanje dejavnosti oskrbe s pitno vodo.



ka novega predloga. „Pavšala ne 

bomo plačevali, plačali bomo le 

tisto, kar potrebujemo,“ je bil 

jasen Jurgec, ki je Bratuževi še 

dejal, da se z njim ne bo pogo-

varjala tako, kot si ona misli. Ta 

mu je odvrnila, da občine Cir-

kulane, Sveti Andraž, Podlehnik 

in Gorišnica že do sedaj niso 

ničesar plačevale, saj da niso 

podpisale sporazuma. „Pošljite 

račun, pa ga bomo poravnali,“ ji 

je dejal Jurgec, a mu je pojasni-

la, da računa ne more poslati, 

če nimajo podpisanega spora-

zuma.

„To so sramotno nizke števil-

ke. Vsa leta je primanjkljaj krila 

ptujska občina, vzgojiteljica pa 

je delala z otroki iz vseh občin,“ 

je še pojasnila Bratuževa in do-

dala, da je težava tudi v tem, da 

po zakonu ne smejo preštevati 

šolskih otrok, temveč le pred-

šolske, čeprav se tudi s temi 

vzgojiteljica enako ukvarja. To 

je potrdil tudi direktor Bolni-

šnice Ptuj Andrej Levanič. Dejal 

je še, da ne gre za povečanje 

zneska, ampak spremembo me-

rila.

Vrtec Ptuj od občin Spodnje-

ga Podravja pričakuje, da bodo 
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otroke in „upati“, da jih bo čim več?
nja, ki jih občine več kot očitno še niso rešile. Tokrat je bil jabolko spora način sofinanciranja bolnišničnega oddelka Vrtca Ptuj. Doslej so na-
ar se finančno ni izšlo in je razliko krila ptujska občina. Nov predlog je zato sestavljen pavšalno, po številu prebivalcev posamezne občine, a 

Ptujska vodovodna delitvena bilanca
Celotna zgodba okrog vodovodne infrastrukture na 

Ptujskem ima zares dolgo brado. Za ureditev lastniških 
razmerij se je pred leti, še v času, ko je KP Ptuj vodil direk-
tor Jože Cvetko, predlagala ustanovitev interesne zveze. 
Ne iz te in nobene druge moke ni bilo kruha. Saj spora-
zum do danes še ni bil podpisan. Zadeva resda ni eno-
stavna, ker sistem od Dravskega preko Ptujskega polja 
vse do Haloz in Slovenskih goric predstavlja celoto. Zato 
je težko določiti, katera občina je lastnik česa. Najeno-
stavnejša je situacija pri cevovodih posameznih občin. 
Zelo kompleksna pa je zadeva pri vodnjakih, črpališčih, 
vodohranih, glavnih dovodnih žilah oz. glavnih cevovo-
dih … Navedeno infrastrukturo potrebujejo vse občine, 
pa čeprav je le-ta zgrajena samo v nekaterih. Vodnjaki, ki 
so na območju občine Hajdina, so potrebni za celoten sis-
tem. Če bi se infrastruktura v poslovne knjige občin vna-
šala samo po principu teritorialnega merila, bi bila potem 
občina Hajdina lastnica vseh na njenem območju zgraje-
nih vodnjakov. Pa čeprav so ti potrebni za delovanje ce-
lotnega sistema. Hipotetično: če bi bila lastnica, bi lahko 
določala tudi pogoje (in ceno) uporabe. Po drugi strani bi 
sicer z vpisom vodnjakov občina Hajdina v svoje poslovne 
knjige vnesla lepo premoženje, za katerega bi se plačeva-
la tudi precej visoka omrežnina (oz. amortizacija). Kako in 
kdaj se bo končala ptujska vodovodna delitvena bilanca, 
je težko, skoraj nemogoče napovedati. Med drugim tudi 
zaradi nezmožnosti doseganja političnih kompromisov in 
usklajevanja interesov posameznih občin.K
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Obveznosti in terjatve med občinami 
in KP Ptuj na dan 1. 1. 2010

Občina Obveznost / terjatev (€)
Ptuj 855.275
Hajdina 405.844
Markovci -413.078
Kidričevo 203.228
Majšperk 38.003
Žetale 27.587
Videm -1.790
Podlehnik 368.771
Gorišnica -290.159
Zavrč -54.388
Dornava 173.048
Juršinci 318.771
Destrnik -184.592
Trnovska vas 69.851
Sv. Andraž -128.800
Starše -177.786
Cerkvenjak -245.379
Cirkulane -296.388
Sv. Trojica -48.132

Pri zneskih, kjer je predznak negativen, pomeni, da obči-
na dolguje Komunali. Zneski (brez negativnega predznaka) 
pomenijo dolg Komunale do občine. Podatki so povzeti iz 
sporazuma, ko je KP kot vršilka dolžnosti direktorice vodila 
Tanja Hočurščak Sternad, to je bilo v obdobju januar–april 
2012. Pet občin na podpis sporazuma, s predvidenimi obve-
znostmi in terjatvami, ne pristaja. Celoten spodnjepodravski 
županski zbor je na ponedeljkovi seji sprejel odločitev, da 
se sporazum do poletja novelira. Je pa pri sporazumu za-
nimiv še en podatek. Čeprav dokument pravno-formalno ni 
veljaven, saj ga niso podpisale vse občine partnerice, naj bi 
že pred leti MO Ptuj dobila svojo terjatev (ali del terjatve), ki 
izhaja iz tega sporazuma, od KP poplačano. Lani spomladi 
je nekdanji župan MO Ptuj Štefan Čelan na eni izmed sej 
kolegija županov dejal, da naj bi bilo to poračunano v sklopu 
neke zgodbe.

vprašanje, kako bo na župane 

apeliral, da je sistem glede na 

njegovo dotrajanost nujno ob-

noviti, odgovoril: »Opažam, da 

se večina županov problema 

že zaveda. Sam pa župane tudi 

razumem, da bi morda z omre-

žnino zbrana sredstva ta hip 

želeli porabiti za kakšne druge 

infrastrukturne projekte, kar 

jim državna uredba sicer omo-

goča, saj je člen napisan prema-

lo natančno. Pričakujem, da bo 

novela uredbe to spremenila 

in da bo natančno zapisano, da 

se sredstva, zbrana z omrežni-

no, namenijo izključno za tisto 

infrastrukturo, iz katere so se 

sredstva zbirala.«

Mojca Zemljarič

Vodnjaki delujejo 
s tretjino 
zmogljivosti

Kot je bilo predstavljeno na 

seji kolegija županov, naj bi 

se 10 % zbrane omrežnine na-

menilo za nujna vzdrževalna 

dela na sistemu. »Za vsa nujno 

potrebna investicijsko-vzdr-

ževalna dela je tega denarja 

bistveno premalo. Mi smo s 

temi 10 % pobrane omrežnine 

obnovili kar nekaj vodohranov, 

prečrpališč in vozlišč. Težav 

v sistemu je veliko in se s tem 

deležem v enem letu ne da 

storiti veliko. Pripravili smo na-

bor potrebnih vlaganj, ki smo 

jih občinam tudi predstavili. 

Nabor predvidenih vlaganj je 

ocenjen na 1,8 milijona evrov. 

Nujno potrebno bi bilo teme-

ljito obnoviti objekt črpališča 

v Skorbi, pa tudi vodohrane, 

globinske vrtine oziroma vo-

dnjake, prečrpalne postaje, 

posodobiti bi morali nadzorni 

sistem. Zgraditi bi morali še 

najmanj dva objekta za čiščenje 

vode (filtra) v Skorbi in Pod-

vincih. Zato bi morda občine 

lahko za vlaganje v vodooskrb-

no infrastrukturo oblikovale 

poseben investicijski fond, saj 

pri novogradnji težko rečemo, 

da gre za nujna vzdrževalna 

dela. Vedeti moramo, da se v 

sistem zadnjih nekaj let sploh 

ni vlagalo. Sedaj smo zagnali 

aktivnosti, ki bi se jih moralo 

že pred desetimi leti. Omre-

žnine se niso obračunavale. Za 

globinske vodnjake v Skorbi 

lahko z gotovostjo povem, da 

najmanj pet let zagotovo niso 

bili vzdrževani. To pomeni, da 

je slabši tudi njihov izkoristek. 

Namesto 16 ali 18 litrov vode, 

kolikor bi se lahko načrpalo na 

sekundo, se ob trenutni zmo-

žnosti delovanja vodnjakov na 

sekundo načrpa pet ali šest li-

trov vode,« je povedal direktor 

KP Janko Širec.

Veliko vprašanje, 
ali bo za vodovod 
na voljo 
evropski denar

Sredstva, zbrana z omrežni-

no, so namenska, občine in 

koncesionar bi jih morali vla-

gati nazaj v omrežje: bodisi za 

vzdrževanje bodisi za investici-

je. Da je ptujski vodovod ope-

šan, ni nobenega dvoma. »Naš 

celotni vodovodni sistem bo v 

bližnji prihodnosti treba sani-

rati. Pripravili smo nekaj osnov 

za projekt, s katerim bi kandi-

dirali za evropska kohezijska 

sredstva. Za zdaj niti s strani 

države ni jasne opredelitve, ali 

takšni projekti v novi finančni 

perspektivi bodo ali ne bodo 

podprti. Da bi vodovod sanirali 

do točke zadovoljivega stanja, 

bi po moji oceni potrebovali 

okrog deset let. Je pa res, da 

so nekatere občine v lanskem 

letu v obnovo sistema vložile 

nekaj sredstev, zlasti tam, kjer 

poteka gradnja kanalizacije,« 

je pojasnil Širec ter na naše 

letno za plačo vzgojiteljice in 

materialne stroške zagotovili 

dobrih 20.000 evrov (to je po-

lovica skupnega zneska, dru-

go polovico prispeva država). 

Zneski, ki bi jih morali prispe-

vati, pa so dejansko le kaplja v 

morje. Občina Cirkulane bi po 

pripravljenem predlogu mora-

la mesečno prispevati 57 evrov, 

Podlehnik 45,4 evra, Gorišnica 

97,9 evra, Sveti Andraž pa le 

28 evrov. Bistveno več seveda 

ptujska občina, 568 evrov me-

sečno, kar je izračunano po 

številu prebivalcev posamezne 

občine.

Ne glede na obrazložitve se-

danji predlog ni bil sprejet, zato 

bo treba pripraviti nov spora-

zum. A kot je dejal Janžekovič, 

tudi za financiranje drugih za-

vodov. Iz govora številnih župa-

nov je bilo namreč razbrati, da 

ne gre le za financiranje tega 

oddelka, ampak je treba stvari 

rešiti sistemsko tudi pri financi-

ranju knjižnice, pa šole Ljudevi-

ta Pivka ...

Dženana Kmetec

Foto: Črtomir Goznik

 Občine Cirkulane, Sveti Andraž, Podlehnik in Go-
rišnica že doslej niso imele podpisanega sporazuma 
in bolnišničnega oddelka Vrtca Ptuj niso želele sofi-
nancirati. „Kljub temu pa je naša vzgojiteljica delala 
tudi z otroki iz vaših občin,“ jim je na kolegiju županov 
Spodnjega Podravja dejala Božena Bratuž, ravnateljica 
Vrtca Ptuj.



Občinske denarne na-
grade ob rojstvu otroka so 
opredeljene v pravilnikih, 
o njih pa odloča vodstvo ob-
čine, na čelu z županom in 
občinskim svetom. Pogoj v 
vseh pa je enak: da sta upra-
vičenec in novorojenec dr-
žavljana Republike Sloveni-
je in da imata na dan rojstva 
novorojenca prijavljeno 
stalno prebivališče v občini.

Vloge povečini starši dobijo 

na spletnih straneh, rok za od-

dajo pa je približno 3 mesece 

po rojstvu. Za enkratno denar-

no nagrado ob rojstvu otroka 

sredstva zagotavlja občina iz 

svojega proračuna.

Občine v Spodnjem Podrav-

ju imajo za ta namen izjemno 

različne zneske. Daleč najrado-

darnejša je občina Slovenska 

Bistrica, ki je v lanskem letu 

namenila za nagrade ob rojstvu 

otroka kar 73.700 evrov, sledi ji 

Ptuj z neprimerljivo nižjim zne-

skom: 16.233 evrov.

Imamo pa očitno tudi majh-

ne občine na našem območju, 

ki zelo lepo nagrajujejo prihod 

novorojenih občanov, pa tudi 

take, ki na to očitno (vsaj v fi-

nančnem smislu) nič ne dajo.

Kako je po naših 
občinah?

Videm
V videmski občini so lansko 

leto za starše novorojenčkov 

namenili 3.967 evrov. Starši 

prejmejo vrednostni bon in 

ga unovčijo v trgovini Pika-

polonica. Ob rojstvu prvega 

otroka znaša njegova vrednost 

70 evrov, ob rojstvu drugega 

100 evrov, ob rojstvu tretjega 

150 evrov in za vsakega nasle-

dnjega otroka po 50 evrov več. 

Podatka, koliko novorojenčkov 

se je lani rodilo v občini Vi-

dem, nimajo, ker vsi starši ne 

izkoristijo možnosti za prejem 

vrednostnega bona.

Markovci
V občini Markovci se je lani 

rodilo 47 otrok. Pri njih starši 

prejmejo ob rojstvu vsakega 

otroka 250 evrov; da prejmejo 

ta sredstva, morajo izpolniti 

ustrezno vlogo. Lani so iz občin-

skega proračuna za ta namen 

porabili 11.000 evrov. (Če se 

vam številke o novorojencih in 

izplačilu ne ujemajo – starši lah-

ko dajo vlogo za izplačilo denar-

ja pol leta po rojstvu otroka.)

Cerkvenjak
V občini Cerkvenjak so v lan-

skem letu za izplačilo finančne 

spodbude za 20 novorojencev 

skupno namenili 4.270 evrov. 

Občina sicer za novorojenca 

nameni finančno nagrado v vi-

šini 213,50 evra.

Juršinci
V občini Juršinci se je v lan-

skem letu rodilo 24 otrok. Za 

starše novorojenčkov so sku-
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Lani 210.000 za novorojence, najv
Večina slovenskih občin rojstvo otroka nagradi z denarno nagrado. Te so bolj ali manj radodarne, od tega, da nekatere občine starše no
stanje v Spodnjem Podravju, katere občine podeljujejo nagrade ob rojstvu otrok in kakšne zneske.

Denarna nagrada, ki jo podeljujejo občine, ni 
enaka tisti, ki jo ob rojstvu otrok izplačujejo Centri 
za socialno delo. Država novorojence nagradi z zne-
skom 280 evrov, do nje pa po Zakonu o uravnoteže-
nju javnih financ niso upravičeni vsi. Premoženjski 
cenzus za pravico do pomoči ob rojstvu otroka je 
postavljen na raven 6. razreda otroškega dodatka, 
kar znaša 64 % povprečnega mesečnega dohodka 
na družinskega člana oz. 638,09 evra na družinske-
ga člana.

Občina Višina nagrade (v evrih) Skupaj izplačila občine 
v ta namen za leto 2014

Število otrok, ki 
so prejeli nagrade

1. Slovenska Bistrica Za prvega otroka 220, za vsakega nadaljnjega pa 330 73700 246
2. Ptuj 100; za prvorojenega otroka v letu podelijo 330 evrov 16233 159
3. Lenart 150 11550 78
4. Markovci 250 11000 47
5. Ormož za prvorojenega 100, 150 pa za vsakega nadaljnjega 10800 87

5. Poljčane 200 za prvega in 300 evrov za vsakega nadaljnjega otroka, ob 
tem pa še mlečni preparat do otrokovega 4. meseca starosti 10800

6. Kidričevo za prvega 150, za drugega 200, za tretjega in vsakega 
naslednjega otroka pa 300 8750 57

7. Središče ob Dravi za prvega otroka 300, za drugega 400 in za vsakega 
naslednjega 500 7500 21

8. Makole za prvega otroka 200, za drugega in vse nadaljnje pa 300 6200 24
9. Hajdina 167 6179 37
10. Sveti Tomaž 200 5800 29

11. Majšperk za prvorojenca 100, za drugega 150 in za tretjega ter vsakega 
naslednjega 220 5692 43

12. Gorišnica za prvorojenca 80, za drugega otroka 100, za tretjega in 
vsakega naslednjega pa 200 4740 46

13. Sveta Ana 213 4270 20
13. Cerkvenjak 213 4270 20

14. Videm boni za Pikapolonico v vrednosti: 1. otrok 70, 2. otrok 100, 3. 
otrok 150, 4. in naslednji pa 200 3967

15. Podlehnik 200 3200 16
16. Sveta Trojica v 
Slovenskih goricah 180 2614 15

17. Cirkulane 150 2550 19
18. Destrnik 100 2500 25
19. Žetale 200 2400 13
20. Juršinci 100 (otroški album) 2000 24
21. Trnovska vas 100 (in knjiga) 2000 18
22. Sveti Andraž v 
Slovenskih goricah 125 876 8

23. Zavrč knjiga (za nakup knjig so porabili 313 evrov) 12

Občine povsem očitno zelo različno gledajo na pomen novorojenih občanov. Nekatere to tudi z denarnimi nagradami bo-
gato spodbujajo, druge pa bolj malo dajo na to. Med občinami, ki smo jih primerjali, izstopa občina Slovenska Bistrica, ki 
je v lanskem letu namenila skoraj 74 tisoč evrov za nagrade ob rojstvu otrok, sledi ji Ptuj z bistveno nižjim zneskom: nekaj 
več kot 16 tisočakov. Ptujska občina z nagrado 100 evrov ne sodi med najbolj radodarne. Bistrica ga bistveno prekaša tudi 
s številom rojstev.

Zanimivost: v občini Lenart se je rodilo pol manj otrok kot v ptujski občini, znesek, ki so ga namenili za novorojenčke, pa 
je bil na Ptuju 16 tisoč, v Lenartu pa kar 11.500 evrov. Tudi občina Markovci izstopa, saj podeljuje znesek 250 evrov, kar 
je precej visok znesek v primerjavi z okoliškimi občinami.

Izpostaviti pa je treba še Središče ob Dravi, ki med primerjanimi občinami za prvorojenca daje največ: 300 evrov, za 
drugorojenca 400 evrov in za tretjega ter vsakega naslednjega otroka kar 500 evrov nagrade.

Občini, ki sta bistveno najmanj sredstev namenjali za nagrajevanje novorojenih občanov, pa sta Sveti Andraž v Sloven-
skih goricah in Zavrč. V obeh obljubljajo, da bodo sprejeli nov pravilnik, ki naj bi bil prijaznejši do staršev novorojencev.

Dženana Kmetec

pno namenili približno 2.000 

evrov. Sicer pa občina za no-

vorojenca nameni finančno 

nagrado v višini 100 evrov, 

dvakrat letno pa organizira še 

sprejem pri županu, kjer mami-

ca prejme še tematsko knjižno 

darilo (baby album).

Lenart
»V občini Lenart je v letu 

2014 podalo vloge za enkratno 

pomoč ob rojstvu otroka 78 

staršev. Skupno je bilo lani iz 

tega naslova nakazanih 11.550 

evrov. Pomoč dodeljujemo v 

višini 150 evrov. Če sta dvojč-

ka, dodelimo vsakemu po 150 

evrov. Družini pošljemo še 

voščilnico, drugih praktičnih 

nagrad pa ne podeljujemo,« so 

sporočili z lenarške občine.

Sveta Ana
V občini Sveta Ana so v lan-

skem letu za izplačilo finančne 

spodbude za 20 novorojencev 

skupno namenili 4.270 evrov. 

Sicer pa občina za novorojenca 

nameni finančno nagrado v vi-

šini 213,50 evra.

Sveta Trojica v 
Slovenskih goricah

V občini Sveta Trojica v Slov. 

goricah so v lanskem letu za iz-

plačilo finančne vzpodbude za 

novorojence skupno namenili 

2.614,26 evra (všteta finančna 

vzpodbuda, darila, pogostitev). 

»Finančna vzpodbuda za novo-

rojenca znaša 180 evrov, ne gle-

de na to, ali je to prvi, drugi ali 

tretji otrok. V občini Sveta Tro-

jica v Slovenskih goricah pri-

pravimo enkrat letno (v času 

tedna otroka) sprejem novoro-

jenčkov pri županu. Tako zaja-

memo otroke, rojene septem-

bra (v prejšnjem koledarskem 

letu) do septembra v tekočem 

letu. Torej se je v času od sep-

tembra 2013 do septembra 

2014 v občini rodilo 15 otrok,« 

so sporočili z občine ter doda-

li, da župan na sprejemu pode-

li še majhno pozornost mami-

cam in novorojencem. 

Sveti Andraž v 
Slovenskih goricah

V občini Sveti Andraž v Slov. 

goricah se je v lanskem letu ro-

dilo osem novorojenčkov. Za 

starše novorojenčkov so sku-

pno namenili 876,33 evra. »Na 

podlagi Sklepa o pomoči za no-

vorojenca je znesek 125 evrov, 

v primeru odprtja hrčkove 

knjižice na Pošti Slovenije pa 

dobijo dodatnih 30 evrov,« so 

pojasnili z občine ter še dodali, 

da imajo v letu 2015 planiranih 

1.877 evrov, saj nameravajo po-

višati pomoč ob rojstvu otrok. 

Letos pa bodo začeli sprejem 

mladih mamic in otrok.

Trnovska vas
V občini Trnovska vas se je 

v lanskem letu rodilo 18 otrok. 

Za starše novorojenčkov so 

skupno namenili približno 

2.000 evrov. Sicer pa občina za 

novorojenca nameni vrednosti 

bon v višini 100 evrov in knjigo 

v približni vrednosti 30 evrov.



Ptuj
V letu 2014 so za denarno 

pomoč staršem ob rojstvu otro-

ka namenili skupaj 16.233,33 

EUR. Denarna pomoč znaša 

100 evrov in je vedno enaka, 

ne glede na število otrok vla-

gatelja. Župan podeli nagrado 

prvorojenemu otroku v ptujski 

porodnišnici v novem letu v 

višini 330 evrov bruto, drugih 

nagrad ne podeljuje.

Hajdina
V lanskem letu so namenili 

za novorojence 6.179 evrov (za 

37 novorojencev, kljub temu 

da se jih je rodilo 39. Za dva 

novorojenca, ki sta se rodila v 

decembru, je bilo izplačilo iz-

vedeno letos januarja.

Z letošnjim letom znaša na-

grada 170 evrov za vsakega 

novorojenca, v lanskem je bila 

167 evrov. 

Drugih nagrad ne namenjajo 

za novorojence.

Destrnik
V občini Destrnik so v lan-

skem letu staršem novorojen-

cev ob rojstvu otrok izplačali 

2.500 evrov. Nagrada znaša sto 

evrov. Rojenih je bilo 25 otrok. 

Drugih daril, razen finančne, 

občina Destrnik ob rojstvu 

otrok ne namenja.

Gorišnica
Občina Gorišnica je staršem 

novorojencev v letu 2014 iz-

plačala 4.740 evrov, rojenih je 

bilo 46 otrok. Za prvorojenega 

otroka izplačujejo 80, drugo-

rojenega 100, tretjega in vsa-

kega naslednjega otroka pa po 

200 evrov. Drugih daril, razen 

finančne, občina ob rojstvu 

otrok ne namenja. 

Cirkulane
Občina Cirkulane je lani 

staršem novorojencev iz ob-

činskega proračuna namenila 

2.550 evrov. Rodilo se je 19 

otrok, finančna nagrada je za 

vse enotna in znaša 150 evrov. 

Drugih daril, razen finančne, 

občina ob rojstvu otrok ne na-

menja

Majšperk
V majšperški občini se je lani 

rodilo 43 otrok in ob njihovem 

rojstvu je staršem občina sku-

pno podelila 5.692,47 evra. 

Sicer pa finančna nagrada ob 

rojstvu prvega otroka znaša 

100, ob rojstvu drugega 150 in 

ob rojstvu tretjega in vsakega 

naslednjega otroka 220 evrov. 

Ob tem pa starši prejmejo še 

knjižno darilo.

Slovenska Bistrica
Slovenjebistriška občina je 

lani izdala 246 odločb za izdajo 

enkratne pomoči za novoro-

jenčke in zanje je lani namenila 

73.700 evrov. Enkratna pomoč 

ob rojstvu prvega otroka znaša 

220 evrov, pomoč za drugega 

in vsakega nadaljnjega pa 330 

evrov.

Poljčane
Občina Poljčane je lani 39 

staršem podarila pomoč ob 

rojstvu otroka v skupni vre-

dnosti 10.800 evrov. Pomoč 

ob rojstvu prvega otroka znaša 

200 evrov, za drugega in vsa-

kega nadaljnjega pa 300 evrov. 

Ob finančni pomoči imajo 

starši novorojenčka še pravi-

co do mlečnega pripravka do 

dopolnjenega četrtega mese-

ca starosti otroka, in to enkrat 

mesečno po dve škatli mlečne 

formule z enojnim pakiranjem 

ali ene škatle mlečne formule z 

dvojnim pakiranjem.

Makole
V letu 2014 se je v občini 

Makole rodilo 21 otrok, vlogo 

za enkratno denarno pomoč 

so starši dali za 24 otrok (raz-

lika je zaradi tega, ker so starši 

nekaterih otrok, rojenih v letu 

2013, dali vlogo v letu 2014) in 

občina je za pomoči skupno 

namenila 6.200 evrov. Denarna 

pomoč ob rojstvu prvega otro-

ka znaša 200 evrov, za drugega 

in vsakega naslednjega pa 300 

evrov. »Starše in novorojenčke 

obdarujemo le s finančno na-

grado. Imajo pa starši možnost, 

da se odločijo za Hrčkovo knji-

žico, kar jim prinese dodatnih 

30 evrov. To pomeni, da se 

otroku odpre Hrčkova knjižica, 

na katero bo nakazana enkra-

tna denarna pomoč, ki jo vsa-

kemu novorojencu namenja 

Občina Makole, in dodatnih 30 

evrov, ki jih ob odprtju knjižice 

namenja Poštna banka Sloveni-

je. Ko denar sede na Hrčkovo 

knjižico, mora biti na računu 

15 dni, po tem lahko starši pro-

sto razpolagajo s sredstvi,« je 

pojasnil Matjaž Kopše z občin-

ske uprave Občine Makole.

Ormož
V Ormožu so v lanskem letu 

staršem novorojenčkov iz ob-

činskega proračuna odšteli 

10.800 evrov. Zabeležili so si-

cer 101 novorojenca, sicer pa 

je bila enkratna denarja pomoč 

izplačana staršem 87 novoro-

jencev. Višina denarne pomoči 

znaša 100 evrov za prvorojene-

ga otroka in 150 evrov za vsake-

ga naslednjega novorojenega 

otroka. Tako so lansko leto po 

100 evrov namenili staršem za 

45 otrok, 150 evrov pa staršem 

42 otrok. »Pogoj za izplačilo 

pomoči je izpolnitev vloge, ki 

jo je treba oddati na občino, a 

je vsi starši novorojencev ne 

vložijo. Ni možno enačiti šte-

vila rojstev in izplačil, ker se 

nekatere pomoči za otroke, 

ki so rojeni v zadnjih mesecih 

leta, praviloma izplačajo v pri-

hodnjem letu. Starši dajo vlogo 

petek � 13. marca 2015 Tednikov objektiv   5

Anketa
Maja Zemljarič, 
občina Markovci:
»Po mojih podatkih 
občina vsakemu 
novorojenčku podari 250 
evrov. Mislim, da je znesek dovolj 
visok in je lepa popotnica v starše-
vstvo. Kolikor mi je znano, občina 
tudi vsako leto pripravi za predšolske 
otroke obdarovanje ob božiču. Zdi 
se mi lepa gesta, da občina nekaj da 
tudi za naše najmlajše, saj so navse-
zadnje otroci naš zaklad.«
Boris Vegan, občina 
Ptuj:
»Vem, da občina 
daje staršem ob 
rojstvu otrok denar-
no 'nagrado'; v naši 
družini smo jo prejeli 
že dvakrat – če se prav spomnim, 
za vsakega otroka 100 evrov. Ali je 
ta znesek premajhen ali ne, ne bom 
sodil, ampak pomembno se mi zdi že 
to, da občina pokaže pozornost do 
svojih novih občanov.«
Tjaša Krivec, Maj-
šperk: 
»Menim, da je 100 
evrov pomoči za 
prvega otroka pre-
malo. Prvič zato, ker 
se za otroke odločamo 
zdaj tudi mlajši, ki nimamo službe za 
nedoločen čas in nam je težje sploh 
za prvega otroka kupiti vse potrebno. 
Mladi se tudi soočamo s problemi 
naselitve, saj nam pri tem nihče ne 
pomaga, razen staršev, če imajo 
sredstva za pomoč. Tako bi morala 
biti pomoč pri prvem otroku višja, saj 
potrebuješ več stvari in bi ta pomoč 
prišla bolj prav pri prvem otroku 
kakor pri drugem. Vem pa, da se 
pomoč zvišuje pri drugem in kasneje 
pri tretjem otroku zaradi naravnega 
prirastka.« 
Mateja Hržič, Sveti 
Tomaž: »Seznanje-
na sem s tem, da 
je višina nagrade 
za novorojenčka v 
moji občini 200 evrov. 
Vem, da imajo nekatere 
občine tudi višje nagrade, vem pa 
tudi, da v mnogih občinah teh nagrad 
sploh ni. Glede na gospodarsko situ-
acijo je dejstvo, da vsak evro človeku 
prav pride. Mladi družini pa sploh. 
Zdi se mi, da je višina nagrade, ki jo 
imamo v naši občini, primerna. Vem 
sicer, da je ob vsem, kar potrebuješ, 
ko pričakuješ otroka, taka nagrada 
zgolj malenkost, vendar pa je dobro-
došla in hkrati lepa gesta domače 
lokalne skupnosti ob širitvi družine 
in, posledično seveda, dvigu nata-
litete. Sem pa nagrado tudi sama s 
pridom izkoristila ob rojstvu mojega 
otroka.«
Hermina Žuran, Ptuj
»Ob rojstvu hčere 
sem od ptujske 
občine dobila 100 
evrov, kar se mi zdi 
zelo malo. Občina 
bi nedvomno lahko bila 
bolj radodarna do staršev, glede na 
to, da dobimo to nagrado le enkrat. 
Če upoštevamo dejstvo, da je na 
začetku, ko dobiš otroka, zelo težko 
– posebej ko imaš prvega, so stroški 
veliki in potrebuješ nešteto stvari – je 
to kaplja v morje. Še vseeno pa je 
bolje kot nič.«
Mateja Horvat, Kidri-
čevo: »Ker pričaku-
jem prvega otroka, 
sva se s partner-
jem prek spleta že 
pozanimala, kako je 
z novorojenci, tako da 
sem z vsem seznanjena. Prijetno 
sem presenečena, saj je za otroke 
v naši občini kar dobro poskrbljeno. 
Pa ne samo zaradi 150 evrov, ki jih 
dobimo za prvega otroka, tudi župa-
nov sprejem staršev in novorojencev 
je pohvale vreden. Pa tudi sicer je 
za otroke in mlade družine dobro 
poskrbljeno, saj imamo v bližini lep 
vrtec, šolo, nov zdravstveni dom, 
tudi trgovine in pošto. Posebej dobro 
pa poskrbijo za otroke v prazničnem 
decembru.«

več v Slovenski Bistrici
ovorojencev nagradijo s 1.000 evri, do tistih, ki ne dajo niti ficka. Preverjali smo, kakšno je 

Foto: Črtomir Goznik

Kako je po Sloveniji?
Najbolj radodarna je občina Moravske Toplice, ki 

podeljuje novorojencem oziroma staršem ali skrb-
nikom nagrado v višini 1.000 evrov. Natanko polo-
vico tega zneska namenja Nova Gorica, 400 evrov 
pa Kanal ob Soči in Ajdovščina. Ljubljanska občina 
ima določen znesek v višini 380 evrov, a le za so-
cialno najšibkejše občane. Od 300 do 500 evrov, 
odvisno od tega, ali gre za prvorojenca ali ne, imajo 
v občinah Divača, Sežana, Središče ob Dravi, Žirov-
nica. Med radodarnimi je še občina Markovci z 250 
evri nagrade ob rojstvu otroka.

Občina Maribor je povsem primerljiva s Ptujem in 
ima v pravilniku določen znesek v višini 105 evrov.

Foto: Črtomir Goznik

(priloga je rojstni list, na kate-

rega čakajo določen čas, da je 

izdan), na podlagi katere se 

izda odločba, potem je treba 

počakati 15-dnevni rok za pri-

tožbe in zaradi tega prihaja do 

zamikov med leti,« so zapisali 

v ormoški občinski upravi ter 

dodali, da starše novorojenčk-

ov obdarujejo le z enkratno de-

narno pomočjo in drugih oblik 

pomoči ne dajejo.

Središče ob Dravi
V Središču ob Dravi se je 

lansko leto rodilo 21 otrok, iz 

občinskega proračuna pa so 

staršem novorojencev nameni-

li 7.500 evrov. Finančna nagra-

da za prvega otroka v družini 

znaša 300, za drugega 400, za 

vsakega naslednjega pa 500 

evrov. Dodatnih 10 odstotkov 

namenjajo staršem, ki so se jim 

rodili dvojčki. Tudi v Središču 

ob Dravi namenjajo ob rojstvu 

otrok le finančno nagrado in 

drugih oblik pomoči ne dajejo.

Sveti Tomaž
Staršem novorojenčkov z ob-

močja občine Sveti Tomaž so 

iz občinskega proračuna lani 

namenili 5.800 evrov. Lani se 

je v tej mali prleški občini rodi-

lo 29 otrok, za vsakega pa so iz 

proračuna namenili 200 evrov. 

Dodatnih obdaritev, razen fi-

nančne, tudi v občini Sveti To-

maž ne poznajo.

Kidričevo
V občini Kidričevo so imeli 

v letu 2014 57 novorojenčkov, 

za nagrade staršem pa so zanje 

namenili 8.750 evrov. Za vsa-

kega prvega otroka prejmejo 

starši novorojencev 150 evrov, 

za drugega 200, za tretjega in 

vsakega naslednjega otroka pa 

po 300 evrov nagrade. Sicer 

pa župan enkrat letno sprejme 

vse starše in novorojenčke in 

jim razkaže vrtec, na sprejemu 

se posladkajo s torto, starši pa 

prejmejo še knjigo o vzgoji 

otrok.

Podlehnik
V občini Podlehnik so imeli 

v letu 2014 16 novorojencev, 

staršem pa so za vsakega od 

teh namenili nagrado po 200 

evrov, tako da so lani namenili 

v te namene 3.200 evrov. Starši 

ob srečnem dogodku prejmejo 

tudi čestitko občine.

Zavrč
V občini Zavrč se je po po-

datkih krajevnega urada lani 

rodilo 12 otrok. Za obdarova-

nje staršev ob rojstvu otroka je 

bilo iz proračuna namenjenih 

313 evrov. Na podlagi sklepa 

se starši obdarujejo ob rojstvu 

otroka s knjigo, z nastopom no-

vega mandata pa je v pripravi 

novi pravilnik o obdarovanju 

novorojencev in njihovih star-

šev v občini Zavrč.

Žetale
V občini Žetale se je v letu 

2014 rodilo 13 novorojenčkov. 

Staršem teh novorojenčkov so 

lani namenili 2.400 evrov, za 

vsakega novorojenca po 200 

evrov. Staršev novorojencev 

drugače ne obdarujejo.
ML, MZ, MV, DK,

OM, JŠ in MŠ



„Vse teče po vnaprej izdela-

nem scenariju več oblikovalcev 

iz različnih, ampak povezanih 

strani. Ugotovili pa boste, da je 

s tem že nekaj časa seznanjena 

tudi druga stran.

Kako dolgo bo še tako, bo po-

kazal čas,“ je v uvodu na vpraša-

nja odgovorila Kristina Dokl, o 

kateri se je v zadnjem času veli-

ko govorilo. Dolgoletna direkto-

rica ptujskega Doma upokojen-

cev, ki je na računu tega zavoda 

pustila 11 milijonov evrov, je 

za nekatere uspešna ženska, za 

druge pa oseba, ki je imperij 

doma zgradila na izigravanju 

normativov, zakonov in predpi-

sov ter na plečih zaposlenih in 

stanovalcev.

Prosili smo jo za njeno vide-

nje celotnega dogajanja in poja-

snila v zvezi z nakupom deleža 

doma v Gornji Radgoni, katere-

ga 49-odstotni lastnik je sedaj 

njen sin Žan Dokl. 

Ob tem nam je poslala še do-

kument, ki naj bi dokazoval, da 

vse teče po vnaprej izdelanem 

scenariju. Priložila je ponudbo, 

ki jo je na podjetje Pramag – to 

je v lasti njenega sina in je ku-

pilo delež v Gornji Radgoni – 

naslovilo podjetje SGP Tivadar, 

d. o. o. V tej omenjeno podjetje 

jasno izkazuje zanimanje za na-

kup deleža, ki je takrat že bil v 

rokah Doklovih. Kot argument 

za prodajo v tem dopisu Jožef 

Tivadar, lastnik omenjenega 

podjetja, jasno napeljuje tudi 

na to, da bo imela Doklova ne-

všečnosti, če ne proda deleža v 

Radgoni. Podjetje Tivadar naj bi 

le začasno odkupilo 49-odstotni 

delež in ga kasneje prodalo ob-

čini Gornja Radgona.

Zakaj menite, da ste bili od-
stavljeni z mesta direktorice 
Doma upokojencev Ptuj?

„Sama ne najdem razloga za 

razrešitev.“

Kako je z lekarniškimi 
posli, ki naj bi se jim v dneh 
pred vašo razrešitvijo bi-
stveno zmanjšala sredstva iz 
Doma?

„Zdravila financira Zavod za 

zdravstveno zavarovanje Slove-

nije. Recepte za zdravila izdaja 

zdravnik. Recepte potem po-

sredujemo Lekarni. Nekje do 

marca leta 2014 je za stanoval-

ce Doma Ptuj dostavljala zdra-

vila Lekarna Toplek, od aprila 

2014 naprej pa tudi Lekarna 

Ptuj. 

Posledice zmanjšanja količi-

ne dobave zdravil iz lekarne To-

plek so lahko različne.“

Kako je na vašo razrešitev 
vplivala politika?

„Menim, da javnost pozna v 

mojem primeru najmočnejše 

lobije in tudi imena, zato jih ne 

bi navajala.“

Kako komentirate očitane 
vam nepravilnosti v zvezi 
s poslovanjem (kadrovsko 
neizpolnjevanje normati-
vov, neupravičeno zaraču-
navanje dodatkov stanoval-
cem, neizplačevanje dodat-
kov zaposlenim ...)?

„O nepravilnostih pri poslo-

vanju bodo odločale pristojne 

službe. Kadrovsko izpolnjeva-

nje normativov smo zagotavljali 

v skladu z veljavno zakonoda-

jo. To imamo navedeno tudi v 

obvestilu socialne inšpekcije 

o zaključenem nadzoru. Stano-

valcem so bili dodatki obraču-

nani v skladu s predpisi. Tudi 

zaposleni so prejemali dodatke 

v skladu s predpisi, v določe-

nem času niso dobili le dodatka 

za delo na varovanem oddelku. 

Ta dodatek so namreč zaposleni 

prejemali pred objavo seznama 

institucij, kjer je izplačevanje 

dodatka upravičeno. Ko je bil 

seznam objavljen, si je pravna 

služba v Domu narobe razlagala 

predpis, zato je bil dodatek uki-

njen. Ko sem to ugotovila, smo 

se dogovorili, da napako odpra-

vimo.“

Kako pa komentirate oči-
tano vam davčno utajo v vi-
šini 1 milijona evrov?

„Odgovor na to vprašanje 

smo že večkrat posredovali. Pa 

še vedno pišete o davčni utaji. 

Informacij v zvezi z davčnim 

nadzorom vam ne moremo raz-

kriti, še enkrat kot že tolikokrat 

do slej pa vam povemo, da ni 

bilo ne utaje davka ne oškodo-

vanja premoženja.“

S kakšnim razlogom je 
Dom Ptuj storil ugotovljene 
nepravilnosti oz. s čim jih 
lahko upravičite?

„Dom Ptuj svoje delo opra-

vlja v skladu z veljavnimi pred-

pisi in navodili pristojnih inšti-

tucij.«

Zakaj projekt varovanih 
stanovanj ni bil izpeljan in 
zakaj bi namenili 11 milijo-
nov, če ta ne bi bil izvedljiv?

„Za projekt oskrbovanih sta-

novanj smo z Mestno občino 

Ptuj iskali primerno zemljišče, 

predvidene lokacije pa so bile 

večkrat spremenjene. Sredstva 

bi namenili za predviden pro-

jekt. Mestna občina Ptuj nima 

oskrbovanih stanovanj, zato 

bodo v naslednjem obdobju 

zgrajena in financirana s temi 

sredstvi.“

Kako si razlagate to, da je 
vaš sin Dejan Dokl že dva-
krat dobil nezaupnico zapo-
slenih? 

„Scenarij sedanjega vodstva 

in pomočnikov/pomočnic je 

pač takšen, kot je. Ko je javno 

glasovanje, pa bi po predpisih 

moralo biti tajno, je vsem jasno, 

zakaj. Kdo od zaposlenih pa se 

upa zameriti sedanjemu vod-

stvu?“

Kakšna pa bo vaša funk-
cija, vloga v domu v Gornji 
Radgoni?

„Tega še ne vem.“

Od kod vašemu sinu Žanu 
sredstva (330.000 evrov) za 
nakup deleža Doma starej-
ših v Gornji Radgoni? 

„Za nakup Doma Gornja Rad-

gona smo člani družine najeli 

posojila.“

Boste spodbijali oziroma 
vložili pritožbo na razreši-
tev z delovnega mesta direk-
torice? 

„Da.“ 

Dženana Kmetec
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Ptuj, Podravje � Labirinti zgodb okrog Doma upokojencev

Doklova: „Ne najdem razloga za mojo razrešitev!“
Zanimivo dogajanje v Domu upokojencev Ptuj, ki je vrhunec doseglo z razrešitvijo Kristine Dokl z mesta direktorice, se očitno še ne bo kmalu poleglo. Doklova je 
namreč prepričana, da ni bilo razlogov za njeno razrešitev in da so jo odstavili lobiji, zaradi česar bo vložila izpodbojno tožbo. Povprašali pa smo jo tudi o očitani 
ji davčni utaji v višini 1 milijona evrov ter o nakupu deleža v Domu starejših v Gornji Radgoni: od kod njenemu 30-letnemu sinu 330 tisoč evrov? 

Kot smo lahko prebrali na 

spletni strani gospodarskega 

ministrstva, je »Peter Vese-

njak /.../ izredni strokovnjak 

z bogatimi delovnimi izku-

šnjami na področju turizma. 

Delovne izkušnje je pridobil 

kot direktor in strokovni vod-

ja na področju organizacije 

in vodenja prireditev v turi-

stičnih objektih in šole tujih 

jezikov v Charlie, d. o. o., od 

1991 do 1995 kot član izvr-

šnega sveta Skupščine obči-

ne Ptuj, zadolžen za turizem, 

gostinstvo in trgovino, od 

1995 do 1997 kot državni 

sekretar za turizem in gostin-

stvo na Ministrstvu za gospo-

darske dejavnosti Republike 

Slovenije in od 1997 dalje kot 

ustanovitelj, direktor in stro-

kovni vodja Hosting, turistič-

no svetovanje, gostinstvo in 

turizem, d. o. o.«

A mnogi poznajo še ka-

kšno drugačno referenco 

»izrednega strokovnjaka z 

bogatimi delovnimi izkušnja-

mi na področju turizma«. Na-

mreč tisto, da je Vesenjakovo 

podjetje Hosting na Družbo 

za upravljanje terjatev bank – 

po domače imenovano slabo 

banko – preneslo dobrih pet 

milijonov evrov. Ki jih bomo 

iz svojih žepov poplačali 

davkoplačevalci. Kot lahko 

preberemo na spletu, znaša-

jo prenesene terjatve NKBM 
4.564.367,89 € (vir: http://

siol.sdn.si/sn/doc/2014/4/

terjatve_nkbm.pdf - stran 3), 

terjatve NLB pa 521.282,32 
€ (vir: http://siol.sdn.si/sn/

doc/2014/4/terjatve_nlb.

pdf -stran 12); skupaj torej 
5.085.650,21 €.

Kakšno pa je vaše 
mnenje ...

Če nekdo s Ptujskega dobi 

visok državni položaj, je 

to gotovo obogatitev za to 

okolje; in ker v Spodnjem 

Podravju stavimo na razvoj 

turizma, dobimo pa »svo-

jega« državnega sekretarja 

za turizem, je to še dodatna 

ugodnost. A ko povežemo 

dejstvo o »izrednem strokov-

njaku na področju turizma« z 

dejstvom o petih izgubljenih 

milijonih, se idilična slika ne-

koliko poruši.

Poslance s Ptujskega Suza-
no Lep Šimenko, Andreja 
Čuša in Klavdijo Markež, 

državnega svetnika Rajka 
Fajta in ptujskega župana 

Mirana Senčarja smo pov-

prašali, kako ocenjujejo to 

najnovejšo kadrovsko pote-

zo vlade, nekaj vprašanj pa 

smo poslali tudi ministru za 

gospodarski razvoj in tehno-

logijo Zdravku Počivalšku. 

V nadaljevanju objavljamo 

odgovore, ki smo jih prejeli.

Ljubljana � Ptujčan Peter Vesenjak štiri dni državni sekretar

Iz slabe banke na ministrstvo – in naza
V četrtek, 5. marca, je vlada na redni seji imenovala Ptujčana Petra Vesenjaka za državnega sekretarja v ministrstvu za gospodarsk
že po štirih dneh moral končati.

Peter Vesenjak, nov – a že bivši državni sekretar na ministrstvu za gospod

Foto: DK

Kristina Dokl je spregovorila 
o svoji razrešitvi in o tem, od 
kod njenemu sinu sredstva za 
nakup deleža v Gornji Radgo-
ni: „Člani družine smo najeli 
kredit!“

Ko smo pri Štajerskem tedniku izvedeli za ime-
novanje novega državnega sekretarja za turizem 
Petra Vesenjaka, smo o tem poiskali mnenje tudi 
pri lokalnih politikih. Žal nam do torkove številke 
ni uspelo dokončati sestavka (manjkalo nam je 
mnenje ministra Zdravka Počivalška, saj smo ga 
dobili šele v ponedeljek pozno popoldne, ko je bil 
torkov Tednik že natisnjen), zato objavljamo danes 
njihovo mnenje, ki je nekoliko zastaralo, saj se ta-
krat še ni vedelo, da je Peter Vesenjak odstopil s 
funkcije, za katero je bil, kot so zapisali na vladi 
ob imenovanju, »izreden strokovnjak z bogatimi 
delovnimi izkušnjami«.

»Na prošnjo občine sem podal ponudbo gospe Dokl, 
ki je prej nisem niti poznal. Želel sem samo pomagati 
občini. Z njeno razrešitvijo pa nimam nobene veze, to 
so čiste izmišljotine,« je trditve Doklove komentiral Jožef 
Tivadar, direktor SGP Tivadar d.o.o.



zaslužila vrtoglavih 636.000 

evrov v 11 letih. Tudi minister 

za pravosodje je v času, ko je 

bil v senatu KPK, po podat-

kih iz poročila Računskega 

sodišča kršil osem zakonov 

ipd. To so njihovi visoki etič-

ni standardi ...«

Andrej Čuš: »Morala 
je na psu!«

»Ugotavljam, da so etični 

standardi in morala v Slove-

niji na psu. Stranka Mira Ce-

rarja, ki je obljubljala novo 

politiko, je zelo hitro poka-

zala, kaj to pomeni v praksi. 

Pred nekaj dnevi je odstopila 

ministrica za izobraževanje, 

ki je učiteljem govorila, da 

lahko delajo zastonj, sama 

pa je poleg službe zaslužila 

dodatnih 636.000 €. Imamo 

tudi ministra za pravosodje, 

ki je s svojim protizakonitim 

in protiustavnim KPK-poro-

čilom naredil državni udar, 

pa še je kar minister. Petra 

Vesenjaka poznam nekaj časa 

in menim, da gre za posa-

meznika, ki živi za turizem. 

Z omenjenimi podatki in 

dolgovi pred tem nisem bil 

seznanjen, vsekakor pa bi si 

želel, da se le-ti čim prej po-

ravnajo.«

Miran Senčar: 
»Pomembno je, da 
je naš!«

»Za lokalno skupnost je 

pomembno, da je na mesto 

državnega sekretarja ali dru-

ga pomembna mesta na mi-

nistrstvih imenovan človek 

iz lokalnega okolja. Prepri-

čan sem, da je Peter Vesenjak 

ministru pred imenovanjem 

razkril, v kakšnem stanju je 

njegovo podjetje.«

Št. tednik: Pa še hipote-

tično vprašanje: če bi vi kot 

podjetnik pred letom prene-

sli na slabo banko milijon ali 

dva – bi lani jeseni kandidira-

li za ptujskega župana?

»Sam o takšni situaciji ni-

sem nikoli razmišljal, saj pod-

jetje, katerega soustanovitelj 

sem, na srečo, kljub vsesplo-

šni krizi na trgu, nikoli ni 

zašlo v takšne težave.« Je pa 

župan Senčar v sredo za Ra-

dio Ptuj še dodal, da se sam v 

enaki oz. podobni situaciji s 

tolikšnimi dolgovi ne bi pri-

javil za takšno funkcijo.

Klavdija Markež: 
»Nihče nas ni nič 
vprašal.«

»Ne mene ne naše stranke ni 

v zvezi z imenovanjem Petra 

Vesenjaka nihče nič vprašal, 

tako da je bilo njegovo imeno-

vanje tudi zame presenečenje. 

Moram pa priznati, da finanč-

nega ozadja poslovanja go-

spoda Vesenjaka doslej nisem 

poznala in zaradi tega res ne 

morem komentirati njegovega 

najnovejšega imenovanja.«

Jože Šmigoc
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aj domov
ki razvoj in tehnologijo. Delo je novi sekretar začel 6. marca, a ga je 

Foto: Črtomir Goznik

darski razvoj in tehnologijo

Minister Zdravko Počivalšek: 
»Vesenjaku v celoti 
zaupam!«

Gospodarskemu ministru smo s Štajerskega 
tednika pisali v nedeljo, 8. marca, mu pred-
stavili »poslovno uspešnost« Petra Vesenjaka 
– javno poznana dejstva v zvezi z dolgovi Ve-
senjakovega podjetja Hosting, prenesenimi na 
slabo banko – in ga prosili za odgovore na tri 
vprašanja:

1. Ali ste vedeli, da bo vlada imenovala Petra 
Vesenjaka za državnega sekretarja v vašem ministr-
stvu?

2. Ali ste ob imenovanju vedeli za ta “poslovni uspeh” go-
spoda Vesenjaka?

3. Ali menite, da lahko državljani zaupamo v strokovnost takšnega sekretarja?
Njegov ponedeljkov odgovor je bil:
»Peter Vesenjak me je, preden sem ga predlagal za državnega sekretarja na mini-

strstvu za gospodarski razvoj in tehnologijo, seznanil z dejstvom, da so bile na DUTB 
prenesene določene terjatve komercialnih bank do družbe Hosting, d. o. o., katere 
ustanovitelj in direktor je bil. Pojasnil mi je, da je zastoj v sposobnosti njegove družbe 
Hosting za odplačevanja kreditov, ki so bili preneseni na DUTB, nastal zaradi ključnih 
tržnih sprememb in sesutja finančnih trgov, ki so drastično spremenili pogoje razvoja 
naložbenih projektov v letih 2008–2010. Torej to ni bila posledica privatiziranja bivše-
ga družbenega oz. državnega premoženja. O prenosu terjatev do družbe na DUTB so 
odločale komercialne banke, na kar ni imel vpliva. Od leta 2014 in sedaj so obveznosti 
do DUTB regulirane s strani Hostinga, d. o. o., ob sodelovanju mednarodnih poslov-
nih partnerjev ter ob angažmaju Petra Vesenjaka in poslovnih partnerjev na razvoju 
projektov, ki so omogočili, da bo možno poplačati predmetne obveznosti do DUTB. Za 
to so bile sprejete ustrezne formalne zaveze in odplačevanje se je že začelo. Za vse 
obveznosti pa Peter Vesenjak odgovarja tudi s celotnim svojim osebnim in družinskim 
premoženjem. Po navedenih pojasnilih in glede na njegove 29-letne izkušnje v turistič-
ni dejavnosti na različnih področjih in ravneh turistične dejavnosti v Sloveniji in tujini 
tako v zasebnem kot javnem sektorju in glede na njegove številne strokovne prispevke, 
predvsem v turistični dejavnosti, kot tudi glede na moje poznavanje njegovega dela 
sem ocenil, da je primeren kandidat za državnega sekretarja. Menim, da v njegove 
strokovne sposobnosti in predanost delu lahko v celoti zaupamo. Hkrati pa seveda od 
njega pričakujem uresničitev zavez, o katerih me je obvestil.«

Tako je zapisal minister Počivalšek v ponedeljek ob 16.26. Kakšno je bilo njegovo 
mnenje 24 ur pozneje, pa ste prav tako najbrž že slišali ali prebrali.

Tokrat brez komentarja ...

Foto: Črtomir Goznik

Premoženja za milijon in pol, 
kreditov za osem milijonov evrov

Minister Zdravko Počivalšek je v svojih odgovorih na vprašanja Štajerskega tednika 
med drugim zapisal: »Za vse obveznosti /.../ Peter Vesenjak odgovarja tudi s celotnim 
svojim osebnim in družinskim premoženjem.« Pa smo preverili, kakšno neki je Vesenjako-
vo osebno in družinsko premoženje, s katerimi bo odgovarjal za svoje dolgove.

Kaj kažejo podatki na spletu?
Lastniki objekta v Prešernovi ulici, v katerem je hotel Mitra, so NLB, Hypo in (Visenjako-

vo) podjetje Hosting. Na Hostingovem lastniškem deležu je v zemljiški knjigi vpisana vrsta 
hipotek, zemljiških dolgov in izvršb. Dolgovi Hostinga do NLB in NKBM so bili pred letom 
dni preneseni na slabo banko (DUTB). Kot je še razbrati iz zemljiškoknjižnega izpiska, je 
Hosting tudi dolžnik države in dveh ptujskih podjetij, ki sta končali v stečaju. Dolg do drža-
ve znaša dobrih 57.000 evrov, do Gradisa v stečaju 188.000 evrov ter do podjetja Kitec 
v stečaju nekaj manj kot 62.000 evrov. Družba Hosting, ki je v postopku poenostavljene 
prisilne poravnave, navadnim upnikom dolguje 8,5 milijona evrov. Največja upnica je sla-
ba banka s 5,4 milijona evrov terjatev.

Zanimiva je tudi primerjava med ocenjeno vrednostjo nepremičnine v Prešernovi ulici 
(hotela Mitra) in dolgovi, ki jih ima Hosting kot večinski lastnik nepremičnine. Hotel je bil 
kot glavna nepremičnina zastavljen za najetje kreditov. Geodetska uprava je nepremični-
no ocenila na okrog milijon evrov in pol. Samo na slabo banko je Hosting prenesel več kot 
pet milijonov evrov terjatev, SID banki pa podjetje dolguje še dodatnih 3,3 milijona evrov.

Suzana Lep 
Šimenko: »Kje 
so visoki etični 
standardi?«

»G. Vesenjaka ne poznam, 

prav tako ne poznam njego-

vega dela. Glede kadrovanja 

Stranke Mira Cerarja oziroma 

Stranke modernega centra pa 

lahko rečem le to, da je SMC 

v kampanji obljubljala visoke 

etične standarde, tudi na vče-

rajšnjem kongresu se je zave-

zala k novi politični kulturi. 

Kakšne so njihove kadrovske 

izbire, pa smo se lahko sedaj 

že večkrat prepričali. Prvič z 

izbiro bivšega ministra za go-

spodarski razvoj in tehnologi-

jo g. Petroviča, ki je po nekaj 

dneh odstopil zaradi poslov 

pri prodaji pisarniškega ma-

teriala državnim organom, ko 

je bil v DZS. Prav tako z mini-

strico za izobraževanje Setni-

kar Cankarjevo, ki je preko 

avtorskih pogodb dodatno 



Kot je takrat pojasnjevala 

prva županja Slovenskih goric, 

so na podlagi ugotovitev revi-

zijske komisije izvedli reorga-

nizacijo občinske uprave ter 

sprejeli novo sistemizacijo de-

lovnih mest in sistemizirali ura-

dniška delovna mesta. Ker so 

bila strokovno tehnična delov-

na mesta ukinjena, premestitev 

na uradniška delovna mesta pa 

ni mogoča, se je dve javni usluž-

benki uvrstilo za mesec dni na 

interni trg dela in se jima istoča-

sno izdalo obvestilo o možnosti 

odpovedi pogodbe o zaposlitvi. 

Županja je takrat še dejala, da 

bosta na podlagi sistemizacije 

delovnih mest objavljena dva 

natečaja za delovna mesta, na 

katera se bosta lahko prijavili 

tudi javni uslužbenki.

Računovodsko 
službo bi si delili

Občina je sicer res razpisala 

javna natečaja, a nihče izmed 

zaposlenih v javni upravi ni bil 

uvrščen v izbirni postopek. Kot 

je še povedala županja, je razpis 

za svetovalca za družbene zade-

ve že v zaključni fazi, izbirni po-

stopek vodi direktor občinske 

uprave. Medtem ko so razpis 

za višjega svetovalca za računo-

vodstvo preklicali. »Ob odhodu 

javne uslužbenke na bolniški 

dopust smo bili zaradi priprave 

tekočih zadev in zaključnega ra-

čuna primorani najeti zunanje 

računovodstvo in ugotovili, da 

ni potrebe po zaposlitvi celega 

človeka na tem delovnem me-

stu. Na skupno občinsko upra-

vo smo podali pobudo za usta-

novitev skupne računovodske 

službe, sedaj pričakujemo odziv 

kakšne občine partnerice, s ka-

tero bi si delili računovodsko 

službo. Ker država sofinancira 

skoraj 50 % zaposlitev preko 

SOU, bi tako prišli do približno 

četrtine sedanjega stroška. Za 

zdaj pa imamo zunanje raču-

novodstvo, katerega mesečni 

strošek bo nižji od zaposlitve,« 

je pojasnila županja.

Delavki sta se na 
odpoved neuspešno 
pritožili 

Vudlerjeva je sicer še dejala, 

da sta obe javni uslužbenki na 

bolniškem dopustu in tako še 

vedno v rednem delovnem raz-

merju ter da naj bi se delavki 

pritožili na odpoved delovnega 

razmerja: »Prejeli smo odločbi 

Komisije za pritožbe iz delov-

nega razmerja pri Vladi RS, ki je 

kot neutemeljeni zavrnila obe 

pritožbi delavk, ki sta se pritoži-

li na Sklepe o odpovedi. Z jutri-

šnjim dnem začne teči dvome-

sečni odpovedni rok,« zaključi 

županja.

Monika Levanič
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Spomnimo, da je občina 

Lenart izgradnjo nove poslov-

no-industrijske cone v bližini 

samega centra v vrednosti do-

brih 1.248.000 evrov končala 

že dobrih pet let nazaj. Kot 

smo v Štajerskem tedniku že 

poročali, je cona vsa ta leta sa-

mevala. Končno pa so se zade-

ve začele premikati, saj je prvi 

investitor, domača gospodar-

stvenika Mirko in Jelka Špandl, 

začel gradnjo kompleksa, ki bo 

obsegal avtomehanično in vul-

kanizersko delavnico, samopo-

strežno avtopralnico in manjši 

gostinski lokal. Izvajalec del 

je Milan Horvat, s. p., iz Bene-

dikta. Sicer pa so na občini pri 

tem še dodali, da investitor po-

stopoma predvideva od štiri do 

osem novih delovnih mest.

Na razpis že prejeli 
eno ponudbo

Kot smo še izvedeli, pa je 

občina konec februarja objavi-

la razpis za prodajo nadaljnjih 

zemljišč v novi poslovno-indu-

strijski coni. Kot zaključeno 

celoto prodajajo sedem parcel-

nih številk v skupni površini 

11.862 m2. »Sklop predstavlja 

eno parcelo, ki je katastrsko 

razdeljena na manjše in jih pač 

nismo združili. Dejansko gre 

za eno gradbeno parcelo,« so 

pojasnili na občini Lenart in 

še dodali, da prodajni sklop 

parcel predstavlja polovico ze-

mljišč v coni, ki so namenjena 

za prodajo.

Izklicna cena nepremičnin 

je 237.240 evrov z DDV. »V iz-

klicnih cenah predmetnih ne-

premičnin ni zajet komunalni 

prispevek, ki se odmeri v po-

stopku odmere komunalnega 

prispevka, začetem na zahtevo 

zavezanca ali po uradni dolžno-

sti,« je še razpisano v razpisni 

dokumentaciji. Rok za prijavo 

je 16. marec do osme ure zju-

traj, javno odpiranje ponudb 

pa bo uro kasneje v prostorih 

Občine Lenart. »Za zdaj smo 

prejeli eno ponudbo, vendar 

je karkoli v zvezi z njo preura-

njeno govoriti,« so še sporočili 

z lenarške občine in dodali: »Iz-

bran bo ponudnik, ki bo izpol-

njeval vse razpisne pogoje in 

ponudil najvišjo ceno, vendar 

najmanj v višini izklicne cene. 

Če bo med prejetimi ponud-

bami več ponudnikov, ki bodo 

podali enakovredne ponudbe 

(enaka višina kupnine ob iz-

polnjevanju vseh pogojev), bo 

prodajalec izvedel javno draž-

bo, pri čemer za izklicno ceno 

določi tisto, ki so jo v ponudbi 

ponudili najugodnejši ponu-

dniki.«

Visoka kazen za 
investitorja, če ne 
bo začel graditi v 
dveh letih

Da kupljena nepremičnina 

dolga leta ne bi samevala, kot 

se je to že dogajalo, pa so v raz-

pisni dokumentaciji še določi-

li rok za gradnjo od sklenitve 

pogodbe za prodajo zemljišča 

ter sankcije: »Ponudnik se ob-

vezuje, da bo najkasneje v roku 

dveh let od sklenitve pogodbe 

na predmetnih nepremični-

nah začel gradnjo objektov za 

Lenart � Naprodaj še večina zemljišč za podjetnike

Po petih letih prvi investitor v poslovno-ind
V novi poslovno-industrijski coni se je po več kot petih letih le začelo premikati. Gradnjo kompleksa, ki bo obsegal avtomehanično in vulkanizer
lokal, je namreč začel graditi prvi investitor. Sicer pa je lenarška občina še objavila razpis za prodajo nadaljnjih zemljišč, in sicer kot celoto za

Sv. Andraž v Slov. goricah � Kadrovska čistka v občinski upravi

Županja odpustila javni uslužbenki
Po tem, ko je županja občine Sveti Andraž v Slov. goricah Darja Vudler takoj po nastopu razrešila direktori-
co občinske uprave, nato pa z reorganizacijo občinske uprave še dve javni uslužbenki uvrstila na interni trg 
dela, je sicer še obljubila, da bosta objavljena natečaja za delovno mesto, na katero se bosta lahko prijavili 
tudi javni uslužbenki. A nihče izmed zaposlenih v javni upravi ni bil uvrščen v izbirni postopek.

Bo poslovno-industrijska cona končno zaživela?

Foto: ML

»Na skupno občinsko upravo smo podali pobudo za ustanovitev 
skupne računovodske službe, sedaj pričakujemo odziv kakšne 
občine partnerice, s katero bi si delili računovodsko službo. Ker 
država sofinancira skoraj 50 % zaposlitev preko SOU, bi tako pri-
šli do približno četrtine sedanjega stroška,« pojasnjuje županja 
Darja Vudler.

Resorno ministrstvo je mi-
nuli teden sporočilo, da za 
prihodnje leto, potem ko se 
konec leta izteče koncesijski 
način izvajanja dimnikarskih 
storitev, pripravlja nekatere 
spremembe. Predvideno je, 
da bi uporabniki lahko sami 
izbrali izvajalca, izvajalci ne 
bi bili več omejeni na obmo-
čja, te storitve pa bi lahko iz-
vajali vsi, ki bi izpolnjevali 
pogoje.

Kot je v sporočilu zapisal 

predsednik sekcije dimnikar-

jev pri OZS Simon Dovrtel, ima-

jo državljani z dimnikarsko jav-

no službo zagotovljenega ne-

odvisnega dimnikarja, ki izvaja 

meritve emisije dimnih plinov, 

pregledovanje in čiščenje ku-

rilnih, dimovodnih in prezra-

čevalnih naprav. »Vsakdo ima 

zagotovljeno oskrbo v enakem 

obsegu, pod enakimi pogoji in 

za enako ceno. Ker gre pri tem 

za varnost v širšem smislu ozi-

roma za javni interes, mora za 

to v prvi vrsti sistemsko poskr-

beti država,« je dodal.

Dovrtel pravi, da »usmerjanje 

pozornosti v medijih na prosto 

Slovenija � Dimnikarji proti načrtovan

Uporabniki naj bi sam
Sekcija dimnikarjev pri OZS nasprotuje spremembam na pod
ministrstvo za okolje in prostor. Menijo, da bi možnost proste
rabnika in bi lahko prinesla tveganja za varnost.

Sindikat kmetov Slovenije 
je zato na kmetijsko ministr-
stvo poslal zahtevo, da se ob-
dobje vnosa podaljša za dva 
meseca.

Kmetje morajo vloge za ko-

riščenje kmetijskih subvencij, 

sredstev iz ukrepa kmetijsko-

okoljsko-podnebnih plačil in ne-

katerih drugih ukrepov oddati 

6. maja, skrajni rok za zamudni-

ke pa je 1. junij, a bodo v tem 

primeru dobili nižje izplačilo. 

Sindikat kmetov Slovenije pa je 

opozoril, da je doslej narejenih 

le približno 1500 od načrtova-

Slovenija � Sindikat kmetov opozarja 

Zahtevajo podaljšanje 
Sindikat kmetov Slovenije opozarja, da se je zaradi reforme s
zamudo začel v začetku marca, še vedno pa ne deluje aplikac



Žetale � Krepitev sodelovanja ob meji Slovenije in Hrvaške

Po treh letih čakanja do slabega 
pol milijona evrov evropskega denarja
V prostorih Občine Žetale so se v ponedeljek sestali predstavniki treh slovenskih in štirih hrvaških obmejnih občin, ki 
so partnerji mednarodnega projekta Dediščina – Z roko v roki do krajinskega parka ali na kratko DE-Park.

Kot je na predstavitvi pojasni-

la vodja projekta Sonja Golc iz 

Podeželskega razvojnega jedra 

(PRJ) Halo, ki je vodilni par-

tner projekta, so predstavniki 

slovenskih občin Podlehnik 

in Žetale ter Javnega zavoda 

za kulturo, turizem in razvoj 

občine Rogatec in hrvaški par-

tnerji iz občin Cestica, Bednja 

in Klenovnik ter Turistično 

kulturno-informacijskega cen-

tra in Ekomuzeja iz Lepoglave 

skupaj kandidirali za projekt, s 

katerim so se aprila 2012 prija-

vili na 3. javni razpis v okviru 

Operativnega programa IPA 

Slovenija Hrvaška 2007–2013. 

Z omenjenim projektom že-

lijo vsak na svojem območju 

obnoviti kulturne spomenike, 

ohraniti živo kulturno dedišči-

no ter tako prispevati k razvoju 

turizma Haloz in hrvaškega Za-

gorja. Vrednost skupnega pro-

jekta, ki so ga že začeli izvajati 

1. februarja letos, končali pa naj 

bi ga do marca prihodnje leto, 

je 538.594 evrov, zanj pa jim je 

uspelo pridobiti kar 454.120 

evrov evropskih sredstev za re-

gionalni razvoj.

V PRJ Halo bodo poskrbeli še 

za spletne strani, izdelali pa naj 

bi tudi študijo o nacionalni ku-

linariki na obeh straneh meja. 

Omenjene aktivnosti ocenjuje-

jo na okoli 87.000 evrov, pri če-

mer pričakujejo dobrih 70.000 

iz evropskega sklada za regio-

nalni razvoj.

V Podlehniku bodo v okvi-

ru projekta obnovili viničarski 

muzej na Gorci, v času zorenja 

grozdja pa naj bi izvedli še tu-
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dustrijski coni
rsko delavnico, avtopralnico in manjši gostinski 
a dobrih 237.000 evrov.

Kidričevo � Vrtovi med dvorcem in četvorčki postajajo preteklost

Umaknili jih bodo zaradi gradnje
Svetnike občine Kidričevo so na zadnji seji seznanili z namero lastnikov zemljišča med dvorcem Sternthal in četvorčki, 
da bodo vrtove, ki jih imajo na tem območju krajani blokovskega naselja, zaradi načrtovane stanovanjske izgradnje 
v kratkem odstranili. 

Kot je pojasnil direktor ki-

dričevske občinske uprave 

Damjan Napast, naj bi ome-

njeni vrtovi po mnenju lastni-

ka zemljišča, po podatkih Ob-

čine Kidričevo je to še vedno 

Janez Bonča, škodili videzi 

samega kraja, zaradi česar naj 

bi imel težave pri pridobivanju 

investitorjev za načrtovano 

stanovanjsko izgradnjo na tem 

območju. Zato jih je pravni 

zastopnik lastnika obvestil, da 

bodo dali vse vrtove na tem 

območju odstraniti in name-

sto njih uredili travnik, kar naj 

bi bilo za investitorje privlač-

neje, lepše pa bi bilo tudi za iz-

gled celotnega naselja. Izvedeli 

smo, da lastniki zemljišča na 

tem območju, ki je veliko okoli 

en hektar, načrtujejo izgradnjo 

štirih stanovanjskih blokov, 

prav tako četvorčkov, po vzoru 

dosedanjih stanovanjskih blo-

kov s štirimi stanovanji, saj je 

celotno naselje arhitektonsko 

zaščiteno, ker je bilo zgrajeno 

po načrtih uglednega povoj-

nega arhitekta Danila Fürsta, 

znanega predstavnika Plečni-

kove šole.

Ker je med krajani Kidriče-

vega, ki so bili do sedaj naje-

mniki vrtov na tem območju, 

precej nezadovoljstva, so nam 

na Občini Kidričevo zaupali, 

da so v teh dneh v zaključni 

fazi pogovori s predstavni-

ki Taluma, po katerih naj bi 

stanovalcem naselja, ki bi to 

želeli, uredili vrtove na novi 

lokaciji proti železniški posta-

ji v Kidričevem, kjer je lastnik 

zemljišč Talum. O tem naj bi 

vrtičkarje kmalu obvestili na 

krajevno običajen način, da 

bodo lahko še pravi čas začeli 

spomladanska dela na novih 

vrtovih. Predstavniki izvajal-

cev del so po nalogu lastnika 

zemljišča na dosedanjih vrto-

vih med dvorcem in četrvorč-

ki že začeli odstranjevati grmi-

čevje in večja drevesa, tako da 

naj bi svojo namero uresničili 

še v spomladanskih dneh.

-OM

Foto: ML

Foto: M. Ozmec

Dosedanje vrtove med dvorcem Sternthal in delom četvorčkov 
bodo umaknili zaradi načrtovane stanovanjske izgradnje.

Foto: M. Ozmec

Predstavniki treh slovenskih in štirih hrvaških občin so se – po treh letih od prijave na IPA razpis – ob 
predstavitvi skupnega obmejnega projekta zbrali v prostorih občine Žetale.

gospodarsko dejavnost, v skla-

du z namensko rabo zemljišč 

po Odloku o občinskem po-

drobnem prostorskem načrtu 

za del poslovno-industrijske 

cone v Lenartu. Če se pričetek 

gradnje objektov za gospodar-

sko dejavnost iz tega določila 

ne bo začel v roku dveh let od 

sklenitve pogodbe, pogodba 

za prodajo zemljišč velja za 

razvezano, saj je rok bistvena 

sestavina pogodbe, pri čemer 

kupec Občini izroči nepremič-

nino v last in posest, Občina 

pa kupcu vrne do 70 % ku-

pnine, preostanek pa si zadrži 

kot pogodbeno kazen in kot 

garancijo za škodo in stroške, 

ki ji je z nerealiziranim pro-

jektom nastala zaradi nerea-

lizacije razvojnega projekta v 

območju industrijske cone, in 

kot pogodbeno kazen za neu-

resničitev investicijskega pro-

jekta v NPIC. Če je škoda večja 

od zadržane pogodbene kazni 

(30 %), lahko Občina zahteva 

povrnitev tudi te škode do po-

polne odškodnine.«

Monika Levanič

im spremembam

i izbirali dimnikarje
ročju dimnikarskih storitev, ki jih je za leto 2016 napovedalo 

e izbire dimnikarja pomenila prelaganje odgovornosti na upo-

izbiro izvajalca, ko je govora o 

javnem interesu, nikakor ni na 

mestu. Trenutni sistem ni v na-

sprotju s predpisi EU, temveč 

celo pomaga pri uresničevanju 

zahtev EU,« meni Dovrtel.

Opozarja tudi na zagotavlja-

nje sistemskega nadzora nad 

napravami in na težavo opre-

delitve odgovornosti. »Kateri 

dimnikar naj bi bil dolžan skr-

beti za posamezno napravo? Ali 

bodo res vse naprave v državi 

oskrbovane? Kateri dimnikar 

odgovarja za varnost dimnikov 

v večstanovanjskih stavbah, 

kjer je na skupni dimnik pri-

ključenih več kurilnih naprav? 

Kateri dimnikar bi na primer 

v primeru dimniškega požara 

ali zastrupitve preveril stanje 

naprav, priskrbel zgodovino ali 

opravil intervencijo ob 22. uri 

zvečer?« je vprašanja nanizal 

Dovrtel.

Meni, da ni tehtnih argumen-

tov za tako drastične spremem-

be sistema in ni mogoče trditi, 

da spremembo sistema želijo 

uporabniki, saj jih je, tako Do-

vrtel, 90 odstotkov s storitvami 

zadovoljnih. (sta)

na težave

vnosa zbirnih vlog
skupne kmetijske politike vnos zbirnih vlog za letošnje leto z 
cija za vnos kmetijsko-okoljsko-podnebnih plačil. 

nih 10.000 planov aktivnosti, ki 

so pogoj za vstop v kmetijsko-

okoljska-podnebna plačila. »Boji-

mo se, da bo prišlo do hitrih od-

ločitev, sprejetih pod časovnim 

pritiskom, ki bodo kmetom in 

organizacijam v prihodnjih letih 

lahko prinesle še marsikatero te-

žavo, na katero sedaj ne pomisli-

jo,« so zapisali v sindikatu.

Podaljšanje roka za vlaganje 

zbirne vloge je za kmete in orga-

nizacije po njihovem mnenju po-

membno zaradi skrbne priprave 

in tehtnih odločitev za vsako 

kmetijo v naslednjih letih. (sta)

ristično etnografsko prireditev 

postavitev haloškega klopotca. 

Aktivnosti sta ocenjeni na oko-

li 61.000 evrov, iz evropskega 

sklada pa naj bi pridobili 52.000 

evrov. V občini Žetale naj bi v 

celoti obnovili Pušnikovo do-

mačijo v Nadolah, investicija naj 

bi veljala okoli 76.000 evrov, od 

tega naj bi iz evropskega sklada 

pridobili okoli 65.000 evrov. V 

občini Rogatec pa naj bi izva-

jali kar 10 različnih aktivnosti: 

obnovili naj bi največji muzej 

na prostem, v okviru katerega 

naj bi izvedli etno-fest in festi-

val rokodelstva, več aktivnosti, 

razstav in drugih prireditev pa 

naj bi pripravili tudi v gradu 

Strmol. Za vse to bi potrebovali 

blizu 73.000 evrov, pri čemer 

pričakujejo iz evropskega skla-

da okoli 62.000 evrov. 

V hrvaški občini Cestica naj 

bi izdelali obsežno študijo o 

ohranjanju kulturne dediščine 

in tradicij, med prireditvami pa 

naj bi se osredotočili na Vince-

kovo rez, ki naj bi potekala na 

vinsko-turistični cesti med Hr-

vaško in Slovenijo. Aktivnosti 

so ocenjene na dobrih 81.000 

evrov, pri čemer naj bi iz evrop-

skega sklada pridobili blizu 

69.000 evrov. V občini Bednja 

se bodo osredotočili predvsem 

na ohranjanje izvirnega be-

dnjevskega govora, obnovili pa 

bodo tudi eno od starih zagor-

skih hiš. Aktivnosti so ocenjene 

na okoli 76.000 evrov, od ka-

terih pričakujejo okoli 65.000 

evrov iz evropskega sklada. V 

občini Klenovnik pa naj bi or-

ganizirali sejem srednjeveške 

kulturne dediščine, na katerem 

bodo predstavili stare obrti, v 

sodelovanju z radiem Kaj pa 

bodo izvedli tudi akcijo »Kaj vu 

duši«. Aktivnosti so ocenjene na 

okoli 12.000 evrov, pri čemer 

jih pričakujejo dobrih 10.000 

iz Evrope. V Lepoglavi naj bi 

organizirali sejem mineralov, 

obmejni festival vinogradnikov 

Hrvaške in Slovenije in likovno 

delavnico na Rangerjevi poti. 

Aktivnosti so ocenjene na okoli 

46.000 evrov, iz Evrope pa naj 

bi prejeli blizu 40.000 evrov. 

Prav tako naj bi se osredotočili 

na projekt ohranjanja lepogla-

vske čipke, v okviru katerega 

bodo pripravljali več učnih de-

lavnic s prikazom izdelovanja 

teh čipk, septembra pa naj bi 

organizirali še sejem tradicijske-

ga rokodelstva.

M. Ozmec
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KRADE POGLEDE.
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Nova ŠKODA Fabia Combi z vpadljivim dizajnom.

SIMPLY CLEVER
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Prenovljeni in 
hudobri saloni Škoda
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Prostorna in svetla notranjost prenovljenega salona.

Nova podoba salona Škoda KAASS-AVTO na Ptuju.

Prav zdaj poteka globalni projekt prenove salonov vse bolj uveljavljene 
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Kot nam je pojasnil Drago 
Menegalija, predstavnik Po-

licije za odnose z javnostmi za 

področje kriminalitete na Ge-

neralni policijski upravi, upo-

rabljajo v slovenski policiji več 

vrst uniform: zimsko, poletno, 

delovno, slovesno in uniformo 

specialne enote. Pri opravljanju 

posameznih nalog pa policisti 

uporabljajo tudi posebne vr-

ste uniform, in sicer maskirno, 

smučarsko, planinsko, motori-

stično, pomorsko, letalsko, ko-

njeniško, kolesarsko ter unifor-

me specialne in posebne poli-

cijske enote. Barve uniform so v 

glavnem temno modre, temno 

sive ali črne barve, maskirna 

uniforma pa je glede na potre-

be različnih barv, uporabljajo 

pa tudi nekatere dopolnilne 

uniforme. Sestavni del unifor-

me so položajne in druge ozna-

ke na uniformi, posamezni deli 

različnih vrst uniform pa se lah-

ko dopolnjujejo ali kombinira-

jo, glede na vremenske razmere 

ter vrste in čas opravljanja na-

log, na način, ki ga določi vodja 

policijske enote. Zaradi testi-

ranja lahko policisti pri opra-

vljanju nalog uporabljajo tudi 

druge dele policijske uniforme, 

ki morajo biti opremljeni s po-

ložajnimi oznakami, simboli po-

licije in drugimi oznakami na 

uniformah. 

Najpogostejše so 
delovna, zimska, 
poletna in slovesna 
uniforma

Med omenjenimi policijski-

mi uniformami so najpogosteje 

uporabljene štiri osnovne, zim-

ska, poletna, delovna in slove-

sna uniforma, zato vam jih po-

drobneje predstavljamo. Zim-
sko uniformo sestavljajo kapa 

s ščitkom, zimska čepica, puli, 

Slovenija � V Policiji uporabljajo kar 15 različnih uniform

Za posamezno uniformo o
Slovenski policisti najpogosteje uporabljajo delovno, zimsko, poletno, slovesno in uniformo spec
ličnimi deli uniform so najcenejše poletne nogavice, ki veljajo le 2 evra, najdražji pa je motoristič

»Celotni prihodki lanskega 

leta so znašali nekaj manj kot 73 

milijonov evrov, od tega prihod-

ki od prodaje električne ener-

gije 71,2 milijona evrov. Nere-

vidiran poslovni izid (dobiček) 

pred davki znaša 12,4 milijona 

evrov,« je povedal direktor DEM 

Viljem Pozeb in poudaril: »S 

poslovnim izidom preteklega 

leta smo izjemno zadovoljni, saj 

smo vse s poslovnim načrtom 

zastavljene ključne cilje prese-

gli (proizvodnjo, prihodek in 

čisti poslovni izid). Strošek na 

proizvedeno MWh proizvodnje 

je celo veliko nižji od načrtova-

nega. Ob izjemno ugodni hidro-

logiji Drave, ki je vse mesece, ra-

zen julija, presegala načrtovano 

proizvodnjo, ter visoki obrato-

valni pripravljenosti je proizvo-

dnja električne energije vse leto 

potekala zanesljivo in ob koncu 

leta dosegla rezultat 3,9 milijo-

na MWh, kar je največ v celotni 

zgodovini družbe DEM.«

Na območju občine Markovci 

DEM v prihodnje načrtuje dve 

večji naložbi. Že letos naj bi za-

čeli gradnjo male hidroelektrar-

ne (mHE) na potoku Rogozni-

ca. »Za mHE Rogoznica oziroma 

mHE Markovci 2 so bila v letih 

2013 in 2014 pridobljena vsa 

potrebna soglasja in dovoljenja, 

ki so potrebna za izdajo grad-

benega dovoljenja. Gradbeno 

dovoljenje je UE Ptuj izdal sep-

tembra 2014. Trenutno poteka 

izdelava razpisne dokumentaci-

je za dobavo opreme in izvedbo 

gradbenih del. Letos bodo izve-

deni razpisni postopki za izbiro 

dobavitelja opreme in izvajalca 

gradbenih del. Gradbena dela 

bomo začeli predvidoma konec 

leta. Zaključek gradnje je pred-

viden v letu 2016. Moč elektrar-

ne bo 37 kW, predvidena letna 

proizvodnja bo okrog 300.000 

Podravje � DEM lani v Sloveniji proizvedel največ energije

V Markovcih obnova jezu in še 
Dravske elektrarne Maribor (DEM), ki zaposlujejo 276 sodelavcev, so leta 2014 v slovenskem pro
izvodnja je bila rekordna: 3,9 milijona mega wattnih ur (MWh).

Foto: MZ

Jez v Markovcih bodo v prihodnje obnavljali.

Svet je majhen

Drugi tir: farsa
Država, ki nima denarja za izgra-

dnjo 23 kilometrov železnice, ni 

država. Pri gradnji drugega tira na 

trasi Koper–Divača, ki bi strateško 

povezoval Luko Koper z logističnim 

svetom, govorimo o pičlih triindvaj-

setih kilometrih! Kako je možno, da 

v tretjem tisočletju neka suverena, 

neodvisna država sredi najbolj raz-

vite celine na zemlji ne more položiti nekaj tirov za to, 

da bi sama sebi zagotovila gospodarsko rast, davčne pri-

hodke, nadaljnji razvoj oziroma v eni besedi preživetje? 

Kako je možno, da petnajst let politični veljaki in mediji 

debatirajo o smiselnosti drugega tira? V trenutku, ko se 

Slovenci prepiramo o smiselnosti nekaj kilometrov že-

leznice – ko je ta smisel popolnoma vsem jasen –, bi se 

morali vprašati, kje bi danes bila celotna osrednja Evro-

pa in severna Italija, če bi se Franc Jožef ukvarjal z enako 

neumnimi vprašanji sredi XIX. stoletja, ko se je odločil, 

da se morajo graditi železniške proge po celotnem ce-

sarstvu! Na tisoče kilometrov proti triindvajset. Gospo-

darstvo iz leta 1860 proti gospodarstvu iz leta 2015! A je 

sploh primerljivo? 

Luka Koper nam predstavlja okno v pomorski svet in 

je eno od redkih podjetji, ki ne glede na državno last 

dobro obratuje in primerno služi državnemu interesu. 

Pošiljanje kontejnerjev v Luko Koper za azijske in afri-

ške dobavitelje pomeni teden dni pridobljenega denarja, 

ker točno sedem dni potovanja je razlika med dostavo 

v severnem Jadranu in dostavo v pristaniščih severne 

Evrope. Minilo bo kmalu več kot dve leti, ko se sem imel 

možnost, kot član strateškega sveta Ministrstva za zuna-

nje zadeve, soočiti z vsemi podrobnostmi projekta dru-

gi tir. Načrtovana investicija je bila takrat prevelika in je 

bila oblikovana po standardih »slovenskih avtocest«: veli-

ka vsota denarja, ki bi omogočila velike zaslužke znotraj 

projektne verige. Zadeva je bila utemeljena z nujnostjo 

sodobne hitre železniške povezave med Koprom in Diva-

čo. Vlak bi moral drveti dvesto kilometrov na uro po kra-

škem hribovju. Mislim, da se ni imel noben od veleumov 

zunanje politike, ki je sedel tisti dan na strateškem svetu, 

za tehničnega strokovnjaka, ampak se je vsem zdela želja, 

da bi kontejnerji potovali z »nadzvočno« hitrostjo malce, 

pretirana. Rezultat sestanka je bil sklep, da je nujno zače-

ti čim prej investicijo ter gradnjo drugega tira, da proga 

mora biti načrtovana tako sodobno, da bo omogočila hi-

ter prevoz blaga, ampak na način, da bodo vlaki vozili na-

mesto predvidenih 180–200 km/h po popolnoma spre-

jemljivi hitrosti 110 km/h. Pod takšnimi razmerami se je 

potrebna vsota denarja za investicijo skoraj prepolovila! 

Od tistega dne je minilo ponovno veliko časa. Investicija, 

ki se danes omenja po medijih, je ponovno milijardna. 

Država, ki zasluži milijone vsako leto zaradi delovanja 

Luke Koper, uradno zaznamuje, da denarja nima in da 

je celo pripravljena prodati del pristanišča v zameno za 

pomoč pri gradnji železniške proge. Pri takšnih »nebu-

lozah«, ki svetu sporočajo našo državno nezrelost in go-

spodarsko neresnost se človek neposredno vpraša ali je 

sploh možno, da ima država tako nekompetentne vodite-

lje ali že vrsta politikov v zadnjih letih igra v prid kakšne-

ga tujega morebitnega kupca, ki si želi nadzorovati naš 

logistični sistem? (Beri: veliki nemški koncerni). Glede 

na dejstvo, da Luka Koper, ki je za nas izrednega pome-

na, predstavlja le stotinko kontejnerske mase, ki prispe v 

Evropo preko morskih poti, bi težko verjel, da ima nek-

do voljo, denar in potrpljenje, da od zunaj nepretrgano 

minira naše načrte transportnega osamosvajanja. Glede 

na dejstvo, da smo po propadu Južnega toka dejansko 

edina država v osrednji Evropi, ki bo ostala v naslednji 

letih brez ene same velike infrastrukturne investicije, 

ter da tako v Italiji kot v Avstriji očitno računajo na našo 

nesposobnost in pospešeno gradijo proge za »peti kori-

dor« Lizbon–Kijev po severni strani Julijskih Alp, potem 

bo lahko zaključili, da vse govori v prid nesposobnosti 

naših elit. Zadeva je izredno pereča. Sami sebi delamo 

škodo. Nihče nima nič proti Sloveniji. Ampak če Sloveni-

ja misli, da lahko v sodobnem, gospodarskem svetu živi 

izolirana od blagovnih, izmenjav potem so ostale države 

prisiljene, v imenu lastnega interesa, izumiti drugačne 

rešitve. Sami se uničujemo. Na koncu bomo slučajno kri-

vili Evropsko unijo? Tako kot so druge Republike bivše 

Jugoslavije krivile v preteklosti Slovenijo za njihov zao-

stanek? Vredno premisleka.
Laris Gaiser

Med 15 policijskimi uniformami je pose
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Kdaj so lahko policisti oboroženi in kdaj 
lahko uporabljajo strelno orožje?

Kot je zatrdil Menegalija, policisti pridobijo pravico do 
posesti in nošenja oborožitve, ko opravijo izpit iz 58. čle-
na zakona o organiziranosti in delu v policiji. V osebno 
zadolžitev prejmejo kratkocevno orožje in strelivo, ki ga 
smejo imeti v posesti in nositi za opravljanje nalog poli-
cije, usposabljanje in v krizi, vojnem ali izrednem stanju. 
Policisti smejo nositi tudi oborožitev iz kolektivne zadol-
žitve, ko to odredi vodja policijske enote. V krizi, vojnem 
ali izrednem stanju smejo nositi tudi drugo oborožitev in 
opremo, ki sta jim dodeljeni. V posesti imajo in nosijo 
tisto oborožitev in pripadajočo opremo, ki je tipizirana 
kot službena oborožitev in oprema policije (Pravilnik o 
posesti in nošenju orožja in streliva v policiji, 2. člen). 
Del šolanja je tudi uporaba strelnega orožja, katerega 
znanje policisti v skladu s programom letno obvezno ob-
navljajo. Poleg rednih usposabljanj v ravnanju s strelnim 
orožjem in vaj v streljanju pa se policisti urijo tudi v upo-
rabi strelnega orožja v nočnem času, oziroma v pogojih 
slabše vidljivosti.

Foto: Martin Ozmec



srajca z dolgimi rokavi, kravata, 

suknjič, hlače, modularna ve-

trovka, zimske rokavice in viso-

ki čevlji. V poletno uniformo 

sodijo kapa s ščitkom, poletna 

čepica, polo majica s kratki-

mi rokavi, srajca s kratkimi 

rokavi, kravata, suknjič, hlače, 

modularna vetrovka in čevlji. 

Modularna vetrovka je temno 

modra ali rumeno odsevna in 

je sestavljena iz dežne jakne, 

termoizolacijske jakne in vetr-

ne jakne. Hlače so temno sive 

z všitim temnomodrim trakom 

v stranskem robu, srajca je sve-

tlomodra, rokavice in čevlji so 

črni, drugi deli poletne in zim-

ske uniforme so temnomodri. 

Gumbi s stiliziranim Triglavom 

na suknjičih in kapah s ščitkom 

pa so zlatorumeni. V delovno 
uniformo poleg čepice sodi-

jo še majica s kratkim rokavi, 

polo majica s kratkimi rokavi, 

puli, kombinezon, terenski če-

vlji. Kombinezon je enodelen 

ali dvodelen in je temnomoder 

petek � 13. marca 2015 Podjetništvo

od 300 do 650 evrov
cialne enote, poleg tega pa še devet posebnih uniform. Med blizu 100 raz-
ni kombinezon, ki stane 1.400 evrov.

ena elektrarna
ostoru ustvarile največ električne energije. Pro-

Vir: Eles

Proizvodnja el. energije v Sloveniji 2014
DEM:  V predstavljeni proizvodnji ni upoštevana proizvodnja 
mHE in sončnih elektrarn.
SENG: V predstavljeni proizvodnji upoštevana tudi proizvo-
dnja ČHE Avče.
NEK: Predstavljena polovica proizvodnje, ki pripada Sloveniji.

Foto: M. Ozmec

ebej zanimiva uniforma specialcev.
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Foto: Črtomir Goznik

»Povprečje pretokov Drave je v letu 2014 znašalo 426 m3/s, kar predstavlja 157,2 
odstotka načrtovanega pretoka, ki je bil 271 m3/s. Dosežena proizvodnja družbe DEM v 
letu 2014 pomeni skoraj polovico celotne proizvedene električne energije v skupini HSE 
v tem obdobju, s tem je družba DEM zadovoljila skoraj 32 odstotkov potreb po električni 
energiji v Sloveniji. Največ, kar 99,43 odstotka, smo proizvedli v velikih hidroelektrarnah, 
na Dravi jih je osem, 0,54 odstotka smo proizvedli v treh malih hidroelektrarnah, od kate-
rih je ena na Muri, proizvodnja iz štirih sončnih elektrarn pa je znašala 0,03 odstotka,« je 
povedal direktor DEM Viljem Pozeb.

kWh, kar bi zadoščalo za napa-

janje 75 povprečnih gospodinj-

stev,« je pojasnil direktor Pozeb.

Družba DEM je v lanskem 

letu začela tudi intenzivne pri-

prave za obnovo jezu Markovci, 

ki bo zajemala remont pretoč-

nih zapornic ter zamenjavo 

dela elektro in strojne opreme 

na jezu ter gradbena sanacijska 

dela. »V začetni fazi je treba naj-

ti ustrezno rešitev zagotovitve 

prehoda lokalnega prometa 

preko jezu, in sicer v času iz-

vedbe obnove in tudi kasneje. 

S tem namenom izdelujemo 

idejne rešitve, ki bodo proučile 

več potencialnih variant, kot je 

izgradnja dodatnega voznega 

pasu oziroma sanacija in razši-

ritev sedanjega,« doda Pozeb in 

pojasni, da poleg načrtovanja 

naložb v Markovcih nadaljujejo 

tudi pripravo projektov za iz-

koriščanja energetskega poten-

ciala Mure, izgradnjo malih HE 

na pritokih Drave, izkoriščanje 

vetrnega potenciala in drugimi 

projekti, ki bodo izkazovali zah-

tevano ekonomsko donosnost.

Mojca Zemljarič

Med proizvajalci prevladujejo domači
Vse uniforme in njihove dele v Slovenski policiji naba-

vljajo v sistemu javnega naročanja, kar pomeni, da se 
lahko kot dobavitelji prijavijo vse gospodarske družbe, ki 
so registrirane za trgovino ali proizvodnjo oblačil. Najbolj 
pogosti dobavitelji slovenskih policijskih uniform pa so 
Uni&Forma, Stella, Prevent Deloza, Mita Trade, Alpina, 
Tim Pro, Sanolabor, Viljem Bučan itd.

Foto: Martin Ozmec

Slovenski policist in policistka v najpogostejši delovni 
uniformi.

ali temno siv, terenski čevlji so 

črni, drugi deli so temnomodri. 

Slovesno uniformo pa sesta-

vljajo kapa s ščitkom, kravata, 

srajca z dolgimi rokavi, srajca s 

kratkimi rokavi, suknjič, hlače, 

čevlji. Policistke namesto hlač 

lahko nosijo krilo. Hlače so 

temno sive z všitim temnomo-

drim trakom v stranskem robu. 

Krilo je temno sivo, srajci sta 

beli, drugi deli so temnomodri. 

Policisti specialne enote k slo-

vesni uniformi namesto kape 

s ščitkom nosijo temnomodro 

baretko. Policisti v policijskem 

orkestru k slovesni uniformi 

nosijo slovesni pas z vrvicami. 

Pas je zlatorumen z modrim ro-

bom, v sredini pa ima trak v bar-

vah državne zastave. Kovinska 

sponka je zlatorumena v obliki 

grba Republike Slovenije. Zlato-

rumene so tudi slovesne vrvice. 

Na suknjiču slovesne uniforme 

policisti lahko nosijo nadome-

stni znak državnih in drugih 

odlikovanj ter priznanj in znak 

veteranskega združenja.

Za različne 
uniforme različni 
dopolnilni deli

K vsem vrstam uniforme po-

licisti nosijo tudi različne do-

polnilne dele uniforme. Nepre-

bojna čelada, zaščitna maska s 

torbico, taktični jopič, zaščitne 

rokavice, ščitniki rok, ramen 

in nog, hlačni pas, taktični pas 

s torbico za pištolo in drugimi 

torbicami, službena torbica, ne-

prebojni jopič, gumijasti škornji 

in taktična torba, so črne barve. 

Intervencijska čelada, zimska 

kapa, dežne hlače, poletne in 

zimske nogavice, dokolenke, 

gamaše in vrvica za piščalko so 

temnomodri. Zaščitna delovna 

čelada, podkapa, ognjevarna 

podkapa, maskirna kapa (krin-

ka), ognjevarni kombinezon 

in nahrbtnik so temnomodri 

ali črni. Antistatične hlače, an-

tistatična majica, antistatični 

kombinezon in visoki antista-

tični čevlji so temnosivi ali črni. 

Službeni pas s torbicami za pi-

štolo, lisice, plinski razpršilec, 

radijsko postajo in drugo ter 

nosilci so črni ali beli. Odsevni 

brezrokavnik je rumen, slove-

sne rokavice so bele, perilo pa 

je različnih barv.

Najdražja dela 
uniforme sta 
motoristična čelada 
in kombinezon

Policisti uporabljajo pri svo-

jem delu skoraj sto različnih 

delov oziroma artiklov, cene 

zanje pa se gibljejo od okoli 2 

evra, kolikor stanejo poletne 

nogavice, do približno 660 

evrov, kolikor stane motoristič-

na čelada, oziroma 1.400 evrov, 

motoristični kombinezon, ki sta 

tudi najdražja artikla med vsemi 

deli uniform. Kot je dodal Dra-

go Menegalija, je treba dodati, 

da je cena v veliki odvisnosti 

od količine posamezne dobave, 

roka izdelave oziroma dobave, 

stanja surovin na svetovnem tr-

žišču ipd.

Zaradi varčevanja 
letos za opremo 1,2 
milijona evrov

Za osebno opremo, kamor 

sodi večji del artiklov uniform, 

je bilo od leta 2008 do leta 

2014 porabljenih od približno 

1.225.000 evrov (2013) do pet 

milijonov (2009 in 2010). Pri 

tem je treba dodati, da bi po-

trebovali letno vsaj 2.500.000 

evrov, da bi lahko opremili poli-

ciste v skladu s pravili glede na 

točkovni sistem, roke trajanja, 

za novo sprejete, zamenjave 

ipd., vendar imajo zaradi varče-

vanja in rebalansov proračuna 

letos za osebno opremo dode-

ljenih le 1.180.000 evrov. Sicer 

pa uniforme nabavljajo za vse 

policiste v skladu s pravili o 

dodeljevanju policijske unifor-

me in v skladu z razpoložljivimi 

proračunskimi sredstvi. Glede 

na to, da zadnji dve leti niso 

izvajali točkovnega sistema, so 

s sredstvi, ki so bila na razpo-

lago, v centralnem skladišču 

ohranjali nivo optimalnih zalog 

opreme in vsem upravičencem 

dodelili modularne vetrovke.

Cene uniform od 
300 do 650 evrov

Komplet katere koli unifor-

me policist zadolži tedaj, ko 

nastopi delo. Ob seštevku vseh 

artiklov iz poletne uniforme, 

pri čemer je nekaterih artiklov 

več, je vrednost tega artikla pri-

bližno 300 evrov, vrednost zim-

ske uniforme pa približno 650 

evrov. K vsem vrstam uniforme 

policisti nosijo tudi različna 

dodatna zaščitna sredstva, ki 

so podrobneje navedena v 20. 

členu uredbe o uniformi, polo-

žajnih oznakah in simbolih po-

licije. Dodatna zaščitna sredstva 

so lahko tudi iz naslova poseb-

nih tehničnih sredstev, kot sta 

na primer protibombna zavesa 

in proti eksplozijska obleka, po-

znajo pa tudi posebno varoval-

no opremo.

M. Ozmec
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Nova literarna in likovna zgodba 
o kurentu

Minuli mesec, ki je bil po-
vezan s pustom, je v Ljublja-
ni, v založniški hiši Mladin-
ska knjiga, izšla nenavadno 
lepa knjiga. Tega močnega, 
nevsakdanjega občutka knji-
žne lepote, še preden je knjiga 
prebrana, se spomnim še ob 
fotografskih monografi jah 
mojstra Stojana Kerblerja. 
Navsezadnje je bistvo lepo-
slovnega dela v besedi, pa 
vendar so knjige, ki so tako 
celostno, da ne rečem materialno lepe, razkošne in hkrati do-
vršene knjižne oblike. Seveda so pri tem izvzete likovne in ju-
bilejne monografi je in slikanice, kjer enakovredno nastopajo, 
če se lahko tako izrazim, besedilo in ilustracija in oblikovanje 
ter vsi drugi tiskarski elementi; in tu izvzemam še tiste knji-
ge proze in poezije, ki imajo skrbno izbrano, oblikovano in 
prepoznavno podobo v okviru knjižne zbirke. Morda je eden 
vzrokov prepoznavanja estetske vrednosti tudi nepričakova-
nost in presenečenje.

Namreč: ilustrirana knjiga z jasnim, kratkim, nedvou-
mnim naslovom Kurent je izpod peresa enega najplodovi-
tejših domačih avtorjev, ki je doslej objavljal poezijo in prozo 
za odrasle. Knjig in ilustracij s kurentom ni veliko in vsak 
predpustni in pustni čas je prav turobno ponavljati, da so še 
vse te izposojene. Toda Kurent Aleša Štegra in ilustratorke 
Tine Dobrajc, ki ji je to prva knjižna ilustracija, ni »pustna 
knjiga«, marveč je to branje za vse letne čase. Še več: tudi za 
vsa bralska obdobja od približno dvanajstega leta naprej. Če 
bi želeli to knjižno noviteto literarno umestiti, bi se morali 
sprehoditi od mita, pravljice, pustolovke, fantazijske zgodbe 
s primesmi realistične proze, socialno in ekološko angažirane 
zgodbe za mlade bralce do fi lozofske moralke z etnološkim 
pridihom in z mero humorja za povrh. Založnik še poudarja 
liričnost pripovedi v zapisu na zadnji platnici, sama pa vidim 
veliko mero liričnosti in uspešnega spogledovanja s klasični-
mi likovnimi izrazili v ilustracijah Tine Dobrajc. Še vedno me 
namreč preseneča, če mladi avtorji in s tem ilustratorji spre-
tno tkejo svoje podobe v »retro maniri«, v domala staroveški 
likovni tehniki.

Skušala vam bom, cenjeni bralci, nekoliko opisati to knji-
žno drugačnost. Notranja stran platnice in vezni list sta posli-
kana in prikazujeta pogled skozi gozd, ki mu ni videti konca, 
pa tudi začetka ne in ne neba nad njim. Tu se le sloka dreve-
sna debla, ki dihajo drugo ob drugem in morda so to debla in 
debelca smrek, ki jih je nekoč človek tako pretesno posadil, 
da je med smrečje le stežka zasvetlika svetloba in posledično 
so tla gola, ali pa le z iglicami postlana. Debla se izgubljajo v 
temini, le spredaj je svetlo, kot bi luč prihajala z bralčevimi 
lučmi. Seveda je razlog take pogozdenosti na začetku knjige 
v zgodbi, ki jo je Šteger desetletje in več predel z literarnim 
likom Kurenta in okoli njega, ki ga je najprej postavil v muzi-
kal. Tej gledališki akciji za mlade je bila scenaristka prav Tina 
Dobrajc, morda je prav zato še toliko bolj izrazito sozvočje 
med besedilom in ilustracijami knjige Kurent.

Za naslovno stranjo, ki je klasična z naslovom in avtor-
stvom in založništvom, sledi zarotitvena štirivrstična rima, ki 
diši po ljudski, mitski rimi, tudi zaradi desne celostranske ilu-
stracije z vasico, visokim cerkvenim zvonikom, z velikansko 
polno luno na nebu, z dvema skrivnostnima, drobnima liko-
ma na vaškem trgu, bralec pa vidi celoto nekoliko od zgoraj, 
kot črni muc, ki gleda skoraj z bralčeve perspektive. In verzi:

Pada, pada, pada,
le spomin na sneg,
vrača,vrača,vrača
sonce se in sen.

Nato sledi prazna stran in na desni je znova naslov Kurent, 
tokrat manjši in umeščen malo nad zgornjo polovico lista. 
Pod naslovom pa:

Bilo je pred mnogimi leti. V nekih drugih časih.
Bila je huda zima. Daljše ni pomnil nihče. Tudi najbolj 

razgledana prebivalca vasi, vaški učitelj in župnik, sta pozna-
la tak mraz le iz knjig.

Sledi miniaturna ilustracija, ki je moje oči spomnila na 
lepo, umetniško čestitko za novo leto …

In potem … Vzemite v roke knjigo Kurent, priporočamo.
Liljana Klemenčič

Tednikova knjigarnica

Člani gledališke sekcije 
Kulturnega društva Fran-
ceta Prešerna Videm pri 
Ptuju so 1. marca premier-
no izvedli komedijo Jožeta 
Ekarta Od jutra do večera in 
z njo znova nasmejali polno 
dvorano; enako je bilo ob 
ponovitvah naslednji konec 
tedna – 6., 7. in 8. marca.

Da so se videmski gledališč-

niki tudi letos odločili uprizo-

riti komedijo, sta dva razloga. 

Prvi je ta, da v tovrstnem delu 

zelo uživajo, drugi pa, da so 

tudi gledalci siti vsakodnev-

nih resnih težav in si želijo v 

domači dvorani preživeti dve 

sproščeni uri. In to jim kome-

dija izpod peresa Jožeta Ekarta 

tudi nudi. Gre za zgodbo o te-

levizijskem snemanju na deželi, 

ki se po delavnem snemalnem 

dnevu zavleče ob obloženi mizi 

pozno v noč. Ponoči pa seveda 

nihče ne bo šel na pot, še zlasti 

če je malce globlje pogledal 

v kozarec ... In potem so tu še 

zapleti z zamenjanimi kuverta-

mi pa z zamenjanimi osebami v 

posteljah ... Skratka prava majh-

na komedija zmešnjav. Zgodba 

odraža življenje na podeželju 

– delo, druženje (ob pijači), od-

nose med generacijami, vzne-

mirjenost ob nečem novem, 

spogledovanje, prebrisanost, 

preračunljivost ...

V predstavi igrajo Andrej 
Forstnerič (Joža Kmetič, mož 

in gospodar), Eva Sedlašek 
(Zofka Kmetič, žena in gospo-

dinja), Srečko Bedrač (Oča, 

Jožetov oče), Katja Bedrač 
(Vikica Kmetič, Jožetova in Zo-

fkina hči), Aleš Gabrovec (Bo-

ris, Vikičin fant), Mirko Rihta-
rič (Poštar Rudi, Jožetov prija-

telj), Bojan Trafela (Marko, re-

žiser), Karolina Horvat (Fani, 

novinarka), Uroš Šimenko 
(Slavko, snemalec), Biserka 
Selak (Maša, direktorica TV 

Alfa), Boris Vegan (Neža, so-

seda) in Ivan Lukačič (Stanko, 

sosed). Pri izvedbi so pomagali 

še Manja Vinko, Nuša Sitar, 
Miran Ostroško, Roman Ko-
ciper, Ančka Selak in Milena 
Gabrovec, režiserka pa je bila 

Metka Ostroško. Kot je po 

premieri poudarila režiserka, 

je vesela, da sta letos na odru 

debitirala kar dva igralca –Ka-

tja Bedrač in Aleš Gabrovec, z 

veseljem pa so pozdravili tudi 

avtorja besedila Jožeta Ekarta.

Naslednje ponovitve komedi-

je Od jutra do večera bodo na 

Pobrežju 13. marca ob 19. uri, v 

Vidmu 15. marca ob 18. uri in v 

Juršincih v kulturni dvorani 22. 

marca ob 15. uri.

jš

Videm � Gledališčniki znova nasmejali

Zapleti od jutra do večera – in še ponoči

Foto: jš

Ustvarjalci komedije Jožeta Ekarta Od jutra do večera – igralci in drugi člani gledališke skupine KD Videm z režiserko Metko Ostroško 
(spredaj v sredini)

Februarska, 22. literarno-
vinska Huda pokušnja je 
spet pritegnila številno ob-
činstvo. Ali je bil vzrok za to 
gostujoči pisatelj ali vinarka 
iz Pesniške doline, ne bomo 
ugibali, vsekakor pa je večer 
spet prehitro minil v prije-
tnem vzdušju.

Pisatelj Tone Partljič je v 

družbi vinogradniško-vinarske 

gostje Mihaele Krsnik Kop-
še in njene Hiše vina Doppler 

predstavil svoj roman Sebastjan 

in most, roman, posvečen Mari-

boru v prvi polovici 20. stoletja, 

reki Dravi in enemu najlepših 

mostov v Mariboru. Intimna 

zgodba osrednje osebe romana 

in zgodba o mostu se prepletata 

z dramatičnimi dogodki prve 

svetovne vojne, usodno pa osta-

neta povezani vse do začetka 

druge, ko teža vnovičnih vojnih 

grozot zlomi most, kmalu pa 

tudi njegovega zvestega kroni-

sta.

Ta suhoparni zapis pravza-

prav povsem zamegli pestro 

dogajanje na literarno-vinskem 

večeru, ki je bilo predvsem po 

zaslugi vedno duhovitega Par-

tljiča in njegovega neumorne-

ga govorjenja pravi balzam za 

človekovo dušo, ki jo nenehno 

oblegajo najrazličnejše nič kaj 

vesele novice iz bližnje in dalj-

ne okolice. In ker je bil zraven 

še kozarček (dva, trije ...) doma-

čega, ste lahko prepričani, da se 

bo večina tistih, ki jih je tokrat 

pritegnila Huda pokušnja (kot 

po navadi sta jo povezovala lite-

rarni kritik, novinar in pisatelj 

Aljoša Harlamov ter vinski 

publicist Jože Rozman), vrni-

la na naslednjo, zadnjo sredo v 

marcu. Pa čeprav v tem trenut-

ku še ne vemo, koga bosta ta-

krat gostila.
jš

Ptuj � Huda pokušnja s Tonetom Partljičem in Mihaelo Kopše Krsnik

Februarsko druženje literature in vina

Foto: Črtomir Goznik

Tone Partljič klepeta z Mihaelo Krsnik: »Imaš kaj otrok? Tri hčerke? In vse tri z istim možem? To pa 
je za čestitati!«

Soseda Neža navdušila
V gledališču sicer radi govorimo o vélikih vlogah, 

pri katerih se vsi navdušujemo nad glavnimi igralci. 
Ampak marsikdaj nas še bolj navduši kakšen manjši, 
stranski lik. V komediji Od jutra do večera je takšno 
obrobno vlogo odlično odigral Boris Vegan kot sose-
da Neža. Naj se skrijeta mama Manka in teta Tončka 
– zdaj prihaja soseda Neža!



V soboto bodo spomladan-
ski del prvenstva začeli tudi 
igralci v 2. slovenski ligi. V tri-
krožnem sistemu tekmovanja 
jih čaka še 12 krogov.

Jeseni si je lepo prednost 
pridobila ekipa Krškega, ki 
ima pred najbližjim zasle-
dovalcem iz Kranja pet točk 
prednosti. Sledi skupina treh 
moštev, ki zaostaja dodatne 
tri ali štiri točke, v to spada 
tudi ekipa Aluminija. Ta v je-

senskem delu v precej spre-
menjeni postavi ni izpolnila 
vseh pričakovanj pred sezono, 
zato bo to poskušala »popravi-
ti« sedaj. Kidričani so v jeseni 
prejeli le 10 zadetkov, na drugi 
strani pa so zadetke tudi težko 
dosegali.

Za zdaj kaže najbolj odkri-
te ambicije po napredovanju 
v 1. ligo kranjski Triglav, pri 
Krškem tega javno še ne obe-
šajo na veliki zvon. Tolmin je 

primeru bomo v Ljudskem 
vrtu skušali narediti največ, 
kar lahko. Trener bo določil 
in pripravil taktiko, s katero 
se bomo zoperstavili vijoliča-
stim, igralci pa moramo to na 
igrišču udejanjiti. Verjamem, 
da nas bodo v velikem števi-
lu podprli tudi naši navijači, 
saj nam bo v tem primeru 
lažje. Zase lahko rečem, da 
se vsak dan počutim bolje 
in v kratkem bo vse v najlep-

šem redu«, je pred tekmo z 
Mariborom zaključil 21-letni 
zvezni igralec. V gostujočem 
taboru poudarjajo, da se v 
Ljudskem vrtu ne mislijo le 
braniti, temveč bodo iskali 
priložnosti in jih skušali re-
alizirati. Kaj bo to prineslo 
proti glavnemu favoritu lige, 
bomo videli v soboto, seveda 
pa je športno upati na nada-
ljevanje pozitivnega niza.
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Denis Topolovec, ka-
petan Aluminija: »Igralci 
po napornih pripravah že 
komaj čakamo prvenstvene 
tekme. Odigrali smo veliko 
prijateljskih srečanj, blizu 
15, kar je toliko kot v polovici 
prvenstva. Prihajamo v fazo 
optimalne pripravljenosti, 
zato upam na čim boljši za-
četek. V tem delu si želimo 
popraviti vtis iz jesenskega 
dela sezone, ko smo nekoli-
ko zaostali za vrhom.«

Kako malo je potrebno, da 
se stvari umirijo in kako hitro 
se v športu vse menja. Kdo bi 
si namreč mislil, da bo Zavrč 
po visokem porazu v prvem 
spomladanskem krogu nato 
slavil dvakrat zapored, in to 

ne proti komerkoli, temveč 
proti Domžalam, ki so osvo-
jile naslov jesenskega prvaka 
ter vedno neugodni Luki iz 
Kopra. Tako se lahko nogo-
metaši povsem v miru pripra-
vljajo na naslednjo tekmo. In 

lahko opozorijo nase in s tem 
tudi slovensko nogometno 
javnost, ki je mladi ekipi spo-
mladi »prerokovala« popoln 
mrk. V taboru belih na srečo 
ni kaznovanih igralcev, skrbi 
pa jim povzročajo le poškod-
be. Tako je Doris Kelenc, po 
poškodbi narta na tekmi z 
Domžalami, že izpustil zma-
go nad Koprom, kjer pa je 
močan udarec v obraz prejel 
Ante. Oba igralca vse do sre-
de nista trenirala, o njunem 
morebitnem nastopu pa se 
bo stroka po posvetovanju z 
zdravniškim osebjem v klubu 
odločila tik pred srečanjem. 
Na zadnjem srečanju je v 
končnici tekme priložnost 
dobil tudi Karlo Težak, ki se 
počasi, a vztrajno vrača po 
poškodbi, zaradi katere je 
izpustil praktično celotni je-
senski del. Odlični vezist se 
zaveda moči Maribora, toda 
kljub vsemu verjame v svojo 
ekipo. »Mariborčani so veliki 
favoriti, toda mi vedno igra-
mo na zmago, ne glede na 
to, kdo je tekmec. V vsakem 

2. SNL
1. KRŠKO  15 10 3 2 29:17 33 
2. KRANJ  15 8 4 3 28:17 28 
3. TOLMIN  15 8 1 6 30:21 25 
4. DOB  15 8 1 6 19:15 25 
5. ALUMINIJ  15 7 3 5 21:10 24 
6. VERŽEJ  15 6 3 6 24:25 21 
7. AN.-HRVATINI  15 5 5 5 22:20 20 
8. ŠENČUR  15 4 2 9 14:28 14 
9. DRAVINJA K.  15 3 4 8 23:28 13 
10. ŠMARTNO   15 1 4 10 14:43 7 

Nogomet � 1. SNL

Poslastica v Ljudskem vrtu

Foto: Črtomir Goznik

Nogometaši Zavrča po zmagi proti Kopru nestrpno pričakujejo 
tekmo z Mariborom.

Zaostala tekma 22. kroga; Luka Koper – Celje 0:1; strelec: Ivan 
Lendrić 90. RDEČI KARTON: Ante Tomić 23./Koper
1. MARIBOR   22  16  2  4  44 : 20  50
2. DOMŽALE  23  15  3  5  29 : 12  48
3. CELJE  23  13  7  3  36 : 12  46
4. OLIMPIJA  22  11  6  5  39 : 17  39
5. ZAVRČ  23  11  2  10  23 : 32  35
6. RUDAR  23  7  7  9  27 : 24  28
7. KOPER  23  9  1  13  24 : 36  28
8. GORICA  23  5  4  14  19 : 31  19
9. KRKA  23  5  3  15  22 : 39  18
10. RADOMLJE  23  3  3  17  13 : 53  12

2. SNL, 16. krog: Aluminij – Dravinja Kostroj, 
nedelja, 14. marec, ob 15.00 v Kidričevem

Nogomet � 2. SNL

Kidričani pripravljeni za preboj iz ozadja
bil najprijetnejše preseneče-
nje jeseni, sedaj bodo morali 
ta status braniti, kar je vedno 
nekoliko težje. Dob ima znova 
zelo čvrsto in izkušeno ekipo, 
ki pa v zadnjih letih kljub tek-
movalnim pogojem (1. mesto 
v 2. ligi) ni sprejela izziva igra-
nja v 1. ligi.

V Aluminij so med pre-
stopnim rokom prišli Sandi 
Čeh, Dejan Školnik, Robert 
Kurež in Luka Prašnikar. 

Vsi bi lahko bili dodana vre-
dnost ekipe, a zaradirazličnih 
razlogov slednji trije zaenkrat 
še niso v polni pripravljenosti. 
Kljub temu trener Damijan 
Romih optimistično pričakuje 
začetekspomladanskega dela 
in uvodno nedeljsko preiz-
kušnjo na domačem igrišču z 
Dravinjo.

V pripravljalnem ob-
dobju ste odigrali veliko 
tekem: je sedaj pripravlje-
nost na takšnem nivoju, 
kot ste si želeli?

D. Romih: »Ocenil bi, da je 
ekipa prišla do kakšnih 90 % 
želene pripravljenosti. Znotraj 
ekipa imamo nekaj posame-
znikov, ki so manj pripravljeni, 
saj so se priključili kasneje, bo-
disi se vračajo po poškodbah. 
V prvi vrsti je tu Dejan Škol-
nik, ki je šele v soboto proti 
Dobu po dolgem času odigral 
prvo tekmo v celoti. Robert 
Kurež je trenutno pripravljen 
za kakšnih 30 minut resne tek-

me, le nekoliko bolje kaže z 
Lukom Prašnikarjem. Vsi ome-
njeni bi lahko bili okrepitve 
v pravem smislu, lahko bi bili 
dodana vrednost ekipe, a za-
gotovo ne na samem začetku 
spomladanskega dela.«

Spomladi je na sporedu 
le 12 krogov, zato bo treba 
za uresničitev zastavljenih 
ciljev formo uloviti že ta-
koj na začetku.

D. Romih: »Res je. Pri tem 
smo imeli v pripravah srečo, 
saj nismo imeli posebnih te-
žav s poškodbami. Fantje so 
delali dobro, mislim, da so 
fizično dobro pripravljeni, se-
daj je potrebno le še nekoliko 
'spustiti' intenziteto in izpili-
ti zadnje podrobnosti. Proti 
Dobu se je videlo, da smo 
konkurenčni, da lahko igramo 
agresivno igro, s hitrimi pre-
hodi, le število napak bo treba 
še nekoliko zmanjšati.«

S kakšnimi pričakovanji 
in željami stopate v ta del?

D. Romih: »Prezimili smo 
na 5. mestu, zato napadamo iz 
ozadja. Zardi tega je obreme-
njenost manjša, fantje pa se 
seveda zavedajo, česa so spo-
sobni in kaj lahko naredijo. 
Stopali bomo korak po korak, 
tekmo po tekmo, nabrati želi-

to kakšno. V soboto se bodo 
namreč beli v gosteh pome-
rili z Mariborom. Je k temu 
sploh treba še kaj dodati? 
Omenjeni štajerski obračun 
ne bi mogel priti v bolj pra-
vem trenutku, saj je Maribor 
že na vrhu lestvice, na drugi 
strani pa tudi mladi Zavrčani 
po dveh zmagah samozave-
stno pričakujejo dvoboj. Ta 
se bo v Ljudskem vrtu zgodil 
v soboto ob 16. uri

Pričakovano so v tem 
dvoboju veliki favoriti vijo-
ličasti in vse razen njihove 
(gladke) zmage bi bila prvo-
vrstna senzacija, toda svojo 
računico imajo tudi na ha-
loških obronkih. Varovanci 
Ivice Solomuna v Maribor ne 
potujejo z belo zastavo. Ob 
morebitnem dobrem dnevu 

Foto: Črtomir Goznik

Nogometši Aluminij (na fotografiji Denis Topolovec, rdeči dres) bodo v nedeljo v prvem spomladan-
skem krogu na svojem igrišču gostili Dravinjo.

mo čim več točk. Fante bi želel 
predvsem naučiti tekmovati: 
tekma ni samo igra, ampak 
tekmovanje. Pomembno je, da 
vsaj detajl izkoristimo v svojo 
korist in osvajamo točke.«

V nedeljo bo vaš tekmec 
Dravinja: kaj lahko priča-
kujemo od tega srečanja?

D. Romih: »Dravinjo sem si 
na prijateljskih tekmah ogle-
dal dvakrat in lahko rečem, 
da je podobna naši ekipi. Ima 
nekaj mladih, hitrih nogome-
tašev, ki igrajo enostavno, vse 
je usmerjeno v doseganje za-
detka - to kažejo tudi rezultati 
njihovih pripravljalnih tekem, 
ko so dosegali precejšnje šte-
vilo zadetkov. Ali bodo takšno 
igro prikazali tudi v nedeljo, 
pa bomo seveda videli. V tem 
srečanju smo favorit, tega se 
zavedamo, vendar vsak uvod 
prinaša s sabo tudi nekaj ne-
gotovosti.«

Jože Mohorič



V velikem derbiju 
Ormožani slavili v 
Zlatorogu

Celje PL - Jeruzalem 
26:29 (17:12)

Jeruzalem: Caf (1 obram-
ba), Fekonja, Šutalo (12 
obramb); Grabovac, Žižek 
Cvetko 2, Šoštarič, Zidarič, 
Koderman, T. Hebar 1, D. Oz-
mec 4, Ciglar, G. Horvat 6, T. 
Kosi 14 (7), Kavčič 2. Trener: 
Mladen Grabovac.

Sedemmetrovke: Celje 
PL 1/1; Jeruzalem 9/7.

Izključitve: Celje PL 20; 
Jeruzalem 14 minut.

Gibanje rezultata: 2:1, 
4:5, 7:5, 10:6, 11:9, 14:9, 16:10, 
17:11, 18:13, 21:18, 22:23, 
24:24, 24:29, 26:29.

Večni celjsko-ormoški der-
bi letnikov 1998 in mlajših 
je postregel z zmago Ormo-
žanov, čeprav so v 1. polčasu 
že zaostajali za šest zadetkov 
(16:10, 17:11). V prvem delu 
so mladi Celjani bili za razred 
boljši in so izkoriščali slabo 
igro gostov v obrambi. Or-
možani niso znali zaustaviti 
Gregorja Ocvirka, ki je tekmo 
pričel z metom 5/5. Ob tem 
so gostje zapravili dve sedem-
metrovki in še kopico strelov, 
ki jih je uspešno lovil repre-
zentančni vratar Gašper Do-
baj. V 2. polčasu pa je bila 
na igrišču povsem drugačna 
slika: mladi Ormožani so zai-
grali v obrambi, kot znajo, ob 
tem se je v golu prebudil še 
Marin Šutalo in nasprotnik 
je bil ujet pri 22:22. Celjane 
je v igri držal le vratar Dobaj, 
zaustavljen pa je bil Ocvirk. 
Domačim so pojenjale moči, 
kar so gostje izkoristili s seri-
jo petih zaporednih zadetkov 
(24:24, 24:29) in zmagovalec 
je bil odločen.

MLADINCI – Suverena 
zmaga proti Metliki

Jeruzalem – Metlika 
39:27 (22:14)

Jeruzalem: Fekonja, Caf, 
Kolmančič 3 (1), Kavčič 2, G. 
Horvat, D. Kociper 5, Mavrič 
1, T. Hebar 1, V. Lukman 5, D. 
Ozmec 2, Šandor 2, J. Kocbek 
1, Topolovec 2, Kosi 8 (4), 
Levak 5, Petrovič 2. Trener: 
Mladen Grabovac.

Zmagovalec je bil odločen 
že v 1. polčasu, saj je pred-
nost Jeruzalema ob odmoru 
že znašala osem zadetkov 
(22:14). Prednost so gostitelji 
suvereno obdržali in ob tem 
še spočili nekatere igralce, ki 
igrajo za člane in mladince. 
Ormožani so glede uvrsti-
tve v 1. SRL odvisni sami od 
sebe. V naslednjem krogu na 
Hardeku gostujejo mladinci 
Gorenja, a je tekma zaradi 
zasedenosti športne dvorane 
Hardek prestavljena.

KADETI – Ptujčani 
namučili Ormožane

Drava – Jeruzalem 26:30 
(14:14)

Jeruzalem: Caf, Fekonja; 
Ulaga 1 (1), Koderman 1, 
Horvat 3, Niedorfer, Grabo-
vac 1, Zidarič, T. Hebar 3, D. 
Ozmec 4, Kavčič 6, Šoštarič, 
Kosi 11 (3). Trener: Mladen 
Grabovac.

Šele v zadnjih petih minu-
tah tekme so igralci Jeruzale-
ma strli odpor Drave. Vratar 
Ptujčanov Marko Lazič je 
bil junak tekme, saj je zbral 
okrog 20 obramb (kar 5 se-
demmetrovk). So pa Ormoža-
ni znova dokazali svojo kako-
vost, saj le takšne ekipe zma-
gujejo tudi takrat, ko zaigrajo 
v okrnjeni zasedbi in slabo 
igrajo. Jeruzalem je dosegel 
letos svojo šestnajsto zapore-
dno zmago. V ponedeljek, 16. 
3., Ormožane ob 18. uri čaka 
gostovanje pri Krškem.

MLAJŠI DEČKI A – 
kljub napakam v 
napadu zmagali

Jeruzalem – Rače 23:20 
(7:11)

Jeruzalem: Zemljič; M. 
Voršič, Herga, Rubin, Fergola 
3, Škrinjar, Borko 1, Kovačec 
7, J. Lukman 5, G. Cvetko 7 
(1), Šošter. Trener: Uroš Kr-
stič.

Gostje so v 1. polčasu upra-
vičili vlogo favorita in na 
odmor odšli s štirimi zadet-
ki prednosti (7:11). Domači 
so prvi del odigrali povsem 
brez energije. Napak je bilo 
ogromno tako v napadu kot 
v obrambi. V 2. polčasu pa so 
Jeruzalemčani spreobrnili za-
ostanek petih golov (10:15) v 
zmago s tremi goli (23:20). V 
soboto, 14. 3., v 2. krogu pol-
finalne skupine D pri Veliki 
Nedelji ob 12.30 gostujejo 
rokometaši Sevnice.

MLAJŠI DEČKI B –
blizu zmage v 
Zlatorogu

Celje PL – V. Nedelja CO 
16:16 (8:9)

V. Nedelja CO: Mesarec; V. 
Kovačec, K. Šošter, T. Ozmec, 
Notersberg 3, M. Kocbek 3, 
Muharemovic, Medved, A. 
Kosi 8 (3), Trstenjak, D. Šo-
šter 2. Trener: Davorin Kova-
čec.

Velika točka Velike Nedelje 
v Zlatorogu. Fantje so že pre-
senetili z uvrstitvijo v polfina-
le, saj so le trije fantje letnika 
2003, vsi drugi so leto ali celo 
dve mlajši. V soboto, 14. 3., 
ob 11. uri pri Veliki Nedelji 
gostujejo vrstniki iz Sevnice.

UK

14 Šport, šport mladih

Rokometaši Jeruzalema 
so na zadnjih dveh tekmah 
proti Trimu iz Trebnjega ter 
novomeški Krki osvojili tri 
točke. Še vedno ostaja nekaj 
grenkobe ob (le) točki v No-
vem mestu, kjer so imeli Or-
možani kar nekaj priložnosti 
za zmago. Ampak če bi nek-
do ponudil tri osvojene točke 
pred dvobojema s Trimom 
ter Krko, bi v taboru Ormoža-
nov to sprejeli z obema roka-
ma. Danes, v petek, 13. marca 
2015, ob 19. uri, na Hardek 
prihaja prvouvrščena ekipa 
Celja Pivovarne Laško, ki je v 
državnem prvenstvu nepora-
žena že več kot leto dni. Pivo-
varji bodo v Ormožu napada-
li svojo trideseto zaporedno 
zmago in roko na srce bi jim 
to moralo tudi uspeti, saj so 

v vlogi absolutnega favorita. 
Zanimivo, da ekipa Jeruzale-
ma v svojih vitrinah nima še 
edino skalpa Celjanov, vse 
druge ekipe so na Hardeku 
že padale, in to po večkrat. 
So pa varovanci trenerja Saše 
Prapotnika 5. marca 2008 re-
mizirali proti Celju z izidom 
28:28 (14:11). Danes dres 
Jeruzalema iz tistih časov no-
sijo le še Bojan Čudič, David 
Bogadi, Siniša Radujković in 
Gregor Grizolt. Prvi strelec 
omenjene tekme pa je bil z 
devetimi zadetki Ormožan 
Marko Bezjak, ki danes nosi 
dres nemškega Magdebur-
ga. Dres Pivovarjev so takrat 
nosila imena, kot so Gorazd 
Škof, Aljoša Rezar, Edvard Ko-
kšarov, Mirsad Terzić, Renato 
Sulić, Dragan Gajič, David 

Rokomet � Liga NLB leasing

Trdnjava Hardek gosti praznik rokometa

Čeprav ima nogomet v Or-
možu skoraj sto letno tradici-
jo, praznujejo letos 20. oble-
tnico obstoja. Skozi desetletja 
je ormoškim športnikom 
predstavljal odlično izho-
dišče tako za rekreacijo kot 
vzpodbudo razvoju športne-
ga življenja v domačem kraju. 
Zgodovina prvih nogome-
tnih tekem v Ormožu sega v 

leto 1933. V petdesetih letih 
prejšnjega stoletja je igranje 
nogometa v Ormožu za nekaj 
let zamrlo, ampak v šestde-
setih letih je znova zaživelo 
in se okrepilo na nove razse-
žnosti, kar pomeni, da so za-
nesenjaki kmalu začeli iskati 
lokacijo za nemoteno igranje 
nogometa. Na pobudo Mirka 
Havlasa Frica, Ota Ješeta in 
Andreja Pučka se je tako v 
šestdesetih letih začela ure-
jati danes legendarna Mestna 
graba, ki je kmalu potem po-
stala tudi središče nogome-
tnih navdušencev v Ormožu. 
Kljub temu pa je Nogometni 
klub bil ustanovljen šele 15. 
februarja 1995 in sicer na 
pobudo Stanka Podgorelca, 
Borisa Miličkoviča, Francija 
Trstenjaka, Vuleta Nikoliča, 
Stanka Haželiča, Franca Bom-
beka, Bojana Strelca, Slavka 
Gregureca, Vlada Puklavca, 
Bojana Strelca, Roberta Pu-

klavca in Valterja Vindiša. 
Sicer je klub prvo pirpra-

vljalno tekmo odigral 22. ju-
lija 1995 proti takrat sloven-
skemu prvoligašu Potrošniku 
iz Beltincev in klonil z izidom 
6:0. Prvo prvenstveno tekmo 
pa so odigrali 3. septembra 
proti Apačam, ko je tekma 
pri izidu s 3:1 bila prekinje-
na zaradi napada gostujoče 
navijačice na sodnika. Klub 
je isto leto slavil 2. mesto v 
2. ligi MNZ Ptuj. Z razvojem 
kluba se je tudi članstvo širi-
lo in v klubu so kmalu usta-
novili dodatne selekcije. Leta 
1998 so ormoški nogometaši 
sodelovali v 1. ligi MNZ Ptuj. 
Kar šest sezon so potem na-
stopali tudi v 3. SNL. Po re-
organizaciji nogometnih lig 
v državi so pristali v ptujski 
Superligi, kjer nastopajo še 
danes in po jesenskem delu 
prvenstva zasedajo 2. mesto. 
Želje in cilji v klubu segajo še 

po mestu višje in po vnovični 
uvrstitvi v tretjeligaško kara-
vano. Predsedniki kluba od 
ustanovitve do danes so bili: 
Boris Miličkovič, Anton Lu-
skovič, Stanko Podgorelec in 
Nenad Kardum, od leta 2012 
klubu predseduje Zlatko Kle-
menčič. 

Ob 20. obletnici klub pri-
pravlja slavnostno akademi-
jo, ki bo v soboto 14. marca v 
Beli dvorani grajske pristave 
v Ormožu. Zvečer ob 19.uri 
pa v Športni dvorani na Har-
deku pripravljajo še dobro-
delni koncert, kjer bodo na-
stopili Klapa Maslina, Vlado 
Kalember in tamburaška sku-
pina Pika Poka. Kot še doda 
predsednik NK Ormož Zlat-
ko Klemenčič boste z ude-
ležbo na koncertu prispevali 
za nadaljnji razvoj nogometa 
v Ormožu in tako koristno 
združili s prijetnim.

Uroš Krstič

Nogomet

Nogometni klub Ormož praznuje 20 let delovanja

Foto: UK

Dominik Ozmec, reprezentant mlajših kadetov

Rokomet � Mlajše selekcije

Špiled, Miladin Kozlina, Vasja 
Furlan, Miha Gorenšek in Jan 
Gregorc, ki zdaj že tretjo sezo-
no igra za Jeruzalem. Dobre 
igre Ormožanov in izjemen 
niz neporaženosti Celjanov 
bosta zagotovo pravi magnet 
za ljubitelje rokometa, ki so 
trdnjavo Hardek lepo napol-
nili že na tekmi proti Trimu, 
kjer se je zbralo več kot 300 
gledalcev. Tokrat se pričaku-
je še večji obisk tekme 20. 
kroga NLB Leasing lige: “Pred 
nami je tekma, kjer imamo 
priložnost zakrpati nekatere 
poškodbe po tekmi s Krko. 
Priložnost za igro bomo po-
nudili čim večjemu številu 
igralcev, tekmo s Celjem pa 
izkoristili za pripravo na na-
slednje gostovanje v Sevnici. 
Verjamemo, da nas bo vzpod-

bujalo lepo število naših zve-

stih navijačev in da bomo 

nasprotniku nudili čim dlje 

časa dostojen odpor,” je pred 

tekmo povedal trener Pra-

potnik, ki je med tednom z 

reprezentanco mlajših kade-

tov Slovenije v Podčetrtku s 

27:20 (16:6) ugnal sovrstnike 

Gruzije. Dres Slovenije so na 

tej tekmi oblekli štirje Ormo-

žani letnika 1998 Tilen Kosi, 

Gašper Horvat, Miha Kavčič, 

Dominik Ozmec, ki so mrežo 

Gruzijcev zatresli osemkrat. 

Dan kasneje je za reprezen-

tanco zaigral tudi Ivo Belec 

(letnik 2000) in pri porazu 

reprezentance starejših deč-

kov za tri zadetke prispeval 

dva gola.
Uroš Krstič

Foto: arhiv
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Kolesarstvo � KK Perutnina Ptuj

Priprave ob morju uspele
Kot po tradiciji, so se mladi 

kolesarji Kolesarskega kluba 
Perutnina Ptuj tudi letos v 
času zimskih počitnic podali 
v toplejše kraje. Mladinci so 
se ob morju mudili od torka, 
17., do sobote, 21. februarja, 
medtem ko so selekcije deč-
kov v Istri bivale od torka, 
17., do četrtka, 19. februarja. 

Ptujskim kolesarjem je bilo 
tudi vreme naklonjeno in so 
tako lahko opravili vse, kar so 
si zamislili.

Smisel tovrstnih priprav ni 
le v tem, da se kolesarji usede-
jo na kolo in prevozijo dolo-
čeno kilometrino, temveč da 
spoznajo način kolesarskega 
in športnega življenja, saj na-

mreč ni nič prepuščeno na-
ključju. Teh nekaj dni skup-
nega druženja je bilo nadvse 
uspešnih in koristnih, ne 
nazadnje so kolesarji spozna-
li tudi, kako je biti nekaj dni 
zdoma, kdaj je zjutraj treba 
vstati, kako se degenerirati, 
pravilno prehranjevati in po-
dobno. Sicer pa so bili sami 

treningi na cesti pri dečkih 

dolgi okrog 60–70 km, med-

tem ko pri mladincih tudi do 

120 km na dan. 

Ptujski kolesarji so tre-

nutno na vrhuncu priprav 

doma, do prvih dirk je osta-

lo malo časa, sezona 2015 se 

bo za kolesarje Kolesarskega 

kluba Perutnina Ptuj začela 

že konec marca, ko se bodo 

podali v Prekmurje, kjer bo 

dirka v Tropovcih. 

tp



Tekmovalci Kluba borilnih 
veščin Ptuj nadaljujejo pri-
prave na državno prvenstvo. 
To soboto, 7. marca, so se 
udeležili turnirja v bližnjem 
Zaboku na Hrvaškem. Na 
mednarodnem tekmovanju 
so sodelovale tri države, vse-

ga skupaj pa okrog 310 tek-
movalcev iz 31 klubov. Ptuj-
čani so sodelovali z 10 tek-
movalci, ekipo pa sta tokrat 
vodila Timi Sitar in Simon 
Kaisersberger.

Prvo mesto so osvojili: 
Anej Pivec (ml. kadeti do 10 

let nad 32 kg), Nino Bratu-
šek (ml.kadeti – mlajša sku-
pina nad 47 kg) in Niko Ri-
tlop (ml. kadeti nad 47 kg).

Drugo mesto so osvojili: 
Tilen Repina (ml. kadeti do 
10 let nad 32 kg), Nino Bra-
tušek (ml.kadeti nad 47 kg) 

in Nina Duh (st. kadetinje 
do 55 kg). 

Tretjo mesto so osvojili: 
Saša Štern (ml. kadetinje do 
10 let nad 32 kg), Jan Lenart 
(ml. kadeti do 10 let nad 32 
kg), Dejan Duh (ml. kadeti 
do 47 kg) in Dominik Lju-
bec (st. kadeti do 69 kg v 
point fightingu in light kon-
taktu).

Na koncu tekmovanja je 
bila razglasitev najboljših 
tekmovalcev na turnirju. Za 
najboljšega med mlajšimi ka-
deti do 10 let je bil imenovan 
Anej Pivec.

Tako še je eno tekmovanje 
v okviru priprav na državno 
prvenstvo končano. Ptujčani 
imajo v naslednjih 14 dni še 
1. kolo medobčinskega pr-
venstva, nato pa jih 21. marca 
čaka 1. turnir za državno pr-
venstvo v Zagorju ob Savi.

Tekmovanja pa so se udele-
žili tudi člani Kluba borilnih 
veščin Ormož, med njimi sta 
se najbolj izkazala Nejc Ko-
rotaj, ki je osvojil 2. mesto do 
47 kg, st. kadeti v light con-
tactu in v point fightingu, ter 
3. mesto do 52 kg st. kadeti v 
point fightingu. Uroš Brlek 
je osvojil 2. mesto nad 94 kg 
člani v point fightingu.

Franc Slodnjak

Mozirje – ŽOK 
GM mobil Ptuj 0:3 
(17:25, 22:25, 17:25)

ŽOK GM mobil Ptuj: ŽOK 

GM mobil Ptuj: Mohorko, Mi-

ličević T., Miličević M., Hor-

vat, Radivoj, Cvirn, Reiben-

schuh, Drevenšek, Bezjak, 

trener: Peter Primec.

Ptujske odbojkarice so v 
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Odbojka � 2. DOL vzhod, 13. krog:

Ptujčanke rešil dober servis

Foto: Franc Slodnjak 

Mlajši tekmovalci (Tilen, Anej in Jan)

Kikboks � Zabok Open 2015

Slovenci uspešni na Hrvaškem

Po 3. krogu so vrh lige zase-
dli člani ekipe Mestna občina 
Ptuj. Ti so najprej v zaostali 
tekmi 1. kroga ugnali novince 
v ligi, Saubermacher Slovenija, 
nato pa v ponedeljek še ekipo 
Elektro Maribor. Ob zmagi se 
lahko pohvalijo tudi z odličnim 
ekipnim rezultatom, prvi so v 
novi sezoni presegli mejo 2900 
podrtih kegljev. Ekipa VGP Dra-
va je v derbiju kroga ugnala Sa-
ška bar, čeprav je slednja po-
drla 22 kegljev več. Dve tekmi 
sta se končali z remijem, derbi 
spodnjega dela lestvice pa so 
tokrat dobila dekleta iz ekipe 
Boxmark Team.

Med posamezniki je bilo tre-
ba za uvrstitev med deseterico 
podreti kar 728 kegljev, najbolj-
ši pa je bil znova profesor … Za 
njim sta se zvrstila dva člana 
ekipe MO Ptuj, med deseterico 
je prvič letos zasluženo našla 
svoje mesto predstavnica ne-
žnejšega spola Karolina Kekec 
(Boxmark Team).

REZULTATI 3. KROGA: Re-
stavracija PAN – SAR Avto-
matizacija 2:6, Tames – SKEI 
Ptuj 4:4, Bowling center Ptuj 
– Talum 4:4, Boxmark Team – 

Radio-Tednik Ptuj 5:3, Mestna 
občina Ptuj – Elektro Maribor 
7:1, Saubermacher Slovenija – 
Casino Poetovio 2:6, Saška bar 
– VGP Drava 3:5. Prosta je bila 
ekipa Gostišče Iršič.

ZAOSTALA TEKMA 1. KRO-
GA: Mestna občina Ptuj – Sa-
ubermacher Slovenija 6:2; ZA-
OSTALA TEKMA 2. KROGA: Bo-
wling center Ptuj – Tames 3:5.
1. MESTNA OBČINA PTUJ  3 2931 20
2. SAŠKA BAR  2 2774 19
3. SAR AVTOMATIZACIJA  3 2767 18
4. VGP DRAVA  2 2752  17
5. TALUM  3 2541 13
6. SKEI PTUJ  2 2567 11
7. TAMES  3 2554 10
8. RESTAVRACIJA PAN  3 2410 10
9. ELEKTRO MARIBOR  3 2456 9
10. BOXMARK TEAM  3 2558 9
11. CASINO POETOVIO 3 2425 9
12. GOSTIŠČE IRŠIČ  2  - 8
13. BOWLING CENTER PTUJ  2 2576 7
14. RADIO-TEDNIK PTUJ  3 2601 4
15. SAUBERMACHER SLO  3 1959 4

Najboljši v skupnem seštev-
ku: 1. Črtomir Goznik (Radio-Te-
dnik Ptuj) 211,6, 2. Bojan Kla-
rič (SAR Avtomatizacija) 195, 
3. Boris Kurbus (Gostišče Iršič) 
188,5, 4. Aleš Korošec (Me-
stna občina Ptuj) 185,2, 5. Gre-
gor Miložič (Saška bar) 184,4, 
6. Igor Gaber (Mestna občina 
Ptuj) 183,1, 7. Miran Haladeja 
(SKEI Ptuj) 183, 8. Branko Ke-
lenc (VGP Drava) 177,9, 9. Blaž 
Ivanuša (VGP Drava) 176,8, 10. 
Robert Šegula (Tames) 175,5.

Pari 4. kroga (ponedeljek, 
16. 3.): ob 17.30: Casino Po-
etovio – Saška bar, SAR Avto-
matizacija – Mestna občina 
Ptuj, Gostišče Iršič – Tames; ob 
20.15: Boxmark Team – VGP 
Drava, Saubermacher Sloveni-
ja – Elektro Maribor, Restavra-
cija PAN – Bowling center Ptuj, 
SKEI Ptuj – Talum. Prosta je 
ekipa Radio-Tednik Ptuj.

JM

Bovling � Podjetniška liga

Odličen rezultat MO Ptuj

Najboljši posamezniki 
3. kroga: 1. Črtomir Go-
znik (Radio-Tednik Ptuj) 
868, 2. Igor Gaber (Me-
stna občina Ptuj) 798, 3. 
Aleš Korošec (Mestna ob-
čina Ptuj) 778, 4. Timi Kra-
mar (SAR Avtomatizacija) 
752, 5. Damjan Kaučevič 
(Bowling center Ptuj) 747, 
6. Gregor Miložič (Saška 
bar) 746, 7. Igor Vidovič 
(Tames) in Blaž Ivanuša 
(VGP Drava) oba 738, 9. 
Karolina Kekec (Boxmark 
Team) 731, 10. Miran Ha-
ladeja (SKEI Ptuj) 728.

gosteh dobile zaostalo prven-
stveno tekmo proti Mozirju 
s 3:0. Tokrat niso pokazale 
najboljše igre, saj je bila ta 
precej pod želenim nivojem, 
a v odločilnih trenutkih je 
ženski Odbojkarski klub GM 
mobil vseeno unovčil svoje 
izkušnje in kakovost, ki jo je 
prezrcalil predvsem skozi 
servis. V prvem nizu je bila 
igra dolgo časa izenačena in 
po izidu 15:15 je sledila serija 
dobrih servisov ptujskih od-
bojkaric, ki jih Mozirjankam 
ni uspelo poloviti in odigra-
ti napadalnih akcij, tako da 
končni izid 25:17 kaže pre-
visoko razliko. Domačinke 
so bolj sproščeno zaigrale v 
nadaljevanju, kjer so hitro po-
vedle s 6:1 in Ptujčankam je 
se po tem zaostanku uspelo 

zbrati ter so izenačile na de-
veti točki. V nadaljevanju je v 
glavnem sledila igra točka za 
točko in v sami končnici niza 
je bila Tina Miličević tista go-
stujoča igralka, ki je z mini se-
rijo prinesla točkovne pred-
nosti, ki so zadostovale za 
zmago s 25:22. Tretji niz je bil 
prav tako izenačen do druge-
ga tehničnega time-outa, po 
katerem so vendarle zaigrale 
naše igralke na višjem nivoju 
in so dobile niz s 25:17. Od-
ločilen element igre ženske-
ga Odbojkarskega kluba GM 
mobil je bil servis in ob tem 
elementu je občasno dobro 
deloval tudi blok, v katerem 
sta se izkazali Mohorkova in 
Radivojeva. Ptujčanke so pri-
šle v Mozirju do pomembne 
zmage v boju za drugo mesto 
in v zadnjih dveh krogih jih 
čakata še dve sila zahtevni 
gostovanji v Prevaljah in v 
Zrečah pri vodilni ekipi lige 
Swatycometu.

David Breznik

Motokros � Svetovno prvenstvo MX2

Tim Gajser na Tajskem le v eni vožnji
V tajskem Nakhonchaisriju 

se je odvila druga dirka se-
zone svetovnega prvenstva v 
motokrosu. Tako kot na uvo-
dni preizkušnji v Katarju je 
nastopil en slovenski tekmo-
valec, Tim Gajser, ki je v ra-
zredu MX2 zasedel 11. mesto, 
a je nastopil le v eni vožnji, v 
kateri je bil tretji.

Gajser si je lani, v prvi pol-
ni sezoni v svetovnem prven-
stvu, pripravil lepo izhodišče 
za nadaljevanje kariere. V 
razredu MX2 je bil na koncu 
peti, nanizal nekaj vrhunskih 
uvrstitev in bil velikokrat na 

stopničkah. Tovarniška ekipa 
Honde je z njim podaljšala 
sodelovanje, Gajserja pa ni 
ustavila niti poškodba, ko je 
septembra lani na dirki za 
pokal narodov padel in si po-
škodoval vretenca.

Zelo dobro je mladi, komaj 
dobro polnoletni dirkač za-
čel tudi sezono 2015. V Katar-
ju pred tednom dni se je na 
uvodu v letošnje motokrosi-
stično dogajanje na najvišji 
ravni že prebil tik pod zma-
govalne stopničke na četrto 
mesto.

Tudi nadaljevanje na Taj-

skem je bilo podobno. Gajser 
se je dobro znašel v težkih 
razmerah, na prenovljeni 
progi z zahtevnim prvim za-
vojem in v tropski vročini 
krepko čez 30 stopinj Celzija 
si je že v kvalifikacijah pribo-
ril tretje izhodišče.

Na dirki je nato tudi začel 
v tem slogu, za neulovljivim 
Nizozemcem Jeffereyjem 
Herlingsom je bil dolgo dru-
gi, nazadnje pa ga je prehitel 
še Francoz Dylan Ferrandis 
in Gajser je ciljno črto preč-
kal kot tretji. A v drugi vožnji, 
tako kot še osem tekmecev, 
ni nastopil (njegova ekipa je 
sporočila, da vsi dirkači, ki so 
po prvi vožnji prejeli zdravni-
ško pomoč zaradi izčrpano-
sti, v drugi preventivno niso 
smeli nastopiti), tako da je 
bila nazadnje skupna uvrsti-

tev 11. mesto.
Gajser je dobil 20 točk, 

v ospredju pa so bili znova 
dvojni zmagovalec Herlings 
z vsemi 50 točkami pred La-
tvijcem Paulsom Jonassom 
in Ferrandisom, ki sta za eno 
tretje in eno drugo mesto 
zbrala po 40 točk.

Skupno je po dveh dirkah 
že prepričljivo prvi Herlings 
s 100 točkami, Ferrandis jih 
ima 78, Jonass pa 70. Gajser 
je zdrsnil na osmo mesto, ima 
pa 52 točk.

Dirkači imajo pred sabo še 
eno »svetovno« dirko, preden 
se bodo za dlje časa preselili 
v Evropo: 29. marca jih čaka 
preizkušnja v argentinskem 
Neuquenu, prva evropska 
postaja pa bo italijanska Pie-
tramurata 19. aprila.

sta
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Mali nogomet – Zimska 
liga veterani

V ljutomerski zimski ligi veteranov je bilo 

odigrano 5. kolo. Rezultati: KMN Meteor-

plast Ljutomer – ŠD Cven 12:3, KMN Šport 

pl us Ljutomer – ŠD Prlek forever 8:2, Papir-

nica Kleopatra Križevci – Ormož/Mladost 

Miklavž 3:2. 
Vrstni red: 1. KMN Meteorplast 15,2. KMN 

Šport plus 12, 3. ŠD Papirnica Kleopatra 9,4. 
ŠD Cven 4, 5. Ormož/Mladost Miklavž 3, 6. 
ŠD Prlek forever 1. Najučinkovitejša igralca 
v doslej odigranih tekmah sta Damjan No-
vak (KMN Šport plus) in Damjan Vozlič z 
desetimi zadetki.

NŠ

Krajše priprave za novo se-
zono je selekcija U-17 ženske-
ga nogometnega kluba MSM 
iz Ptuja, pod taktirko trener-
ja Leona Kodriča in njegove 
pomočnice Lucije Hameršak, 
preživela na Debelem rtiču 
pri Ankaranu, kjer so trenirale 
dvakrat na dan. Tam so se po-
merile s članicami ženskega 
kluba in iztržile remi. Pripra-
ve pa so sklenile konec tedna 
v Ajdovščini, ko so v prijatelj-
ski tekmi premagale svoje 
vrstnice z 0:2, strelki zadetka 
sta bili Nika Fijan in Neli Ho-
fman. 

»Punce so odlično delale, 
saj se dobro zavedajo, da samo 
s trdim delom lahko pridemo 
do dobrih rezultatov. Tretje 
mesto na državnem prven-
stvu v zimski ligi nas ne sme 
uspavati, to mora biti prej 
motivacija za naprej in tudi 
upam, da bo tako. S trenutno 
formo oziroma rezultati na 

Nogomet 

Ptujske nogometašice na pripravah v Ankaranu Nogomet
1. SNL

PARI 24. KROGA – SOBOTA ob 16.00: Maribor – Zavrč, 
Olimpija – Gorica, Rudar – Krka; NEDELJA ob 15.00: Kalcer 
Radomlje – Celje; NEDELJA ob 17.30: Luka Koper – Domžale

2. SNL
PARI 16. KROG – SOBOTA ob 15.00: Ankaran Hrvatini – Kr-

ško, Šenčur – TKK Tolmin, Farmtech Veržej – Triglav Kranj, 
Roltek Dob – Šmartno 1928; NEDELJA ob 15.00: Aluminij 
– Dravinja

Rokomet
1. A DRL

20. KROG: Jeruzalem Ormož – Celje Pivovarna Laško (PE-
TEK ob 19.00)

1. B DRL 
19. KROG: Moškanjci Gorišnica – Grosuplje (PETEK ob 

19.00); Velika Nedelja Carrera Optyl – Dol TKI Hrastnik, Dra-
va Ptuj – Cerklje (SOBOTA ob 19.00)

Odbojka � 2. DOL vzhod (ž)
17. KROG: Prevalje – ŽOK GM mobil Ptuj (SOBOTA ob 18.00)

Kegljanje � 2. SKL VZHOD (ž)
17. KROG: Fužinar PE – Drava Ptuj (SOBOTA ob 14.00)

Streljanje
Na strelišču v Ljubljani bo v soboto 6. krog tekmovanja za 

Pokal Slovenije v 1. A- in 1. B-ligi v streljanju z zračno puško 
in zračno pištolo.

David Breznik

Športni napovednik

Ljutomerčani za novo sezono 
pripravljajo osem dirk

Tudi lanska kasaška tekmovalna sezona je 
bila za Kasaški klub (KK) Ljutomer izjemno 
uspešna. Ljutomerčani so bili znova korak 
pred ostalimi klubi in društvi pri nas, že če-
trto leto zapored pa je bil njihov član Jože 
Sagaj mlajši najboljši slovenski voznik, saj je 
osvojil kar 36 prvih mest.

KK Ljutomer je lani septembra obeležil 
140-letnico prvih kasaških dirk, ki so po-
tekale v Prlekiji in na slavnostni akademiji 
22 rejskim družinam podelil priznanja. V 
lanskem letu je ljutomerski klub pripravil 
osem tekmovalnih dni, podoben tekmoval-

ni program pa so si člani na rednem obč-

nem zboru zadali tudi za letošnj o sezono. 

Otvoritvena dirka na ljutomerskem hipo-

dromu bo že tradicionalno na velikonočni 

ponedeljek, 6. aprila, sledijo pa še tekmo-

valni dnevi 24. maja, 21. junija, 12. julija, 2. 

in 23. avgusta ter 13. septembra in za zaklju-

ček sezone še 18. oktobra. V ospredju bodo 

rejske dirke Ljutomerski kasač, spominske 

dirke Marka Slaviča st., Janka Makoterja, 

Mirka Hanžekoviča in Ludvika Slaviča st. ter 

državno prvenstvo dvo- in triletnih kasačev. 

O predlogu dodatne dirke v novembru – v 

počastitev sv. Martina, bo odločal upravni 

odbor KK Ljutomer.
NŠ

Šolski šport � Košarka dečki, dekleta

OŠ Poljčane pred 
OŠ Majšperk
Medobčinsko tekmovanje

Konec februarja je poteka-
lo medobčinsko tekmovanje v 

košarki za dečke letnika 2002 
in mlajše. V predtekmovanju 
(na OŠ Olge Meglič) je v dveh 
skupinah nastopilo pet ekip, 
v finalu (na OŠ Markovci) so 
nastopile štiri. V finalu so čla-
ni ekipe OŠ Majšperk ugnali 

ekipo OŠ Olge Meglič. Obe 
sta se uvrstili na območno pr-
venstvo. 

Rezultati: 
Olge Meglič – Markovci 

27:19, Majšperk – Ljudski vrt 
24:21;

Ekipa OŠ Majšperk

Oplotnica

Dekleta OŠ 
Majšperk in OŠ 
Markovci na 
državno tekmovanje
Medobčinsko tekmovanje

Konec februarja je v dvora-
ni OŠ Majšperk potekalo med-
občinsko tekmovanje v košar-
ki za učenke letnika 2002 in 
mlajše. Najprepričljivejša je 
bila domača ekipa, ki je v fina-
lu ugnala ekipo OŠ Markovci; 
obe sta se uvrstili na območ-
no tekmovanje.

Rezultati:
Majšperk – Olga Meglič 

37:11, Ljudski vrt – Markovci 
17:35;

tekma za 3. mesto: Ljudski 
vrt – Olga Meglič 3:18;

tekma za 1. mesto: Majšperk 

– Markovci 28:20.
Vrstni red:
1. OŠ Majšperk 
2. OŠ Markovci 
3. OŠ Olge Meglič
4. OŠ Ljudski vrt

Območno tekmovanje
Na OŠ Poljčane je v četrtek, 

5. 3., potekalo območno tek-
movanje v košarki za učenke 
letnika 2002 in mlajše. Izmed 
treh ekip je bila najboljša eki-
pa OŠ Majšperka. Prvi dve eki-
pi sta se uvrstili v 1/4 finale 
državnega tekmovanja.

Rezultati: OŠ Poljčane – 
OŠ Majšperk 14:27, OŠ Polj-
čane – OŠ Markovci 2:23, 
OŠ Majšperk – OŠ Markovci  
34:13.

Vrstni red:
1. OŠ Majšperk
2. OŠ Markovci
3. OŠ Poljčane 
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Ekipa OŠ Majšperk

tekma za 3. mesto: Ljudski 
vrt – Markovci 21:12;

tekma za 1. mesto: Olge Me-
glič – Majšperk 12:35.

Vrstni red:
1. OŠ Majšperk 
2. OŠ Olge Meglič
3. OŠ Ljudski vrt
4. OŠ Markovci

Območno tekmovanje
Učenci letnika 2002 in 

mlajši so se 6. 3. v telovadnici 
OŠ Olge Meglič merili na ob-
močnem tekmovanju. Izmed 
treh ekip (OŠ Oplotnica se 
turnirja ni udeležila) je največ 
pokazala ekipa OŠ Poljčane, 
ki je v finalu ugnala Majšper-
čane. Obe ekipi sta se uvrstili 
v četrtfinale državnega tek-
movanja.

Rezultati:
OŠ Olge Meglič – OŠ Polj-

čane 15:50, OŠ Majšperk – OŠ 
Oplotnica 20:0;

tekma za 3. mesto: OŠ Olge 
Meglič – OŠ Oplotnica 20:0;

tekma za 1. mesto: OŠ Polj-
čane – OŠ Majšperk 47:28.

Vrstni red:
1. OŠ Poljčane
2. OŠ Majšperk
3. OŠ Olge Meglič
4. OŠ Pohorskega bataljona 

pripravah moramo biti za-
dovoljni, a imamo še veliko 
časa, da se do začetka prven-

stva maksimalno pripravimo,« 
nam je ob vrnitvi s priprav po-
vedal trener Leon Kodrič.

NM
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Planinarjenje po Vojvodini (Fruška gora, 
Vršačka Brda, Deliblatska peščara)

18. do 20. april 2015
Lani smo skupaj obiskali naše planinske prijatelje v Srbiji in 

uživali v pohodih po zanimivih planinskih poteh ter gostoljubju 
srbskih planincev. Na povabilo srbskih planincev pa se letos 
ponovno podajamo novim dogodivščinam naproti. Tokrat nas 
bo pot vodila v Vojvodino. Planinarili bomo na Fruški gori, v 
Vršcu in Vršačkih Brdih ter po največji puščavi v Evropi, Deli-
blatski peščari. Ljubitelji pestrega preživljanja planinskih izle-
tov, prijetne družbe ter srbske gostoljubnosti vabimo vas, da se 
nam pridružite na planinarjenju po Vojvodini.

Sobota, 18. aprila 
Udeleženci tridnevnega planinarjenja po Vojvodini se zbere-

mo ob 4.30 na železniški postaji Ptuj. S posebnim avtobusom 
(TV, WC, klima) se bomo popeljali čez mejni prehod Gruškovje 
mimo Zagreba in Slavonskega Broda do Rume ter naprej na 
Fruško goro, kjer bomo planinarili po tem panonskem osamel-
cu. Pot nas bo nato vodila skozi Novi Sad v Vršac, kjer se bomo 
nastanili v Hotelu Srbija. Sledila bo večerja, nato pa planinski 
družabni večer s srbskimi gostitelji.

Nedelja, 19. aprila 
Po okusnem zajtrku in jutranji kavici se bomo podali na naj-

višji vrh Vojvodine, od koder se odpira razgled na velik del Pa-
nonske kotline. Ker so Vršačka Brda tik ob meji z Romunijo, 
seže pogled vse do Karpatov. Med našim pohodom si bomo 
privoščili okusno kosilo in se popoldan vrnili nazaj v Vršac. Dan 
bomo zaključili z večerjo in še kaj.

Ponedeljek, 20. aprila 
Zajtrk nam bo dal energijo za planinarjenje po Deliblatski 

peščari. Pot nas bo vodila po zanimivi pokrajini, ki jo številni 
imenujejo največja evropska puščava. Po pohodu si bomo pri-
voščili okusno kosilo z lokalnimi specialitetami, nato pa nas bo 
pot vodila nazaj proti Sloveniji. 

Opremite se vsakdanje za vožnje ter planinsko za pohode 
(planinski čevlji, vetrovka, nahrbtnik). Cena tridnevnega plani-
narjenja po Srbiji vključuje prevoz s posebnim avtobusom, ce-
stnine, dva polpenziona, kosila in degustacije po programu in 
znaša 129,90 EUR. 

Prijave in vplačila sprejemamo v pisarni PD Ptuj, Dravska 
ulica 18, vsak torek med 14. in 16. uro ter petek med 17. in 
19. uro do petka, 27. marca 2015 oziroma do zasedbe prostih 
mest v busu. Akontacija ob prijavi 60,00 EUR, preostanek pa 
najkasneje do 3. aprila. Informacije na 777 15 11 (PD Ptuj). 
Priporočamo plačilo na TRR: 04202-0000493764 pri NKBM, 
sklic 2015-2.

Pojdite z nami in odkrijte lepote Fruške gore, Vršačkih Brda 
in Deliblatske peščare. Vodil vas bom Uroš Vidovič s sovodniki.

Planinski kotiček

Štiri selekcije ptujske nogo-
metne šole so tekmovale na 
turnirjih v Račah in Staršah. 
Dravinja selekcija U-8 je igrala 
na turnirju v Staršah, ki ga je 
organizirala nogometna šola 
Šentjanž Rošnja Loka in na 
njem je sodelovalo deset ekip 
iz Avstrije in Slovenije. Ptujča-
ni so v predtekmovanju zabe-
ležili dve zmagi in dva remija, 
kar jih je popeljalo v nadalje-

vanje tekmovanja. V polfinalu 
so s 4:0 premagali Dravograd, 
medtem ko so v finalu doži-
veli edini poraz, potem ko jih 
je s 4:1 premagal SK Sturm iz 
Gradca. Tako je Nogometna 
šola Drava osvojila drugo me-
sto, iz vrst ptujske ekipe je bil 
Domen Arnuš izbran za naj-
boljšega vratarja, Lukas Čeh 
pa je bil z desetimi zadetki 
najboljši strelec turnirja. 

Na turnirju v Račah, ki je 
potekal v organizaciji No-
gometnega kluba Rače, sta 
igrali selekciji U-7 in U-13. 
Mlajši nogometaši so se zelo 
izkazali, saj so osvojili tretje 
mesto na turnirju. Nastopilo 
je šest ekip in igralo se je po 
sistemu vsak z vsakim. Igral-
ci Nogometne šole Drava so 
trikrat zmagali in dvakrat iz-
gubili ter skupno zabili devet 
zadetkov. Nekaj manj zadet-
kov je dala selekcija U-13, ki 

je igrala z ekipama NŠ Drava 
1 in NŠ Drava 2. Druga ekipa 
je doživela tri poraze in neod-
ločen rezultat, prva ekipa pa 
je v predtekmovanju trikrat 
zmagala in enkrat izgubila. 
Po polfinalnem porazu z Ra-
čami 1 so v tekmi za tretje 
mesto izgubili po kazenskih 
strelih še z Račami 2 in na 
koncu je Nogometna šola 
Drava 1 osvojila četrto mesto 
na turnirju.

David Breznik

V Celju je pretekli teden 

potekalo 3. odprto prvenstvo 

TK Celje v konkurenci U-14. 

Med nastopajočimi na A-tur-

nirju je bil tudi Blaž Vidovič 

(TK Terme Ptuj, letnik 2002), 

ki je imel status 3. nosilca.

V uvodnih dveh krogih sta 

bila Blaževa tekmeca Miha 

Kastelec (ŠTK Velenje) in Vit 

Rakita (Celje), oba je ugnal 

brez težav. V četrtfinalu se 

je srečal s 5. nosilcem, leto 

starejšim članom TK Jaki, 

Tilnom Potočnikom. Ta je bil 
uspešnejši in je slavil z rezul-
tatom 6:4, 5:7, 2:6. 

Istočasno so se dekleta 
merila na podobnem turnir-
ju v Domžalah, iz ptujske-
ga kluba sta nastopili Nika 
Strašek in Taja Lončarič 
(letnici 2003). Obe sta obsta-
li v 1. krogu, za Niko je bila 
premočna Eva Čokalič (ŽTK 
Maribor, 2002), za Tajo pa 6. 
nosilka Maja Makorič (Nova 
Gorica, 2001). 

JM

Tenis

Vidovič obstal v četrtfinalu
Nogomet � NŠ Drava Ptuj

Dravaši uspešni v Račah in Staršah

Na Rakeku je v soboto in 
nedeljo potekalo državno pr-
venstvo za starostni katego-
riji mlajših članov (U-21) in 
mlajših kadetinj. Obeh sta se s 
številčno ekipo udeležila tudi 
NTK Cirkovce in NTK Ptuj.

Na Štajersko so predstav-
niki obeh klubov skupaj pri-
nesli tri medalje: v občino 
Kidričevo sta jih prinesli Ina 
Unger med mlajšimi kade-
tinjami v posamični konku-
renci in dvojica Ina Unger/
Nika Belaj med dvojicami, 
v občino Ptuj pa Daniela 
Tomanič Butkovska – prav 
tako med dvojicami (skupaj z 

Ano Kovačec iz Keme). To so 
za oba kluba zelo spodbudni 
rezultati in potrjujejo dobro 
delo z mladimi. Medalje na 
državnih prvenstvih se pač 
ne osvajajo z delom čez noč, 
ampak je treba za medaljo v 
tej kategoriji sistematično de-
lati – treningi tri- do štirikrat 
na teden, plus vsaj dvakrat na 
mesec nastop na tekmovanjih 
– vsaj tri leta …

Izmed ostalih rezultatov 
velja izpostaviti zmago kadeti-
nje (!) Katje Krajnc v pred-
tekmovalni skupini med mlaj-
šimi članicami ter v glavnem 
žrebu še izločitev višje posta-

vljene Simone Soldat (PPR). S 
tem si je priborila nastop v če-
trtfinalu (izgubila je s kasnej-
šo finalistko Tamaro Pavčnik) 
in končno 5. do 8. mesto.

Končne uvrstitve članov 
NTK Cirkovce in NTK Ptuj:

mlajše članice, posamezno 
(31 igralk): 5.–8.: Katja Krajnc 
(PTU); v skupini obstala Iva 
Unger;

mlajše članice, dvojice (16 
parov): 5.–8.: Katja Krajnc/
Tjaša Založnik (PTU/ILI).

mlajši člani, posamezno (35 
igralcev): v skupni so obstali 
Darko Hergan, Žan Napast 
(oba CIR), Marsel Šegula 
(PTU);

mlajši člani, dvojice (17 pa-
rov): 9.–16.: Darko Hergan/
Žan Napast (CIR), Marsel Še-
gula/Rok Trtnik (PTU/VES);

mlajše kadetinje, posame-

zno (29 tekmovalk): 3.–4. Ina 
Unger (CIR), 5.–8. Daniela 
Tomanič Butkovska (PTUJ) 
in Nika Belaj (CIR); v skupini 
so obstale Lara Belaj (CIR), 
Maja Belaj (CIR), Klara Šegula 
(PTU);

mlajše kadetinje, dvojice 
(15 parov): 3.–4.: Ina Unger/
Nika Belaj (CIR), Daniela 
Tomanič Butkovska/Ana Ko-
vačec (PTU/KEM); 9.–15.: 
Klara Šegula/Lara Belaj (PTU/
CIR), Lena Potrbin/Maja Belaj 
(TRB/CIR);

mlajši kadeti (42 tekmo-
valcev): 17.–22.: Nino Šegu-
la (PTUJ), Gašper Križanec 
(CIR);

mlajši kadeti, dvojice (21 
parov): 9.–16. mesto: Nino Še-
gula (Gašper Križanec (PTU/
CIR).

JM

Namizni tenis � DP za člane U-21 in mlajše kadete

Dve medalji v občino Kidričevo, ena na Ptuj

Mladi predstavnici NTK Cirkovce Nika Belaj in Ina Unger (levo) 
sta na državnem prvenstvu v Rakeku skupaj osvojili medaljo med 
dvojicami, Ina je bila še tretja v konkurenci posameznic.

REZULTATI 16. KROGA: 
Drava Ptuj – Šoštanj 1:7, Koro-

tan – Nafta 6:2, Remoplast – 

Fužinar 7:1, Komcel – Slovenj 

Gradec 0:8, Ruše – Brežice 

2:6.

1. SLOVENJ GRADEC 16 13 1 2 27

2. FUŽINAR PE 16 11 0 5 22

3. DRAVA 16 11 0 5 22

4. ŠOŠTANJ 16 10 0 6 20

5. REMOPLAST 16 10 0 6 20

6. KOROTAN 16 7 1 8 15

7. RUŠE 16 5 1 10 11

8. NAFTA 16 4 1 11 9

9. KOMCEL 16 4 0 14 8

10. BREŽICE 16 3 0 13 6

Drava Ptuj – Šoštanj 
1:7 (2892:2902)

DRAVA PTUJ: Nada Fridl 
520, Maja Pavlič 529, An-
dreja Kavčič 430, Marina 
Kramberger 473, Selena 
Bombek 489, Marija Kozo-
derc (60) 227, Ivanka Plajn-
šek (60) 224.

Neposredne tekmice na 
prvenstveni lestvici 2. lige 
vzhod Drava in Šoštanj sta 
se v soboto pomerili na ke-
gljišču Deta centra na Ptuju. 
Glede na situacijo na lestvi-
ci bi lahko manjšo prednost 
pripisali Ptujčankam, ki pa 

Kegljanje

Razlika med ekipama manjša, kot kaže rezultat
so tokrat v zelo nervozni in 
napeti tekmi na koncu izgu-
bile s kar 1:7.

A končni rezultat je gle-
de na realno razmerje med 
ekipama bistveno previsok, 
saj so imele Šoštanjčanke v 
posameznih dvobojih zelo 
veliko mero sreče. Tako so 
Nada Fridl, Marina Kram-
berger in Selena Bombek 
v neposrednih dvobojih 
izgubile le za dva, Andreja 
Kavčič pa za pet podrtih 
kegljev! Edino posamezno 
točko je Dravi tokrat pri-
igrala mlada Maja Pavlič, 
ki je dosegla zelo soliden 
rezultat 529. Na koncu je 

skupna statistika – izražena 
v »lesih« – pokazala + 10 za 
Šoštanj (2902:2892). Z ma-
lenkost boljšimi rezultati 
bi lahko Ptujčanke dosegle 
tudi novo prvenstveno zma-
go, kljub porazu pa še na-
prej ostajajo na 3. mestu pr-
venstvene lestvice. To bodo 
branile v zadnjih dveh kro-
gih, ko bodo najprej v go-
steh igrale proti Fužinarju, 
nato pa doma še proti Slo-
venj Gradcu. Gre za vodilni 
ekipi tekmovanja, tako da 
čaka ptujske kegljačice ob 
koncu prvenstva zelo težak 
razpored.

David Breznik

U-7

U-8



Šport ne pozna meja, je 
znani rek, ki mu lahko pritr-
dimo praktično vsak dan ob 
gledanju prenosov različnih 
športnih prireditev iz vsega 
sveta. Še najbolj izrazito je to 
v najpomembnejši postran-
ski stvari na svetu – v nogo-
metu. V najmočnejših evrop-
skih ligah (angleški, nemški, 
španski, francoski in italijan-
ski) tako ni kluba, ki bi imel 
v svoji sestavi samo igralce 
iz svoje države, precej pa je 
takšnih, ki v udarni enajsteri-
ci nimajo niti enega iz svoje 
države.

To se odraža na več nivojih 
spremljanja športa, omenimo 
dva. Prvi je ta, da začne svo-
je sonarodnjake v teh klubih 
spremljati veliko novih navi-
jačev: ko je npr. Samir Handa-
novič prestopil iz Udineseja 
v Inter, so Slovenci začeli bolj 
pozorno spremljati klub iz 
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Reportaža s potovanja v Köln

Kako so Avstrijci pomagali Slovencem odpirati vrata v Nemčiji

Foto: JM

Pred katedralo v Kölnu: Marko Kremžar, Marjan Velik, Sepp Loibnegger in Matija Brodnjak

Foto: JM

Jürgen Schwarz in Matija Brodnjak – vzpostavitev sodelovanja 
med Kölnom in Ptujem

Foto: JM

1,2 milijona evrov vredna vila s centrom za fizioterapijo in sobo za 
novinarske konference. 

Foto: JM

Pogled na atletsko stezo in nogometno igrišče v centru Kaiserau. Tartan je enake barve in strukture, 
kot bo v Berlinu na EP leta 2018.

Foto: JM

Pred centrom Kaiserau je v času našega obiska stal avtobus, ki 
ga uporablja Schalke 04.

Foto: JM

Carsten Jaksch Nink, direktor 
sodobnega športnega centra 
Kaiserau pri Dortmundu

Izmed zadnjih 20 finalov Lige prvakov 
izpustil le enega …

Eden najbolj zanimivih sogovornikov, ki sem jih na svo-
jih službenih poteh kdajkoli srečal, je Sepp Loibnegger. 
Avstrijec, poročen s Slovenko, je navijač münchenskega 
Bayerna in prava zakladnica nogometnih podatkov. V 
nemških nogometnih krogih ima ogromno prijateljev na 
vplivnih položajih, njegova poznanstva pa segajo od Bol-
garije, republik nekdanje Jugoslavije, pa vse do Japonske.

»V Nemčiji sem pred leti v loži spoznal Japonca, s ka-
terim sva takoj navezala pristen odnos. Leta 2002 me je 
tako povabil na SP, ki je bilo na Japonskem in Južni Koreji 
(na njem je sodelovala tudi slovenska reprezentanca, op. 
a.), druživa pa se še danes, bil sem tudi na praznovanju 
njegovega 60. rojstnega dne,« je samo eden izmed detaj-
lov iz njegovih nogometnih prijateljstev.

Najbolj zanimiva zgodba je povezana s finali Lige pr-
vakov. Le malo ljudi se lahko namreč pohvali s tem, da so 
v zadnjih 20 letih v živo spremljali vsa finala tega presti-
žnega tekmovanja. »Od leta 1995 naprej sem bil v živo na 
vseh finalih Lige prvakov, izpustil sem le enega. To se je 
zgodilo leta 2000, ko sta se v finalu v Parizu merila Real 
Madrid in Valencia (3:0 za Real), takrat sem namreč le 
dan prej na smučanju v Kranjski Gori padel in si poško-
doval nogo ter obležal v postelji. Tudi za letošnji finale v 
Berlinu že imam vstopnico, kupil sem jo že lani,« pove 
Sepp, ki tako strastno ne spremlja le Lige prvakov, ampak 
tudi prestižni angleški FA pokal. »Za finale tega tekmova-
nja je še težje dobiti vstopnice, saj jih večina dobijo navi-
jači obeh klubov. Na srečo imam prijatelje po vsem svetu, 
ki mi pomagajo.«

Sepp si je v živo ogledal tudi praktično vse prestižne 
nacionalne in mestne derbije po vsem svetu: Ajax – Fe-
yenord, Celtic – Glasgow Rangers, CSKA Sofia – Levski, 
Hamburg – St. Pauli … »Posebej zanimivi so navijači kluba 
St. Pauli iz Hamburga, ki se verjetno edini veselijo izpada 
svoje ekipe iz 1. v 2. nemško ligo. 'Bomo lahko kupovali 
cenejše vstopnice, pa še več zmag v sezoni bomo videli,' 
je njihova logika.« Zanimivo …

Rekord je Sepp postavil s tem, ko si je v enem samem 
dnevu v Londonu ogledal kar tri tekme zapored: začel je s 
tekmo Chelsea – Newcastle, nadaljeval z obračunom Mil-
wall – Sheffield Wednesday, zaključil pa s tekmo Totten-
ham – Birmingham …

Milana – veliko se jih tekem 
modro-črnih udeleži tudi v 
živo. Pri Slovencih to mor-
da zaradi majhnega števila 
prebivalcev ni tako opazno, 
zato pa veliko bolj pri npr. 
Japoncih ali Poljakih. Druga 

stvar je ta, da se v teh deželah 
odpirajo novi trgi za prodajo 
navijaških izdelkov. Nogome-
taši v tujih deželah so lahko 
obenem dobri ambasadorji 
svoje države. Tako je bilo tudi 
v primeru naše skupinice iz 
Ptuja – v nekaterih situacijah 
nam je pomagala povezava z 
Mišom Brečkom in Domini-
com Marohom v Kölnu ter s 
Kevinom Kamplom v Dort-
mundu.

Iz Ptuja do Celovca 
in naprej do Kölna

Na pot v nemško zvezno 
deželo Nordhein-Westfalen 
(NRW) smo se sicer odpravi-
li na povabilo Slovenske špor-
tne zveze iz Celovca, s katero 
Matija Brodnjak (Bistra) in 
Marko Kremžar (Movio) so-
delujeta že nekaj časa (Slo-
vensko športno zvezo v Ce-
lovcu neprofesionalno vodi 
Marjan Velik, sekretar pa je 
Marko Loibnegger – oba sta 
že večkrat obiskala Ptuj). 

Povezavo je sicer vzpostavil 
minister za Slovence v za-
mejstvu in po svetu Ptujčan 
Gorazd Žmavc. Ministrstvo 
si želi povezave s Slovenci v 
zamejstvu preko športa in 
kulture, vzporedno s tem pa 
tudi gospodarsko-turističnih 
sodelovanj.

V Celovcu nas je »pod svoje 
okrilje« vzel Sepp Loibnegger 
(lastnik tiskarne), ki je človek 
z neštetimi poznanstvi in pra-
vi športni leksikon in zakla-
dnica obenem (glej okvir!). Ta 
nas je v Kölnu spoznal z Jür-
genom Schwarzem, ki je vezni 
člen med Celovcem na avstrij-
ski Koroški in Kölnom. Povod 
za to sodelovanje sta bila turi-
zem na avstrijskem Koroškem 
in kölnski karneval, v zadnjih 
petih letih pa se je sodelova-
nje še dodatno prepletlo. Do 

tega prihaja na športnem, 
kulturnem in gospodarskem 
področju, najboljša ilustracija 
tega je redna letalska linija Ce-
lovec–Köln–Bonn.

»Med Ptujem in Kölnom se 
najprej ponuja izmenjava na 
področju karnevala, morda 
za začetek glavnih etnograf-
skih likov – iz Ptuja zagotovo 
kurentov. Razmišljanja gredo 
v smer prireditve kölnskega 
večera na Ptuju, na katerega 
bi lahko privabili tudi avstrij-
sko publiko, ki je zelo naklo-
njena Kölnu. Sam vidim tukaj 
možnosti za razvoj dolgoroč-
nega sodelovanja in utrditve 
mednarodne note ptujskega 
kurentovanja,« je povedal Ma-
tija Brodnjak.

Povezavo s Kölnom poma-
ga vzpostavljati tudi sloven-
ski nogometni reprezentant 
Mišo Brečko. Ta je kot eden 
redkih tujcev v nemški elitni 
ligi postal kapetan ekipe in 
na svoji koži doživlja, kakšna 
je podpora klubu in kaj no-
gometaš pomeni v Nemčiji: 
»Tukaj je vse tako urejeno 
in na takšnem nivoju, da si 
je to težko predstavljati. To, 
kar nogometni klub FC Köln 
predstavlja v Kölnu, je res 
neverjetno – praktično vsak 
prebivalec Kölna je tudi naš 
navijač. Povsem razumljivo 
je, da ljudje iz upravnih odbo-
rov največjih tukajšnjih firm 
želijo sodelovati v katerem 
od odborov kluba.«

Kompleks za obču-
dovanje

Drugi dan smo preživeli v 
športnem centru Kaiserau 
pri Dortmundu, kjer nas je 
sprejel direktor kompleksa 
Carsten Jaksch Nink (nekaj 
let nazaj je bil z mladinsko no-
gometno žensko ekipo tudi v 
Mariboru). Ta nam je predsta-
vil celotno filozofijo športne 
šole, ki je specializirana za 
nogomet in lahko atletiko. 
O visokem nivoju šole govo-
ri dejstvo, da se je tukaj na 
največja tekmovanja večkrat 
pripravljala nemška nogome-
tna reprezentanca, pred od-
hodom na SP v Južno Afriko 
pa tudi španska. V karanteno 
velikokrat prihaja ekipa FC 
Schalke 04, tako je bilo tudi 
pred največjim nemškim der-
bijem z Borussio. Tokrat jim 
to ni pomagalo, na srečanju 
proti Realu iz Madrida pa sko-
raj, saj so bili blizu senzacije …

Znotraj kompleksa je hotel 
(+4 zvezdice), welnes, fitnes, 
dvorana, dvorana za atletiko, 
gimnastiko, kongresni cen-
ter za sodniške in trenerske 
seminarje, atletski stadion 
za treninge, številna nogo-
metna igrišča, mladinski ho-
tel … Zadnja investicija je bila 
dober milijon evrov vredna 
zgradba, v kateri je svoj pro-
stor med drugim našel cen-
ter za fizioterapije in velika 
soba za potrebe novinarskih 
konferenc … Pač: nemški svet 
natančnosti in neverjetne 
funkcionalnosti … Zares lepo 
je delati v takšnem okolju, 
kjer vse »štima« do zadnje po-
drobnosti – tudi v športu. Ko 
bi lahko le del tega prenesli 
tudi v Slovenijo …

Jože Mohorič
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Vprašanje:
Pozdravljeni,
z možem nameravava obnoviti 

starejšo hišo, ki sva jo podedo-
vala, in prepustiti našo družinsko 
hišo sinu z družino. Hiša, ki si jo 
bova uredila , je manjša pritlična 
hiša, ki dolga leta ni bila naselje-
na, prav tako v njej ni nikoli bila 
urejena kopalnica. Kanalizacija 
je urejena, prav tako je nanjo pri-
klopljeno stranišče. Kopalnico in 
kuhinjo bi rada naredila v tem delu 
hiše, saj so tukaj že vsi priključki, 
tako da se izognemo nepotrebnim 
stroškom in dodatnim posegom. 
Streha in okna so že bila zamenja-
na lansko leto, tako da okenskih 
odprtin ne želimo več prilagajati. 
Želiva si odprt bivalni prostor z 
izhodom na vrt, povezan z veliko 
kuhinjo z otokom, jedilno mizo, ki 
se lahko raztegne, in manjšo se-
dežno garnituro. Želiva si tudi de-
lovni kotiček, ki bi bil malo odma-

knjen, da lahko v miru kaj prebe-
reš. Kopalnico si želiva udobno, s 
kadjo, če bi se dalo, pa si želiva še 
ločeno stranišče za obiske, morda 
s tuš kadjo. Vse prostore si želiva 
svetle in nevpadljivih barv. Tudi 
pohištvo si želiva svetlo.

Hvala za nasvet, Vladimira
Odgovor:
Tloris hiše je precej razgiban, ob 

vhodu v hišo je tudi vhod v vinsko 
klet. Bivalna enota je razdeljena 
na tri dele, predsoba s kopalnico 
in ločenim straniščem za obisko-
valce, nato vstopimo v večji bivalni 
prostor, kjer so združeni kuhinja, 
jedilnica in dnevni prostor, spalni-
ca pa je umaknjena, do nje vodi 
hodnik, ki služi tudi kot delovni ka-
binet. Ob upoštevanju želje, da se 
vodovodne instalacije ne premika-
jo, nam ni ostalo veliko možnosti. 
Kopalnica je manjša, vendar ima 
vse, kar imajo velike. Veliko kad in 
ločeno nišo za pralni stroj, za njo je 

diskretno umaknjena wc školjka. 
Ob kopalnici je stranišče za obi-
skovalce, kjer je tudi tuš in majhen 
umivalnik. Iz predsobe vstopimo v 
veliko in svetlo kuhinjo z otokom, 
kjer je dovolj prostora za kuhinj-
ske aparate, a tudi veliko delovne 
površine za veselo kuho in peko. 
Kuhinjski elementi so bele barve, 
ličnice so gladke in tako enostav-
ne za čiščenje. Okno tik nad de-
lovno površino pa omogoča, da je 
luč tudi v oblačnih dneh nepotreb-
na. Na prehodu v dnevni prostor 
se nahaja jedilna miza okrogle 
oblike, ki se po potrebi raztegne v 
večjo ovalno mizo. Dnevni prostor 
je povečan na račun spalnice, saj 
se stena med njima zamaknjena 
toliko, da je v dnevnem prostoru 
prostora za sedežno garnituro, 
v spalnici pa se ustvari niša, ka-
mor umestimo vgradno omaro. 
Nasproti sedežne garniture je le 
nizka TV-omarica, nad njo pa je na 

steni pritrjen televizor. Pazimo pri 
izbiri pohištva, saj se v majhnem 
prostoru lahko hitro zgodi, da po-
stane utesnjen. Manj je več! Ste-
nam nadenemo pastelne odtenke, 
lahko si privoščimo več drznosti in 
kombiniramo dva ali tri nežne od-
tenke in tako prostor popestrimo. 
Prav tako lahko drzno obarvamo 
tudi sedežno garnituro, na primer 
mint zeleno. Na tleh položimo par-
ket svetlega hrasta. Odmaknjen, v 
hodniku k spalnici, je delovni koti-
ček, kjer je delovna miza, na ste-
ne pa po potrebi pritrdimo police, 
kjer lahko mestno najdejo knjige. 
V spalnici je postelja velikosti 180 
x 200 in nasproti, na vsako stran 
okna, garderoba omara. Pod okno 
med njima umestimo klop za lažje 

Živa Kolarič, dipl. design.

Uvajamo novost: 
nasveti za lepši dom

V rubriki vam bo na voljo brezplačno sveto-
vanje strokovnjakinje za vaše stanovanjske te-
žave, kot so pomanjkanje prostora, nevšečna 
razporeditev pohištva, dileme pred nakupom ali 
postavitvijo pohištva.

Vaša vprašanja s točnimi izmerami prostorov (ne 
pozabite na električne in vodovodne instalacije, cevi 
centralnega ogrevanja ter radiatorje, pozicije in vi-
šine oken, širine vrat, dimnike, najnižje višine pri 
mansardah ...), fotografi jami prostora in vključno z 
vašimi kontaktnimi podatki pošljete na naslov na-
šega uredništva Radio-Tednik, Osojnikova cesta 3, 
2250 Ptuj ali na spletni naslov tednik@radio-tednik.
si., s pripisom Za lepši dom.

 Za lepši dom

Želiva si odprt bivalni prostor

Živa Kolarič, dipl. design.

Obstoječe stanje

Začetki njihovega igranja 

so bili skromni, saj so bili prvi 

člani orkestra nevešči igranja 

tamburice. Da so se pojavili 

prvi uspehi, je bilo potrebno 

veliko volje in truda. Sicer pa je 

orkester z močno voljo dirigen-

ta Draga Kleina in vseh članov 

hitro napredoval, udeleževal se 

je raznih revij, nastopal doma 

in v tujini. Leta 1983 so uspe-

šno zastopali Slovenijo na naj-

večjem festivalu tamburaške 

glasbe nekdanje Jugoslavije, v 

Osijeku. Sledila so manj aktivna 

obdobja, ko so nekateri člani or-

kester celo zapuščali, a prihajali 

so tudi novi, ki so se bili pripra-

vljeni veliko naučiti. V obdobju 

med letoma 1984 in do 1994 je 

orkester prevzel domačin, sicer 

član orkestra Peter Krajnc. Pod 

njegovim vodstvom so nastopa-

li na številnih revijah in koncer-

tih po Sloveniji. Junija 1994 pa 

se je v orkester vrnil neutruden 

Drago Klein, ki je ponovno po-

prijel za dirigentsko palico.

Da bi izpopolnil celostno 

zvokovno podobo in obogatil 

ritem, je dodal set bobnov, tako 

da je omogočil tudi izvajanje 

drugih skladb svetovnih ža-

nrov. Tudi zaradi tega je postal 

orkester že pred mnogimi leti 

edinstven na območju bivše 

skupne države in v Sloveniji, 

saj je igral všečno in popularno 

glasbo različnih avtorjev iz vse-

ga sveta. Zaradi tega je bil pri 

poslušalcih in občinstvu vedno 

bolje sprejet, pa tudi na tekmo-

vanjih je bil dobro ocenjen. V 

kritičnih opisih komisij je bilo 

poleg pohval razbrati tudi pri-

pombo, da bobni ne sodijo v 

tamburaški orkester, a dirigent 

Drago Klein poudarja, da je to 

prvi instrument, ki jer nastal na 

planetu: »Želel sem pač dodati 

nekaj novega in prijetnejšega, 

a je bilo to v tistem času očitno 

težko doseči, sedaj pa na obmo-

čju nekdanje Jugoslavije že tudi 

drugi uvajajo tolkala. Zato mi 

niti najmanj ni žal, saj smo bili 

v tem prvi, pozitiven pa je tudi 

odziv pri občinstvu, kar je zame 

najpomembneje!«

Ob 25-letnici delovanja jim je 

leta 2000 uspelo posneti in iz-

dati prvo samostojno kaseto in 

zgoščenko. A danes v orkestru, 

v katerem je trenutno 21 glasbe-

nikov, ne igrajo več samo tam-

buraške glasbe, ampak veliko 

več drugih skladb, priredb zna-

nih in vedno popularnih »ever-

greenov« v modernih izvedbah, 

v repertoarju pa so zajete skoraj 

vse glasbene zvrsti, od klasike 

do rocka. Večino priredb zna-

nih skladb je napisal dirigent 

Drago Klein.

Novembra leta 2005 so ob 

praznovanju 30-letnice izdali 

svojo drugo, ob koncu leta 2010 

pa še tretjo zgoščenko, ki so jo 

posvetili 35-letnici delovanja 

orkestra. 

Tamburaški orkester Cir-

kovce je bil v času ZKO Ptuj 

vedno kotiran zelo visoko, zato 

je zastopal takratno občino Ptuj 

skoraj po vsej Evropi. Ko so se 

pojavile na novo ustanovljene 

občine, je v nekaterih ponovno 

zaživela tudi kulturna dejav-

nost. Tako je bilo tudi v občini 

Kidričevo, a po besedah Draga 

Kleina vsi še vedno niso dele-

žni vrednot in pomena, ki si ga 

glede na kakovost zaslužijo. V 

40 letih delovanja je orkester 

prejel veliko priznanj, med 

njimi srebrno plaketo Zveze 

kulturnih organizacij občine 

Ptuj. Predsednik Ivan Unuk je 

3. februarja 1995 dobil poseb-

no priznanje za delo v tambu-

raškem orkestru, Dragu Kleinu 

pa je sklad Republike Slovenije 

za ljubiteljsko delovanje marca 

2001 podelili Gallusovo listino, 

9. decembra 2011 pa je prejel 

priznanje sveta območne izpo-

stave javnega sklada ljubiteljske 

kulture Ptuj za življenjsko delo 

na področju tamburanja. Na 

letošnji osrednji slovesnosti ob 

slovenskem kulturnem prazni-

ku je za izjemen prispevek k bo-

gatenju kulturnega življenja v 

občini Zveza kulturnih društev 

občine Kidričevo tamburaške-

mu orkestru ob 40-letnici uspe-

šnega delovanja podelila jubi-

lejno priznanje ZKD Kidričevo. 

Tega so ob pomembnem jubile-

ju veseli, saj so ponosni na vse 

svoje dosežke, zato upajo, da jih 

bo občina s ponosom pokazala 

tudi drugim, pobratenim ob-

činam, kajti s svojim igranjem 

tudi oni dostojno promovirajo 

občino Kidričevo.

M. Ozmec

Cirkovce � 40 let tamburaškega orkestra

Danes so med najuspešnejšimi v državi
Tamburaški orkester Cirkovce, ki deluje v okviru tamkajšnjega prosvetnega društva, je bil ustanovljen leta 1975. V prvi zasedbi je 
igralo 16 članov, njihov prvi dirigent pa je bil Drago Klein, ki orkester uspešno vodi tudi danes, ko sodijo med najuspešnejše v državi.

Foto: M: Ozmec

Tamburaški orkester Cirkovce si je z dirigentom Dragom Kleinom ob 40-letnici delovanja prislužil priznanje ZKD občine Kidričevo.

oblačenje in opazovanje zelene 
okolice. Bivalna površina je tako 
ravno dovolj velika, da ne zahteva 
veliko vzdrževanja in tako ostane 

več časa za uživanje v naravi, za 
hobi in za počitek.

Želim vam veselo in uspešno 
prenovo!

Živa Kolarič, dipl. design.

Živa Kolarič, dipl. design.

Rešitev
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Osrednja točka zbora je bila 

podrobnejša informacija o od-

kupu in kakovosti mleka ter 

oris stanja v mlečnem sektorju. 

Zadruga, ki je lani odkupila ne-

kaj več kot 42 milijonov litrov 

mleka in je največji odkupova-

lec mleka v Sloveniji, je po be-

sedah direktorja Zupaniča pri-

pravljena na 1. april, ko bodo 

nehale veljati mlečne kvote, ki 

sedaj omejujejo prirejo mleka 

v nekaterih evropskih državah. 

»Verjemite, nič dramatičnega se 

ne bo zgodilo z ukinitvijo kvot. 

Smo pripravljeni in tudi večina 

kmetij je pripravljenih na ta iz-

ziv,« je povedal ter spomnil, da 

Slovenija nikoli ni prekoračila 

svoje kvote. Dodal je, da naj bi 

kvote zamenjale pogodbe. »Pri 

nas so vzpostavljeni pogodbeni 

odnosi med mlekarno in zadru-

go ter zadrugo in proizvajalci. 

Prepričan sem, glede na moč 

mlekarskih lobijev, da trga ne 

bodo prepustili samemu sebi, 

saj bi potem prišlo do zloma. 

Slovenija je majhen trg in meje 

so odprte. Madžarska, Italija, 

Hrvaška. Naj nas ne bo strah. 

Bistveno je, da smo dobro orga-

nizirani,« je dejal.

Letos naj bi bila 
odkupna cena 
mleka nekaj nad 30 
centov

Ob tem se je Zupanič do-

taknil tudi padca cen mleka. 

Ključna vzroka za dramatičen 

padec cen, tudi pod 20 centov 

v državah, ki mejijo na Rusijo, 

Foto: Črtomir Goznik

Direktor Mlekarske zadruge Ptuj Drago Zupanič: »Verjemite, nič 
dramatičnega se ne bo zgodilo z ukinitvijo kvot. Smo pripravljeni 
in tudi večina kmetij je pripravljenih na ta izziv!«

Podravje, Ptuj � Z rednega občnega zbora  

Mlekarska zadruga Ptuj rešuje Pom
»Z odkupno ceno mleka nekaj nad 30 centi smo verjetno dosegli dno padca cen mleka, ob tem pa je že luč na koncu tunela,« je Drag

Letos so se na področju sub-

vencij, za katere je predvidenih 

138 milijonov evrov, uveljavile 

novosti, med drugimi je pogoj 

za vstop v shemo neposrednih 

kmetijskih plačil velikost kme-

tijskih površin vsaj en hektar, 

do sedaj je bil ta pogoj 30 arov, 

ter da se med upravičene po-

vršine štejejo tudi vinogradi, je 

poudaril Ivan Brodnjak, vodja 

svetovalne mreže v ptujski eno-

ti KGZ. Ob tem pa bodo morali 

kmetje upoštevati tudi zeleno 

komponento. To pomeni, da 

morajo kmetijska gospodar-

stva, ki imajo v obdelavi od 10 

do vključno 30 hektarjev ornih 

zemljišč, vsako leto na njih zago-

toviti vsaj dve različni kmetijski 

rastlini, pri tem pa glavna kme-

tijska rastlina ne sme zajemati 

več kot 75 % ornega zemljišča. 

Kadar orno zemljišče na kmetiji 

predstavlja več kot 30 hektarjev, 

mora na teh zemljiščih zagoto-

viti vsaj tri kmetijske rastline, 

pri tem pa glavna kmetijska ra-

stlina ne sme zajemati več kot 

75 %, dve glavni kmetijski ra-

stlini skupaj pa ne več kot 95 % 

ornega zemljišča.

Če je kmetijsko gospodarstvo 

na območju okoljsko občutljive-

ga trajnega travinja, kmetje po-

vršin travinja ne smejo preorati. 

Če ima kmetijsko gospodarstvo 

nad 15 ha ornih zemljišč, mora 

kmet vsaj pet odstotkov ornih 

zemljišč obdržati kot površine 

z ekološkim pomenom. To po-

meni, da je to zemljišče v pra-

hi, ki pa se lahko nadomesti s 

kmetijskimi rastlinami, ki veže-

jo dušik: krmni bob, bob, soja, 

grašica, volčji bob oz. lupina, 

grahor, krmni grah, lucerna ali 

detelje. »Vendar se šteje en hek-

tar teh rastlin kot 0,7 hektarja 

prahe. Lahko pa praho nadome-

stimo z naknadnimi posevki za 

ozimnimi posevki kot mešanico 

dveh rastlin, vendar se šteje en 

ha kot 0,3 ha prahe,« je pojasnil 

Brodnjak.

Shema za male 
kmete

V programu za razvoj podeže-

lja 2015–2020 je tudi shema za 

male kmete. Vstop v to shemo 

bo prostovoljen. Višina plačila, 

do katerega bo upravičen no-

silec v shemi za male kmete, 

bo znašala največ 1.050 €. Na 

primer, če je na podlagi zbirne 

vloge za leto 2015 kmetijsko 

gospodarstvo upravičeno do 

800 € neposrednih plačil, bo 

prejemalo vseskozi 800 €, če 

pa bo upravičeno do 2.000 €, 

pa bo prejemalo le 1.050 €. »Te 

male kmetije niso zavezane za 

izvajanje zelene komponente in 

niso deležne kontrol v okviru 

navzkrižne skladnosti; morajo 

pa izpolnjevati vstopni prag en 

hektar upravičenih kmetijskih 

zemljišč. Pričakujemo, da se bo 

med 30 ali 40 % kmetij vključi-

lo v to shemo,« je povedal Bro-

dnjak. V shemo malega kmeta 

bo mogoče vstopiti le v letu 

2015, in sicer do 15. oktobra, iz-

stopiti pa bo mogoče vsako leto 

z najavo do 1. januarja posame-

znega koledarskega leta.

Mladi kmetje 
upravičeni 
do 25 % višjih 
subvencij

Letošnja novost je tudi she-

ma za mlade kmete. V shemo 

se lahko vključijo tisti, ki so 

upravičeni do sheme osnovne-

ga plačila in ki so v letu 2015 

prvič nosilci kmetijske dejav-

nosti in v letu (prve) predloži-

tve vloge niso starejši od 40 let. 

»Vključitev bo pomenila, da bo 

mladi prevzemnik kmetije pre-

jel četrtino več neposrednih 

plačil, prav tako pa lahko ti 

kmetje pridobijo zagonska ali 

investicijska sredstva, če imajo 

kmetijo s šestimi hektarji pri-

merljivih zemljišč,« je povedal 

Brodnjak, ki opaža, da so kme-

tije, kjer so nosilci dejavnosti 

t. i. mladi kmetje, uspešnejše. 

Do plačila za mlade kmete je 

lahko upravičeno tudi kmetij-

sko gospodarstvo, ki deluje kot 

pravna oseba, če je upravičeno 

do sheme osnovnega plačila in 

če je oseba, ki upravlja kmetij-

sko gospodarstvo, le-to prevzela 

v letu 2015 ali v obdobju petih 

let pred prvo vložitvijo vloge 

za plačilo za mlade kmete, in 

ki ni starejša od 40 let v letu 

prve vložitve vloge za plačilo za 

mlade kmete. »Torej, četudi je 

mladi kmet pred dvema letoma 

prevzel kmetijo, lahko dodatna 

sredstva prejema še tri leta,« je 

dodal Brodnjak.

Mojca Vtič

Podravje � Začela se je kampanja za subvencijske vloge

Odslej pogoj za subvencijo vsaj hektar kmetijskega zemljišča
Kmetje, ki želijo v letu 2015 prejeti subvencije oziroma neposredna plačila, imajo od 2. marca do 6. maja čas, da oddajo vlogo. Zamudniki bodo vloge lahko oddali 
še od 7. maja do vključno 1. junija, vendar se jim bo znesek odobrenih sredstev v tem primeru za vsak delovni dan zamude znižal za en oz. tri odstotke.

Foto: Črtomir Goznik

Letos so se na področju subvencij, za katere je predvidenih 138 milijonov evrov, uveljavile novosti, 
med drugimi je pogoj za vstop v shemo neposrednih kmetijskih plačil velikost kmetijskih površin 
vsaj en hektar, do sedaj je bil ta pogoj 30 arov, ter da se med upravičene površine štejejo tudi vino-
gradi (fotografija je simbolična).

Z posvetom želijo v Zadružni 
zvezi Slovenije opozoriti na pomen 
zadružništva za razvoj slovenskega 
kmetijstva in podeželja ter na no-
vosti skupne kmetijske politike in 
sprejetega programa razvoja pode-
želja za obdobje 2014-2020.

Ob prikazu aktualnega dogajanja 
v kmetijstvu in smernic za prihodnji 
razvoj je posvet predstavil novosti 

na področju evropske kohezijske 
politike, zlasti razvoja regionalne 
politike do leta 2020, ki bo pose-
gala tudi na področje lokalnega 
razvoja, podeželja in zadružništva. 
Poseben poudarek je bil namenjen 
spremembam in dogajanjem na 
kmetijskih trgih v Evropi in svetu ter 
lokalni pridelavi hrane in njeni do-
stopnosti na trgovskih policah.

Predsednik zadružne zveze Peter 
Vrisk je ocenil, da je naš zadružni 
sistem med bolj uspešnimi v EU, 
saj od kmetov odkupijo več kot 80 
odstotkov vsega odkupa kmetijskih 
pridelkov.

Glede skorajšnje odprave mleč-
nih kvot pa je Vrisk izpostavil, da 
evropska zakonodaja prideloval-
cem omogoča, da se po odpravi 

mlečnih kvot povežejo v organiza-
cijo proizvajalcev mleka in prek nje 
tržijo do tretjino pridelanega mleka 
v državi. Zadružna zveza je že pri-
pravila strokovne podlage za novo 
organizacijo proizvajalcev mleka, 
preko katere se bodo kmetje in za-
druge skupaj pogovarjali z mlekar-
nami o odkupu mleka.

(sta)

Portorož � Tradicionalni posvet zadružnikov

V znamenju spremenjenega poslovnega okolja
V Portorožu je sredi tedna potekal tradicionalni, že 42. letni posvet zadružnikov v organizaciji Zadružne zveze Slovenije. 
Posvet je tpotekal pod naslovom Zadruge v spremenjenem poslovnem okolju, na njem pa so opozorili tudi na novosti 
skupne kmetijske politike in prihodnjega programa razvoja podeželja. Na občnem zboru je bila predstavljena še finančna 

slika preteklega leta. Prihodki so bili v lanskem letu za 
27 % višji kot leto prej in so znašali dobrih 20,3 milijo-
na evrov. Večina prihodkov predstavlja prodano mleko v 
količini 42,7 milijona litrov. Odhodki so bili tudi v višini 
20,3 milijona evrov in čisti dobiček po odvedenem dav-
ku je znašal 1.143,03 evra. Finančni rezultat je Zupa-
nič pokomentiral: »Številke nazorno kažejo, da zadruga 
raste. Lahko smo ponosni na našo zgodbo.« Sicer pa v 
letu 2015 zadruga večjih investicij ne načrtuje.
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murske mlekarne pred stečajem?
go Zupanič, direktor Mlekarske zadruge Ptuj, zbranim zadružnikom in zadružnicam dejal na 23. občnem zboru zadruge.

sta ugodna letina ter ruski em-

bargo. »Rusija je drugi največji 

trg za evropske kmete. Vse to je 

začelo pritiskati na ceno mle-

ka. Napoved je bila, da bo cena 

tudi pri nas bistveno padla pod 

30 centov, vendar smo verje-

tno prišli do dna s ceno nad 30 

centi. Nemci napovedujejo, kot 

največji proizvajalci mleka, da 

bo cena okoli 31 ali 32 centov 

in verjetno bo to tudi držali,« je 

povedal.

Zupanič: »Pomurska 
mlekarna je več 
dolžna kot vredna!«

Največ mleka ptujska mle-

karska zadruga proda podjetju 

Ljubljanske mlekarne, in sicer 

več kot 40 odstotkov zbranega 

mleka, nekaj pod 40 % mleka 

proda v Italijo, skoraj šest od-

stotkov na Hrvaško in dobrih 

12 odstotkov v Pomurske mle-

karne. 

In ravno o mlekarni iz Mur-

ske Sobote, ki so ji lani odpro-

dali pol manj mleka kot leta 

2013, je direktor Zupanič po-

svetil nekaj več besed in ostro 

začel: »Če bi vi delali tako, kot 

je mlekarna, potem ne bi ime-

li takšnih kmetij, kot jih imate. 

Vsak more opraviti svoje delo. 

Kmet, zadruga, mlekarna, dr-

žava in banka. Vedno iščemo 

izgovore in govorimo: država 

bi mogla bolj pomagati, banke 

kreditirati. Postavite se v vlogo 

bankirja! Ali bi dali nekomu 

kredit, če ne veš, ali boš še tega, 

ki si ga že dal, dobil nazaj.« Ne-

usmiljeno je nadaljeval, da je 

pomurska mlekarna več dol-

žna, kot je vredna. »Resnica je, 

da je lahko mlekarna že jutri v 

prisilni poravnavi in nato v ste-

čaju. Naše premoženje ni veli-

ko, je pa vendarle pomembno. 

Ne v številkah, temveč gre za 

mlekarno v tem prostoru in bi 

bilo pomembno, da jo ohrani-

mo, vendar ne za vsako ceno,« 

je dodal. 

Mlekarska zadruga 
naj bi vseeno 
odkupila delnice 
Pomurskih mlekarn

Kot je še povedal Zupanič, 

se je pred kratkim zamenjal 

Upravičenci morajo od 2. 

marca do 6. maja na Agencijo 

RS za kmetijske trge in razvoj 

podeželja (agencija) vložiti zbir-

no vlogo, če uveljavljajo katere-

ga od naštetih ukrepov. Skrajni 

rok je 1. junija 2015, pri čemer 

se upoštevajo znižanja izplačil 

tri ali en odstotek na delovni 

dan (v času od 7. maja do 1. ju-

nija). Ob vstopu v ukrep mora 

kmetija obsegati najmanj en ha 

kmetijskih površin in biti vpi-

sana  biti v register kmetijskih 

gospodarstev. Pred pripravo 

programa aktivnosti bo na vsa-

ki kmetiji za tiste GERK, na kate-

rih se gnoji z mineralnimi gnoji-

li, moral biti izdelan gnojilni na-

črt na podlagi analize tal, ki ni 

starejša od petih let. V času pet-

letne obveznosti bo moral upra-

vičenec izpolnjevati tudi vse 

splošne pogoje: imeti bo moral 

opravljen program usposablja-

nja v obsegu najmanj štirih ur 

letno, v prvih treh letih trajanja 

obveznosti bo moral najmanj 

enkrat uporabiti storitev sveto-

vanja, ves čas trajanja obvezno-

sti bo moral voditi evidence o 

vseh delovnih opravilih in ne 

bo smel uporabljati blata komu-

nalnih čistilnih naprav. V okvi-

ru ukrepa KOPOP je na voljo 19 

operacij, znotraj katerih so ob-

vezne, in kjer so na voljo, tudi 

izbirne zahteve. Upravičenec 

lahko na isti površini istočasno 

izvaja več operacij oz. zahtev. V 

vsakem primeru mora prevzete 

obveznosti KOPOP (obvezne 

in izbirne zahteve) izvajati pet 

let. »Gre za izredno zapleteno 

zadevo. Smiselno je, da se kmet, 

preden se odloči za posamezni 

ukrep, posvetuje s kmetijskim 

svetovalcem, da skupaj obliku-

jeta primerne ukrepe,« je pri-

znal Brodnjak. »Po naših izku-

šnjah morajo imeti kmetje obilo 

znanja, da lahko obvladajo pred-

vsem birokratske zahteve, saj 

je osnova za pridobitev plačil 

vodenje evidenc, analiziranje. 

Če ta del ni dobro voden in so 

nato ugotovljene nepravilnosti, 

morajo kmetje denar vračati,« je 

opozoril.

KGZS: Ni več podpor 
za strme površine

Na KGZ Slovenije so zadovolj-

ni, da je evropska komisija potr-

dila predlog razvoja podeželja 

2014–2020 in s tem omogočila 

črpanje sredstev za slovenske 

kmete že letos. V postopkih 

obravnave in priprave PRP 

2014–2020 je KGZS pripravila 

vrsto predlogov, vendar neka-

teri od teh niso bili upošteva-

ni. »Gre za zelo obsežen doku-

ment z veliko podrobnosti, ki 

jih lahko izvajamo na različne 

načine, da dosežemo cilje. In 

pri predvidenem načinu iz-

vajanja je prišlo do nekaterih 

nesoglasij, še posebej, ker k na-

stajanju zadnje poslane verzije 

niti nismo bili povabljeni,« so 

povedali v KGZS. Tako je eno 

izmed razhajanj s kmetijskim 

ministrstvom v točki, da ni več 

podpor za strme površine in 

spodbujanja reje živali na doma 

pridelani krmi, pri mladih kme-

tih se oži možnost pridobitve 

sredstev, zmanjšuje se število 

nadstandardov pri dobrobiti 

živali, predvsem pa ni ukrepa 

dobrobiti živali za govedorejo. 

KGZS si bo s svojimi strokovni-

mi službami prizadevala, da se 

bodo ukrepi, ki se zaradi spre-

jetega programa že lahko izva-

jajo letos, tudi v resnici izvedli 

in da bodo kmetje lahko začeli 

črpati njim namenjena sredstva: 

»Sicer pa od Ministrstva za kme-

tijstvo, gozdarstvo in prehrano 

pričakujemo sprejem potrebne 

in podrejene zakonodaje ter 

pravočasno pripravo ustreznih 

uredb oziroma podlag, ki bodo 

omogočile vlaganje zahtevkov 

in črpanje sredstev, namenje-

nih kmetom.«

230 milijonov za 
naložbe v osnovna 
sredstva

Kmetijska politika predvi-

deva tudi 230 milijonov evrov 

naložb v osnovna sredstva. 

»Dokler razpis ni pripravljen, 

ne vemo, katere pogoje potre-

bujemo in kaj bo sofinancirano. 

Počakati je treba na razpise. 

Tudi za ta sredstva, ki so načelo-

ma nepovratna, je potrebnega 

ogromno birokratskega dela. 

Kmet mora delovati izključno z 

računi, tako se mora vsak račun 

skladati, ne glede, ali gre za vtič-

nico ali za kaj večjega. Kmetje 

si seveda želijo, da bi se razpisi 

nanašali na kmetijsko mehani-

zacijo, vendar so ti razpisi prej 

izjema kot pravilo in bojim se, 

da jih tudi sedaj ne bo,« je pove-

dal Brodnjak.
Mojca Vtič

Podravje � Prednosti in slabosti nove kmetijske politike

260 milijonov evrov za kmetijsko-okoljska plačila
»Kmetje lahko s kmetijsko-okoljskimi podnebnimi ukrepi izboljšajo stanje na kmetiji. Gre za lažje zaslužen denar kot iz kmetovanja, vendar pa imajo kmetje v 
zameno za pridobljen denar iz ukrepov več pisarniškega dela,« je poudaril Ivan Brodnjak, vodja svetovalne mreže v ptujski enoti Kmetijsko-gozdarskega zavoda 
Ptuj. Za kmetijsko-okoljska-podnebna plačila in ekološko kmetovanje bo v sedmih letih skupaj na voljo dobrih 260 milijonov evrov.

Foto: Črtomir Goznik

Foto: Črtomir Goznik

Mlekarska zadruga Ptuj je tudi letos podelila nagrade najboljšim rejcem in zbiralnicam mle-
ka. Nagrade za najboljše rezultate v kakovosti mleka, redu in čistoči so prejele zbiralnice Cvet-
kovci – Janko Tušak, Sovjak – Stanislav Štebih, Sveča – Dominika Fakin.

Kravje zvonce za največje količine oddanega mleka so prejele kmetije Šmigoc iz Repišča 
(občina Videm) za več kot milijon litrov oddanega mleka, kmetija Tacinger iz Lešja (občina Maj-
šperk) za dobrih 633.000 litrov oddanega mlekar ter kmetija Skledar iz Apač (občina Kidriče-
vo) za nekaj več kot 629.000 litrov oddanega mleka. Dosežek, ki pomeni tudi mejnik v ptujski 
mlekarski zadrugi, je komentiral dobitnik največjega kravjega zvonca Jožef Šmigoc, čigar kme-
tija šteje približno 250 glav živine: »Več kot milijon litrov oddanega mleka je velik dosežek za 
našo kmetijo. Dosegli smo ga na podlagi obsežnih investicij, ki smo jih v preteklih letih izvedli s 
pomočjo državnega in evropskega denarja. Skušali bomo ostati na tej ravni, če bodo možnosti 
in pogoji, pa bomo skušali zagotoviti nadaljnji razvoj kmetije in morda tudi povečanje«.

nadzorni svet, katerega član je 

ponovno tudi sam. »Zdaj gre 

zares. Slika bo v dveh ali treh 

mesecih jasna. Upravni odbor 

zadruge bo imel še ta teden 

sestanek in odločili se bomo, 

ali smo za to ali nismo. V enem 

delu gre za odkup delnic mle-

karne, in sicer v vrednosti 

92.000 evrov in dokapitaliza-

cije preko litrov mleka. Banke 

so pripravljene reprogramirati 

kredite, če bomo zadružniki 

dosegli enoten dogovor. Na 

dolgi rok je treba razmišljati. 

Mi smo zamenjali upravo in 

vodje, saj tako, kot se je dela-

lo, se to ne dela. Če želiš biti v 

koraku s konkurenco, ni milo-

sti,« je pojasnil zbranim zadru-

žnikom in zadružnicam, ki tej 

ideji niso nasprotovali. Misel 

o Pomurskih mlekarnah je za-

ključil: »Gre samo še za filozofi-

jo, ali mlekarno ohraniti ali pa 

ji obrnemo hrbet in je že jutri 

v stečaju ter pozabimo tudi na 

štiri mesece, ko smo mlekarni 

oddajali mleko. Smo ena osre-

dnjih figur v tej zgodbi. Sicer 

pa sem prepričan, da nam je ta 

zgodba naklonjena.«

Mojca Vtič
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Satira na razmišljajoč način 

prikazuje iskanje lastnika glav-

nika, za katerim poizveduje di-

rektorjeva žena. Poizvedovanje 

preide v afero in že pričenja 

ogrožati nekaj zakonov, hkrati 

pa pokaže odnose v kolektivu 

podjetja ter spretno razgalja 

etično in moralno izprijenost 

današnjega časa. Režiser Cen-

trih se odlično znajde tudi v 

vlogi igralca, ob njem pa nasto-

pajo  še Jože Laba, Ljuba Erha-

tič, Barbara Pihler, Robi Seme-

nič, Barbara Makoter, Marko 

Jerebič in Fani Zorec.
NŠ

Ljutomer � Gledališčniki zopet dejavni

S komedijo v spomladansko sezono
Ljutomerski gledališčniki so spomladansko sezono odprli s Hadžićevo komedijo Glavnik, domačega režiserja Srečka 
Centriha. 

Foto: NŠ

Ljutomerski gledališčniki v komediji Glavnik

 Prvo sredo v marcu so pri-

pravili lutkovno predstavo z 

naslovom Kje je sreča?. V lut-

kovni predstavi je bil glavni 

junak lisjak, ki je iskal srečo 

za svojo mamico, saj bi z malo 

sreče lahko ozdravela. Lisjak se 

je odpravil globoko v gozd, da 

bi poizvedel , kje bi lahko našel 

srečo. Ugotovil je, da za vsako 

gozdno žival sreča predstavlja 

nekaj drugega.

Lutkovna predstava je imela 

globoko sporočilo, in sicer da 

je sreča v vsakem izmed nas 

in je vedno pri roki. Le poiska-

ti jo je treba. Pravljična ura je 

bila zelo dobro obiskana, saj so 

otroci in njihovi starši zapolnili 

vse sedeže. Otroci so uživali in 

se na koncu tudi sami preizku-

sili v vlogi lutkarja.
Aleksandra Bolčević

Ormož � Pravljična ura v Knjižnici Franca Ksavra Meška

Sreča je v vsakem izmed nas
Vsako prvo in tretjo sredo v mesecu Ormož pripravijo pravljično uro za otroke.

Foto: Aleksandra Bolčević

V sejni sobi slovenjebistriške 

občine so osnovnošolci predsta-

vili svoje predloge in ugotovitve. 

Če povzamemo, osnovnošolci 

ugotavljajo, da bi morali več časa 

posvetiti raziskovanju različnih 

poklicev in se s tem seznanjati 

v šoli veliko prej. Zdelo bi se jim 

smiselno povezati šole in podjetja 

ali zasebnike, pri katerih bi lahko 

učenci preživeli ves dan in se se-

znanili s poklicem, ki jih zanima.

Otroški parlamentarci so izbra-

li še tri predstavnike, ki jih bodo 

zastopali na regijskem parlamen-

tu v Mariboru, ki bo 12. marca. To 

so Stela Kušar iz 2. OŠ Slovenska 

Bistrica ter Laura Ramšak in Črt 

Kolenc iz OŠ Partizanska bolnišni-

ca jesen Tinje. V Ljubljani, kjer se 

bodo 13. aprila zbrali razpravljav-

ci iz vse Slovenije, pa bosta bistr-

ške osnovnošolce zastopali zgolj 

dve predstavnici – že omenjeni 

Stela Kušar in Laura Ramšak.

Mojca Vtič

Slovenska Bistrica � Otroški parlament

Osnovnošolci si želijo povezave 
šolstva in gospodarstva
Učenci osnovnih šol z Bistriškega so se 6. marca sestali na 24. medobčinskem otroškem parlamentu v Slovenski Bi-
strici in razpravljali o izobraževanju in poklicni orientaciji.

Foto: Občina Slovenska Bistrica

24. medobčinski otroški parlament

Na podlagi 26. člena Zakona o medijih podajam zahtevo za objavo 
popravka naslova članka, objavljenega v Štajerskem tedniku dne 10. 
marca 2015, in sicer „ Največ sodniki, zdravniki, šolniki in - občine“, 
ker je naslov tega članka, na 1., 4. in 5. strani, ki se nanaša na sodnike 
neresničen in posledično zavajajoč glede na vsebino članka. 

Okrožno sodišče na Ptuju bi naj po podatkih Supervizorja, v ob-
dobju od januarja 2003 do septembra 2013, izplačalo po podjemnih 
in avtorskih pogodbah znesek v višini 2.014.654,36 EUR. Navedena 
izplačila se na podlagi sklepov sodišč (in ne na podlagi podjemnih 
oz. avtorskih pogodb) nanašajo na izplačila sodnim izvedencem, 
tolmačem, cenilcem in sodnikom porotnikom. V celotnem obdobju 
je bila približno polovica od skupno navedenega zneska izplačil so-
dnim izvedencem, cenilcem, tolmačem in sodnikom porotnikom, 
izplačana iz proračunskih sredstev, skoraj polovica pa iz založenih 
sredstev s strani strank v sodnih postopkih. 

Izplačila na osnovi podjemnih pogodb se nanašajo izključno na 
izplačila mediatorjem. V obdobju, od začetka izvajanja mediacije 
na Okrožnem sodišču na Ptuju, t.j. od marca 2010 pa do septembra 
2013, je bilo mediatorjem izplačanih 89.335,00 EUR neto.

Okrožno sodišče na Ptuju je imelo in še tudi ima podjemne po-
godbe sklenjene le z mediatorji. S programom alternativnega reše-
vanja sporov se od 01.03.2010 dalje na Okrožnem sodišču na Ptu-
ju in na obeh okrajnih sodiščih, t.j. na Okrajnem sodišču na Ptuju 
in na Okrajnem sodišču v Ormožu strankam zagotavlja možnost 
alternativnega reševanja sporov s pomočjo mediacije, ki se izvaja 
na Okrožnem sodišču na Ptuju kot sodišču pridružen program. Na 
seznam mediatorjev je trenutno vključenih 8 mediatorjev, od tega 
5 sodnikov (v preteklosti jih je bilo tudi 7) in 2 komediatorja. S so-
dniki so bile sklenjene le podjemne pogodbe za izvajanje mediacije, 
ki se opravlja izključno v popoldanskem času, to je po zaključku de-
lovnega časa, vsak torek in četrtek po 16.00 uri. 

Neto izplačila mediatorjem sicer znašajo manj kot 0,5 % prora-
čunskih sredstev na letnem nivoju.

Andrej ŽMAUC
predsednik Okrožnega sodišča na Ptuju

Prejeli smo

Največ sodniki, zdravniki, 
šolniki in - občine (2)

Nagrado za razvojno najbolj 

prodorno občino Slovenije je 

prejela občina Šentrupert, obči-

na Ljutomer pa je zmagala v re-

giji vzhodne Slovenije, kjer sta v 

finalu kandidirali tudi mestna 

občina Murska Sobota in obči-

na Turnišče. Plaketo je ljutomer-

ski županji Olgi Karba predal 

Miha Ješe, župan lanske zmago-

valke, občine Škofja Loka. Kot 

je bilo na podelitvi povedano, 

občina Ljutomer izstopa po 

zelo aktivnem pristopu, ki je 

sicer močno usmerjen v razvoj 

infrastrukture, z izrazitim okolj-

skim in socialnim poudarkom. 

V štirih letih so v občini izvedli 

40 infrastrukturnih projektov v 

skupni vrednosti 30 milijonov 

evrov, za kar so pridobili 11 mi-

lijonov nepovratnih sredstev. 

Pri tem so se transferji iz držav-

nega proračuna zmanjšali za de-

vet odstotkov. Ljutomer je sicer 

pred tremi leti, kot prva manjša 

občina v Sloveniji s trajnost-

no prometno strategijo, prejel 

evropsko nagrado za trajnostno 

mobilnost. 

NŠ 

Bled � Občini Ljutomer Zlati 
kamen 2015

Zmagovalka regije
Na srečanju občin in županov Slovenije na Bledu so raz-
glasili regionalne in nacionalne zmagovalke Zlati kamen 
2015. 

Foto: NŠ

Županja občine Ljutomer Olga Karba s prejeto plaketo
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Kot sta dejala, življenje starše 

z najstniki velikokrat pripelje v 

situacije, ko se počutijo nemoč-

ni, izgubljeni, ko spremembe 

zamajejo ravnotežje v družini, 

ko staršem zmanjka učinkovi-

tih strategij, ko se počutijo brez 

avtoritete in se sprašujejo, kaj 

so v preteklosti naredili naro-

be, ko jih otroci vabijo v igre 

neskončnega pregovarjanja, ko 

se borijo za svoj prav in uvelja-

vljajo moč … »In otroci so vedno 

močnejši. Da bi to dokazali, 

opustijo, kar je vredno nam in 

njim. Stik je tista podlaga, da 

lahko postavljamo pravila, uve-

ljavljamo avtoriteto in postavlja-

mo mejo,« je povedal Albert Mr-

gole. In da bi starši vzpostavili 

ta stik oziroma odnos, je treba 

opustiti nepovezovalne navade, 

te so pritoževanje, grajanje, kri-

tiziranje, kaznovanje, primerja-

nje z drugimi.

Starši otrokom 
odskočna deska in 
varno pristanišče

Bistveno v vzpostavljanju 

odnosa med otrokom in star-

šem je, da so slednji otrokom 

odskočna deska in varno pri-

stanišče, je povedala Leonida 

Mrgole. To pomeni, da otro-

kom zaupajo in da jim dovolijo 

delati tudi napake. »In ko sto-

rijo napake, da jim dovolimo, 

da jih sami tudi popravijo, da 

sami zanje odgovarjajo, da je 

njim težko ne nam,« je dejala. 

Glede zaupanja pa je Albert Mr-

gole povedal, da če starš zaupa 

otroku in otrok to ve, »potem 

otrok ve, kje so meje. Ker sem 

vedel, da mi starši zaupajo, niti 

nisem pomislil, da bi jih izdal, 

ker mi je to preveč pomenilo. 

Če pa bi se kaj zgodilo, pa sem 

Slovenska Bistrica � O vzgoji najstnikov

Izštekani najstniki in starši, ki štekajo
»Ko je otrok majhen, odnos in vzgoja dobro potekata, do pubertete, ko začne odgovarjati, loputati z vrati in se vprašamo, ali nam ga je kdo zamenjal,« 
sta predavanje Izštekani najstniki in starši, ki štekajo začela Leonida Mrgole in Albert Mrgole, ki sta zbranim staršem predavala 10. marca v Srednji 
šoli Slovenska Bistrica.

Foto: Mojca Vtič

Leonida in Albert Mrgole

Ormož � Raziskovanje treh osnovnošolk

Ješ lokalno? Ješ slovensko?
Na Osnovni šoli Ormož smo se raziskovalke Špela Jambriško, Urška Munda in Lara Tu-
šek, pod vodstvom mentoric Mirjane Korpar in Stanke Hebar, odločile raziskati, ali res 
uživamo pretežno lokalno in slovensko hrano. Raziskovalna naloga je prijavljena na 23. 
regijsko srečanje mladih raziskovalcev Spodnjega Podravja in Prlekije 2014/2015 pod 
okriljem ZRS Bistra.

Skupaj s Komunalnim podje-

tjem Ormož smo oblikovale an-

ketni vprašalnik. Vsaj 85 % an-

ketiranih staršev je zapisalo, da 

pozna pojme lokalna, globalna 

in samooskrbna hrana. Zelo za-

dovoljne smo bile s podatkom, 

da je 38 % uporabljenih živil v 

gospodinjstvih samooskrbnih, 

35 % pa lokalnega porekla, kar 

je tudi pričakovati, saj živimo na 

območju z velikim deležem ob-

delovalnih površin. Anketiranci 

v največji meri kupujejo meso 

in solato lokalnega izvora, 36 % 

anketirancev pa meni, da je lo-

kalnih pridelovalcev premalo 

oziroma jih ne poznajo.

Tudi same smo ob obisku 

lokalne tržnice v Ormožu ugo-

tovile, da se na njej predstavlja 

premajhno število prideloval-

cev. Preseneča nas, da anke-

tiranci menijo, da s ceno ne 

narašča kakovost hrane in da z 

nakupom lokalne hrane ne po-

magajo okolju. 74 % anketiran-

cev kupuje hrano pri lokalnih 

pridelovalcih. Anketirani starši 

so navedli 44 različnih lokalnih 

pridelovalcev, s katerimi se bo 

lahko Komunalno podjetje Or-

mož v prihodnosti povezalo in 

morda načrtovalo skupne pro-

jekte. 

V eksperimentalnem delu 

raziskovalne naloge smo pre-

verjale, ali res s svojimi čutili 

prepoznamo razliko med samo-

oskrbno, lokalno in globalno 

hrano. Zelo nas je presenetilo, 

da je 45 % učencev najbolje slu-

žil vid za prepoznavanje živil. 

Foto: Tušek

Vonjanje jagodne marmelade

Pri popisu izbranih živil v 

trgovinah Hofer, Spar in Tuš v 

Ormožu smo ugotovile, da je 

največ artiklov solate in mar-

melade globalnega izvora, med-

tem ko je največ jabolk in jajc 

slovenskega izvora. Presenetilo 

nas je dejstvo, da v vseh treh 

trgovinah niti ena solata ni bila 

slovenskega izvora, vendar smo 

popis izvajale izven sezone pri-

delave solate. Glede na to, da 

je bil pretežen del jabolk slo-

venskega izvora in prav tako ni 

sezona obiranja jabolk, sklepa-

mo, da bi lahko bila vsa živila, ki 

omogočajo daljše skladiščenje, 

na trgovinskih policah izključ-

no slovenskega izvora. Večina 

popisanih globalnih izdelkov je 

iz sosednjih držav Slovenije, kar 

pomeni, da poskušajo uvesti 

čim krajšo transportno verigo 

med pridelovalcem in potrošni-

kom. 

72 % anketirancev je zapisa-

lo, da ormoško tržnico poznajo. 

Šest lokalnih pridelovalcev je 

povedalo, da želijo še več re-

dnih kupcev ter da so zadovolj-

ni z obiskom tržnice. Ob obisku 

tržnice smo se prepričale, da so 

anketiranci navajali zelo dobre 

predloge za izboljšanje lokacije 

in promocije tržnice.

Analiza šolskega jedilnika je 

pokazala, da je 77 % uporablje-

nih živil lokalnega ali slovenske-

ga porekla. 

Špela Jambriško, 
Urška Munda 
in Lara Tušek

Ormož � O občinskih vrtičkih

V brezplačnem zakupu le 
tretjina zemljišč za vrtnarjenje
To pomlad, vsaj doslej, večjega povpraševanja po občinskih vrtičkih v Ormožu ni. Še 
vedno je namreč na voljo 200 m2 zemlje, namenjene vrtovom.

Kot nam je pojasnila vodja 

urada župana Občine Ormož 

Mateja Serec, je občina pred 

leti na območju stanovanjske-

ga naselja Dolga Lesa pridobila 

okrog 300 m2 zemlje, name-

njene vrtovom. A dolga leta ze-

mljišče ni bilo obdelano, zato 

so enkrat letno opravili mulče-

nje teh zemljišč. »Od lanskega 

leta smo preko javnega poziva 

okrog 100 m2 oddali v brezpla-

čen zakup zainteresirani ob-

čanki. Zakup je urejen z zaku-

pno pogodbo, zakupnik mora 

za zemljišče skrbeti kot dober 

gospodar. Pogodbe so letne in 

se v primeru interesa podaljša-

jo,« je pojasnila Serčeva ter po-

trdila, da je zaradi pomanjkanja 

interesa še vedno na razpolago 

preostalih 200 m2 zemljišča za 

vrtnarjenje na območju stano-

vanjskega naselja Dolga Lesa. 
Sicer pa so na občini še pre-

pričani, da bo povpraševanje 

po vrtnarjenju naraščalo: »Gle-

de na krizo, v kateri živimo, 

pričakujemo, da bo povpraše-

vanje po vrtnarjenju naraščalo. 

Soočili se bomo s problemom, 

da ne bomo imeli zemlje na raz-

polago. Zavedanje o zdravem 

prehranjevanju in ohranjanju 

zdravja pri ljudeh vedno bolj 

dobiva pomen. Vedno več bo 

ljudi, ki bodo želeli pridelati la-

stno hrano. Prihranili bodo de-

nar za nakup hrane, istočasno 

se bodo ob pravilnem vrtnarje-

nju tudi zdravo prehranjevali.«

Monika Levanič

Foto: Črtomir Goznik

V Ormožu še vedno ponujajo okrog 200 m2 zemljišč za vrtičkarje (fotografija je simbolična).

tudi prejel zavetje, to pa ne po-

meni, da ni bilo posledic«. Pre-

davatelja, starša štirih odraslih 

otrok, ki preko 15 let delujeta 

v psihoterapevtski praksi, sta 

poudarila, da sta otroka vedno 

postavila pred dejstvo, da so la-

stniki tistega, kar so izbrali, in 

da si s svojimi dejanji izberejo 

tudi posledice. »Če otroka voziš 

v šolo in vedno zamuja v avto, 

mu lepo poveš, da ima dve mo-

žnosti: ali bo še zamujal in bo 

moral peš, ali pa bo točen in 

se bo lahko peljal. Potem mo-

rate tudi za tem stati, torej če 

zamudi, ostane brez prevoza,« 

je povedal.

Čustvovanje 
najstnikov

V slabi uri sta se dotaknila 

tudi čustev najstnikov. »Najstni-

ki so bitja, ki lahko en hip sijejo 

od sreče, že naslednji trenutek 

pa jočejo. In če ga vprašaš po 

počutju, razjezen odvrne, češ 

da smo radovedni. Ne vrti se vse 

okoli nas in tudi sami pogosto 

ne vedo, zakaj so razpoloženi, 

kot so,« je povedala Mrgoletova. 

Prav tako je izpostavila obnaša-

nje najstnikov do staršev. »Naj-

stniki se pogosto poniževalno 

obnašajo do staršev, loputajo z 

vrati … V tej situaciji ne morete 

ničesar storiti. Pustite mu, da 

odide, vi pa se pomirite. Otroci 

iščejo stik, želijo biti sprejeti, 

prišli bodo k vam, in ko vidimo, 

da se je otrok pomiril, mu pove-

mo, da razumemo, da je jezen 

na nas, ker mu nismo pustili 

iti na zabavo, saj bi mi tudi bili, 

vendar da nam pa zmerjanje ni 

ok. Treba je dati sporočilo, da 

razumemo, kaj se dogaja,« je za-

ključila Mrgoletova, ki je prepri-

čana, da je stik z otrokom ključ 

do povezanosti, komunikacije 

in motiviranosti za delovanje 

otrok na vseh področjih, tudi 

na šolskem.
Mojca Vtič



Na nedeljski sklepni priredi-

tvi sta udeležencem ocenjeva-

nja za sodelovanje in dosežene 

rezultate čestitala predsednik 

turističnega društva občine 

Kidričevo Davorin Urih in 

kidričevski župan Anton Le-
skovar, ki je poudaril, da bo 

ocenjevanje podeželskih do-

brot našlo ustreznejši prostor 

tudi v okviru projekta Ekore-

gija Ravno polje. Oba sta ob 

mednarodnem dnevu žena po-

sebne čestitke namenila tudi 

vsem ženskam v dvorani. S svo-

jo dejavnostjo sta se predstavili 

kmetija Aleša Laha iz Pongrc, 

ki se ukvarja z dopolnilno de-

javnostjo predelave mesa, ter 

kmetija Žitnik iz Starošinc, ki 

se ukvarja s peko kruha in ke-

ksov. Celotno prireditev pa so 

z glasbenimi vložki popestrili 

skupina ljudskih pevk Vesele 

Polanke iz PD Cirkovce, ljudski 

pevci in godci Stoperška ban-

da ter mladi plesalci folklorne 

skupine Vinka Koržeta iz Cir-

kovc. Po uradnem delu so za 

obiskovalce tudi letos pripra-

vili degustacijo vseh ocenjenih 

vzorcev domačih dobrot.

M. Ozmec
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Kot je v imenu organiza-

torjev pojasnila Marija Pre-
dikaka, tajnica TD občine 

Kidričevo, so tudi letos vzorce 

suhomesnatih izdelkov, brajdo-

vščine, kruha, pletenic, potic, 

keksov ter domačega bučnega 

olje začeli zbirati že v soboto, 

7. marca, v dvorani v Lovrencu 

na Dravskem polju. Naslednji 

dan, v nedeljo, 8. marca, so po-

samezne komisije opravile oce-

njevanje vseh prejetih vzorcev, 

popoldne ob 15. uri pa so v tej 

dvorani pripravili še sklepno 

prireditev z razglasitvijo rezul-

tatov letošnjega ocenjevanja.

Mesne izdelke je ocenjevala 

komisija v sestavi Peter Pri-

božič in Bojan Grušovnik. V 

kategoriji suhomesnati izdelki 

je prispelo 11 vzorcev, od tega 

štirje vzorci suhih salam, trije 

vzorci poltrajnih klobas, vzo-

rec suhe domače klobase in tri-

je vzorci mesa iz zaseke. Prizna-

nja za najbolje ocenjen izdelek 

so med kmetijami z dopolnilno 

dejavnostjo prejeli Peter Čelo-

figa iz Spodnjih Jablan za meso 

iz zaseke in suho domačo sala-

mo, Aleš Lah iz Pongrc 28 pa za 

tirolsko salamo. Med drugimi 

posamezniki je najboljšo suho 

salamo naredil in posušil An-

ton Bauman iz Dragonje vasi, 

najboljše meso iz zaseke pa 

Srečko Lah iz Pongrc. Domači 

kruh, kekse in bučno olje je 

ocenjevala komisija v sestavi 

Terezija Meško in Stanko Vo-

rih, ki je v ocenjevanje prejela 

štiri vzorce kruha in tri vzorce 

keksov. Najbolje je bil ocenjen 

pirin kruh s kislim testom s 

Kmetije Žitnik v Starošincah, 

ki si je prislužila tudi najboljši 

oceni za pirine kekse in pirine 

rogljičke z bučnimi semeni.

Domačo brajdovščino, ki 

zajema vzorce gemaja in kvin-

tona, ki je značilen za to ob-

močje, pa je ocenjevala komi-

sija v sestavi Bojan Lubaj, Boris 

Urbančič, Edi Hojnik in Franc 

Frangež. Letos so prejeli kar 26 

vzorcev brajdovščine, od tega 

je bilo pet vzorcev gemaja, vzo-

rec jurke in 20 vzorcev kvin-

tona. Po metodi izločanja med 

dvema vzorcema je komisija 

ocenila, da je najboljši gemaj 

pridelal Branko Sitar iz Kungo-

te pri Ptuju, najboljši kvinton 

pa Branko Valentan iz Apač. 

Med štirimi vzorci domačega 

bučnega olja pa je bil najbolje 

ocenjen vzorec Kmetije Planin-

šek iz Pleterij.

Lovrenc na Dravskem polju � 14. ocenjevanje podeželskih dobrot

Vzorcev nekoliko manj, kakovost pa srednje dobra
Minuli konec tedna so v organizaciji turističnega društva občine Kidričevo v Lovrencu na Dravskem polju izvedli že 14. ocenjevanje podeželskih dobrot. Tokrat so prejeli v oceno 
manj vzorcev kot lani, po oceni stroke pa je kljub lanski slabi letini njihova kakovost zadovoljiva.

 Slavnostna govornica na 

prireditvi je bila knjižničarka 

Mojca Plaznik, ki je spomnila 

na borko za pravice žensk Kla-

ro Zetkin ter druge dogodke, 

ki so zaznamovali boj žensk za 

izenačitev pravic z moškimi.

In prav zaradi dolgotrajne-

ga prizadevanja za izenačitev 

pravic, ki je na določenih po-

dročjih in v določenih trenut-

kih še vedno zgolj floskula na 

papirju, »je pomembno, da 

se ženske zavedamo svojih ži-

vljenj, svojih pravic, svoje ena-

kopravnosti. Prat zaradi tega 

je pomembno, da ne jemljemo 

enakopravnosti kot nekaj sa-

moumevnega, vsakdanjega in 

da se zanjo borimo z vsem svo-

jim bitjem,« je sklenila Mojca 

Plaznik. V Slovenski Bistrici so 

občanke cvet vrtnice prejele v 

nedeljo, 8. marca, na prireditvi, 

ki so jo oblikovale članice Etno-

loške skupine Ložniške ufarce, 

organizirale pa članice društva 

Brusnica Slovenska Bistrica in 

Ženski forum SD.

MV

Makole, Slovenska Bistrica � Dan žena

Praznik žensk proslavili s smehom
Občina Makole in Rdeči križ Makole sta občanom in občankam ob dnevu žena podarila pred-
stavo Nežka se moži v izvedbi Kulturno-umetniškega društva Gaj–Zgornja Polskava.

Foto: Milan Sternad

Mojca Plaznik

»Kot vsako leto doslej so tudi 

letos raznolik kulturni pro-

gram s plesom, deklamacijami 

in igro pripravili učenci OŠ 

Stoperce. Ob recitalu pesmi se 

je predstavila literarna skupina 

KPD Stoperce, ljudske pevke 

so zapele nekaj pesmi, s kraj-

šim skečem pa se je predstavila 

mlajša dramska skupina KPD 

Stoperce. Pridiha pomladi pa 

niso odsevali le nastopi, tem-

več tudi naslikani pomladni 

motivi Maje Žunkovič. Vse obi-

skovalke so ob prazniku dobile 

nageljček, ki ga je prispevala 

občina Majšperk,« je prireditev 

v nekaj besedah orisal predse-

dnik krajevne skupnosti Sto-

perce Peter Kitak.

MV

Majšperk � Veselo ob dnevu žena

Marjetica in nageljček za nežnejši spol
Stoperčanke in Stoperčani so dan žena obeležili s prireditvijo Marjetica, ki jo je 6. marca pri-
redilo in vsebinsko oblikovalo Kulturno prosvetno društvo Stoperce v sodelovanju z učenci 
podružnične osnovne šole.

Foto:  Miran Gregurec 

S plesom, deklamacijo in igro so prireditev oblikovali učenci podružnične OŠ Stoperce.

Foto: M. Ozmec

Prejemniki priznanj za najbolje ocenjene vzorce 14. ocenjevanja podeželskih dobrot v Lovrencu na Dravskem polju

Foto: M. Ozmec

Po svečani razglasitvi rezultatov so za obiskovalce pripravili tudi degustacijo vseh ocenjenih vzorcev.
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Od slovenskih ekip sta se 

najbolje odrezali ekipi II. Gi-

mnazije Maribor s četrtim me-

stom ter Gimnazije in ekonom-

ske srednje šole Trbovlje, ki 

je bila šesta. Teme tokratnega 

debatnega turnirja so bile: Na 

trg delovne sile bi morali uve-

sti več robotov, Ameriške in-

tervencije naredijo več škode 

kot islamski fundamentalizem 

ter Mikro finančne organizaci-

je bi morale dajati posojila le 

ženskam v deželah v razvoju. 

Med osem najboljših ekip so 

se uvrstile ZDA (dve ekipi), 

Nizozemska (tri ekipe), Bosna 

in Hercegovina ter Slovenija 

(Maribor, Trbovlje). Ameriški 

ekipi sta v polfinalu odpravili 

Mariborčane in Nizozemce, ki 

so bili na koncu tretji. Med tri 

najboljše debaterje se je uvrstil 

tudi Egon Peršak (II. Gimnazija 

Maribor), sicer pa so na tokra-

Ljutomer � Mednarodni de batni turnir

V finalu obe ekipi  ZDA
Gimnazija Franca Miklošiča Ljutomer ter Zavod Za in proti sta v prleški prestolnici pripravila že 13. mednarodni debatni turnir, ki je v dneh od četrtka do sobote gostil okoli 200 
dijakov, mentorjev in sodnikov iz petnajstih držav. V velikem finalu sta nastopili obe ekipi Združenih držav Amerike in s tem ponovili lanski uspeh. 

Foto: NŠ

Borut Pahor med debaterji v Ljutomeru

Zbrane je najprej pozdravil 

predsednik društva Vinko Lo-

zinšek, zasedanje pa je vodil 

Franc Paternost. Na občnem 

zboru so zbrani potrdili za-

ključni račun in sprejeli pro-

gram za leto 2015 ter finančni 

načrt za leto 2015. 

DU Grajena sicer šteje 294 

članov. V letu 2014 je upravni 

odbor pripravil 10 druženj, ki  

se jih je udeležilo skupaj 1.150 

ljudi. V lanskem letu so vsa 

sredstva, gre za 4.500 evrov, ki 

so jih  zbrali z donacijo za ko-

ledarje, članarino, iz projekta 

starejši za starejše in prispevka 

MO Ptuj, namenili za opremo 

prostorov DU Grajena. Pra-

porščaki so dobili nove enake 

bunde. MO Ptuj je prispevala 

840 evrov. 

Za kulturno noto srečanja so 

poskrbeli številni domači na-

stopajoči.

LM

Ptuj � Občni zbor Društva upokojencev Grajena

Upokojenci prenovili prostore
Zadnjo februarsko soboto je bil v restavraciji Gastro Ptuj redni letni občni zbor DU Grajena

Ptuj � KPŠ pripravlja Zaposlitveni klub

Študentje (si) pomagajo pri iskanju zaposlitve
Ker je najti delo v današnjih časih postalo izredno težka misija, je vsaka informacija, ki lahko vodi na pot k zaposlovanju, zelo dobrodošla. Prav zato so se v Klubu ptujskih štu-
dentov odločili, da organizirajo Zaposlitveni klub, namenjen zaposlovanju mladih.

Zaposlitveni klub bo pote-

kal marca in aprila, gre pa za 

delavnice, namenjene mladim, 

ki končujejo formalno izobra-

ževanje in so pred vstopom na 

trg dela ali pa že iščejo zaposli-

tev.

„Z udeležitvijo delavnic 

bodo mladi poskrbeli za lastno 

osebnostno rast, povečanje 

svoje zaposljivosti in širjenje 

socialne mreže. V današnjem 

času je za uspešno iskanje 

zaposlitve pomembno, da si 

konkurenčen pri prijavi na de-

lovno mesto, da imaš praktične 

izkušnje z zaposlitvenimi raz-

govori in da poznaš lokalne de-

lodajalce. Vse to in še več bodo 

udeleženci Zaposlitvenega 

kluba pridobili med srečanji,“ 

je pojasnil Aleš Meglič, predse-

dnik Kluba ptujskih študentov.

Delavnice, ki bodo potekale 

konec marca in aprila v prosto-

rih Infotočke KPŠ na Sloven-

skem trgu, bo vodila diplomi-

rana psihologinja Mateja Her-

gula. Udeležba je brezplačna, 

imajo pa še 20 prostih mest. Na 

začetni delavnici v sklopu pro-

jekta bodo udeleženci predsta-

vili lastne interese, vrednote in 

lastnosti, nato pa krepili svoje 

sposobnosti pisanja motivacij-

skega pisma in življenjepisa. 

Zastavili si bodo še karierne 

načrte ter se seznanili z načini 

iskanja zaposlitve in inovativ-

nimi oblikami predstavitve po-

tencialnim delodajalcem. „Ker 

so praktične izkušnje zelo po-

membne, se bodo tudi pripra-

vljali na zaposlitveni razgovor 

in izvedli njegovo simulacijo,“ 

še pojasnjujejo na KPŠ.

V Kavarni ptujskih študen-

tov bo potekal tudi dogodek 

Karierni zmenki oziroma Pova-

bi delodajalca na kavo, kjer bo 

imel vsak udeleženec delavnic 

možnost stopiti v stik z deloda-

jalci in se jim predstaviti.

Dženana Kmetec
Foto: DK

Število zaposlenih, mlajših od 30 let, je v letu 2014 v Upravni enoti Ptuj-Ormož znašalo 1.325.

Foto: LM

tnem turnirju ZDA, Danska, 

Romunija, Nizozemska, Turčija 

in Hrvaška nastopile z ekipami, 

ki se pripravljajo na svetovno 

prvenstvo v Singapurju. Izmed 

pomurskih srednjih šol so se 

13. mednarodnega debatnega 

turnirja udeležile le tri ekipe 

Gimnazije Franca Miklošiča 

Ljutomer. Najuspešnejša ekipa 

v sestavi Helena Beznec, Ula 

Litrop in Betka Perc je končala 

tekmovanje na 21. mestu, med 

posamezniki pa so se Betka 

Perc, Ula Litrop, Helena Be-

znec in Sanja Hošpel uvrstile 

v prvo tretjino nastopajočih. 

Otvoritvene slovesnosti se je 

udeležil tudi predsednik RS 

Borut Pahor ter prisostvoval 

eni izmed predtekmovalnih 

debat, v prostorih županata 

mestne hiše v Ljutomeru pa ga 

je sprejela tudi ljutomerska žu-

panja Olga Karba.
NŠ

Lenarški policisti so zadnje 

februarske dni obravnavali de-

janje velike tatvine v Voličini, 

kjer so neznani storilci skozi 

okno vlomili v hišo in odnesli 

gotovino ter zlatnino. Neznani 

storilec pa je na Molu v Lenar-

tu iz parkiranega tovornega 

vozila odtujil 550 litrov goriva 

in s tem povzročil za okoli 900 

evrov materialne škode.

Kljub temu pa predstavnik 

za odnose z javnostmi iz Poli-

cijske uprave Maribor Miran 

Šadl miri in pravi, da število 

kaznivih dejanj (tudi tatvin) 

tako na lenarškem območju 

kot na celotnem območju PU 

Maribor pada. »V letu 2014 so 

policisti PP Lenart v primer-

javi z enakim obdobjem lan-

skega leta obravnavali 389 (v 

preteklem letu 548) kaznivih 

dejanj oz. za 29 % manj. Na 

okrožno državno tožilstvo so 

podali 144 (214) kazenskih 

ovadb in 125 (159) poročil v 

dopolnitev kazenskih ovadb 

ter 39 (38) poročil o deja-

njih brez pravne podlage za 

pregon,« je pojasnil Šadl in še 

dodal, da se trend upadanja iz 

leta 2014 nadaljuje tudi letos: 

»V letu 2015 so v januarju sku-

paj beležili 30 (v preteklem 

letu v enakem obdobju 53) ka-

znivih dejanj, od tega jih je 24 

(47) splošne kriminalitete in 

6 (6) gospodarske kriminali-

tete. Kot je razvidno iz podat-

kov, so letos v januarju beležili 

upad za 23 kaznivih dejanj in 

se trend upadanja iz leta 2014 

nadaljuje.«

Monika Levanič

Lenart � Tatovi na delu

V Voličini vlomili v hišo
Februarja je neznani storilec skozi okno vlomil v hišo in 
odnesel gotovino ter zlatnino. To je bila že druga tatvina 
v minulem mesecu na območju policijske postaje Lenart.

Foto: arhiv



praktično ni, in zagotavljam 

lastnikom psov, da boste zado-

voljni.

Pri mačkih je poseg še eno-

stavnejši, lahko pa poudarim, 

da je nekastriran maček ob-

sojen na predčasno smrt, saj 

se bo v pretepih za samičke 

in pri parjenju slej kot prej 

okužil z mačjim aidsom in lev-

kozo, ki sta neozdravljivi bole-

zni. Goneči se mački ostajajo 

povoženi na cestah, doma pa 

nemogoče zaudarjajo zaradi 

hormonov gonitve v urinu. 

Hkrati pa s kastracijo mačkov 

preprečimo tudi veliko neza-

želenih mačjih mladičkov, si-

rot, ki se garjavi in kahektični 

potikajo po okolici in posku-

šajo preživeti.

Emil Senčar, dr. vet. med.
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Imunski sistem – 
kaj je in kako deluje II.
Kaj vpliva na 
njegovo boljšo ali 
slabšo kondicijo

Človekov imunski sistem 
dozoreva še nekaj mesecev 
po rojstvu. V prvih mesecih ži-
vljenja otroka ščitijo protitelesa, 
ki jih otrok pred rojstvom dobi 
preko posteljice. Pomembno 
vlogo ima tudi prvo materino 
mleko, ki se imenuje mlezivo. 
Njegova glavna naloga je, da 
na sluznice in prebavila otroka 
naseli protitelesa. Tudi zrelo 
materino mleko vsebuje pro-
titelesa oziroma imunoglobuline. Protitelesa v materinem mleku 
niso vnaprej določena, ampak so specifi čna glede na materino 
okolje. 

Seveda tudi dojen otrok lahko zboli. In tudi otroci, hranjeni z 
mlečnimi formulami, so popolnoma zdravi. Na imunski sistem na-
mreč vpliva veliko dejavnikov – genetski dejavniki, izpostavljenost 
mikrobom v okolju, higienske razmere, morebitni medicinski po-
segi ipd.

Dejavniki, ki oslabijo imunski sistem
Vemo, da obstajajo ljudje, ki velikokrat zbolijo. Lahko je to 

zaradi vpliva okolja, npr. služba v bolnici, lekarni, vrtcu ali šoli. 
Lahko zaradi življenjskega stila, npr. tvegano vedenje, nezdrava 
prehrana. Vzrok so lahko poškodbe, različni medicinski posegi, 
okvarjena črevesna peristaltika, okvarjeni sistemi, ki čistijo di-
hala (alergije), nekatere bolezni (sladkorna bolezen, depresija), 
jemanje določenih zdravil. Določene bolezni dobesedno okvarijo 
imunski sistem. Primer je AIDS, nekatere rakave bolezni in kro-
nične okužbe. Imunski sistem je slabše aktiven pri dojenčkih in 
pri starostnikih. In nenazadnje, na imunski sistem močno vpliva 
stres, preutrujenost, alkoholizem, enostranska prehrana, strada-
nje in debelost. 

Za šport smo prepričani, da ima same pozitivne učinke. To drži, 
dokler govorimo o normalnih obremenitvah. Izjemni, dolgotrajni 
napori, ki jih spremlja še tekmovalni stres, pa niso pogoji za opti-
malno delovanje imunskega sistema.

Kako ocenimo delovanje svojega 
imunskega sistema?

Človek z okvarjenim imunskim sistemom ni odporen proti nale-
zljivim boleznim. Tudi ljudje z zdravim imunskim sistemom zbolijo, 
vendar pri njih bolezen traja »normalen čas« in poteka na način, 
ki je za neko bolezen značilen. Ljudje z okvarjenim imunskim sis-
temom obolevajo pogosteje, nalezljive bolezni imajo pri njih hud 
potek, prihaja do zapletov (pljučnica, meningitis). Pri teh ljudeh 
povzročajo bolezni tudi mikrobi, ki so sicer »normalni« prebivalci 
naše kože ali sluznic in so za večino ljudi nenevarni (glivice, pa-
raziti). 

Vzrok so lahko prirojene napake imunskega sistema (otroci) ali 
je okvara posledica težjih bolezni (levkemija, aids, rakave bolezni) 
in zdravljenja z zdravili (npr. s citostatiki).

Darja Potočnik Benčič, mag. farm., spec.

Zdravstveni nasveti

Ne dolgo nazaj sem z vese-

ljem gledala oddajo, kjer je 

slepo osamljeno ženico, ki je 

v visokogorju Himalaje osle-

pela, na hrbtu prenesel nosač 

na oddaljen travnik, kjer se je 

pridružila množici čakajočih 

na trenutek, ko bodo po ope-

raciji sive mrene spregledali. 

Blaženosti obraza, ki je po dol-

gem obdobju teme zagledal 

lepoto gora, ni možno opisati. 

Verjetno tudi nobena denarna 

nagrada ni višja.

Notranjo izpolnitev lahko 

dosežemo na različne načine. 

Naj ostanem pri modrosti iz 

Tibeta.

Moja draga prijateljica me je 

povabila k jutranji telovadbi: 

»Se mi pridružiš pri 'tibetan-

cih'?« Ona ne bi bila ona, če ne 

bi imela pri roki tudi knjige 

z naslovom Vrelec mladosti. 

Avtor knjige, v kateri so vaje 

opisane, je Peter Kelder. Ome-

njena prijateljica ima vse tri 

lastnosti, ki jih dr. B. S. Siegel 

v predgovoru opisuje: bojeviti 

duh, voljo do učenja in spre-

memb in duhovno iznajdlji-

vost. Isti zdravnik pojasni tudi 

verjetnost pomlajevanja, ki ga 

tibetantske vaje obljubljajo. Iz-

polnitev je možna samo v pri-

meru, ko v gibanju zares uži-

vamo. Dolgoživost naj bi bila 

stranski produkt vedrega zdra-

vega življenja in ne njen cilj.

In kakšne so vaje, pri kate-

rih sem ji delala družbo? Prva 

vaja je vrtenje okrog svoje osi, 

podobno kot to počnejo bale-

tniki. Druga je sočasno dvigo-

vanje glave in nog iz ležečega 

položaja. Tretja je zvijanje na-

zaj, začne se v pokleku. Četrta 

je most iz na hrbtu ležečega 

položaja in poslednja je takšna, 

da je telo s trebuhom vzpore-

dno s tlemi in glavo zapognje-

no nazaj, nato preidemo v črko 

A ali bolj natančno v narobe 

obrnjen V.

Med samimi vajami je treba 

globoko dihati v pravilnem za-

poredju: vdih, dih zadržimo in 

izdihnemo. Začeli naj bi s tre-

mi ponovitvami vsakega obre-

da, nakar se število ponovitev 

povečuje, dokler vsake vaje ne 

opravimo enaindvajsetkrat za-

pored.

Sama sem korajžno začela z 

najvišjo številko (saj zmorem), 

a je mojo telesno pripravlje-

nost postavil pod vprašaj pre-

cejšen »muskelfiber«.

Obrede je pomembno izva-

jati vsakodnevno, in če se le da, 
tudi ob istem času. Priporočilo 

knjige je, da se jim posvetimo 

zjutraj na tešče ali zvečer pred 

spanjem. Večina ljudi jih opra-

vlja z veseljem, saj se napredek 

opazi zelo kmalu. Za enain-

dvajset ponovitev potrebuje-

mo približno dvajset minut.
Naj končam z mislijo, ki je 

v knjigi navedena na začetku: 

»Vsi bi radi dolgo živeli, nihče 

pa ne bi bil rad star.«

Neda Toplek, mag. farm., 
Lekarna Top-lek

Psi se lahko kastrirajo že 

pri šestih mesecih starosti. O 

sami kastraciji imam skrajno 

pozitivno mnenje, saj je korist, 

ki jo prinaša za samega psa 

velika in izboljšuje kakovost 

njegovega življenja. Nagon kot 

prirojen način zagotavljanja 

vrste pri živalih ima lahko pri 

socializiranih psih, ki živijo z 

nami v tesnem stiku, samo ne-

gativno afirmacijo. Zaradi na-

gona samčki begajo od hiše, 

se pretepajo za samičke, mar-

kirajo vsepovsod, kar pomeni, 

da je vse v okolici, kjer kužek 

živi, polulano in tudi primer-

no odišavljeno, seveda v ne-

gativnem smislu. V starosti 

pa imajo nekastrirani psi zelo 

pogosto težave s prostato, ki 

se lahko poveča in tudi tumo-

rozno spreminja. Povečana 

prostata pri starejšem psu je 

moteča tudi pri uriniranju in 

pogosto dela težave tudi pri 

odvajanju blata.

Najprimernejši čas za ka-

stracijo je pri šestih mesecih 

starosti. Do te starosti pes 

še nima v sebi vcepljenega 

pohajkovanja po okolici in 

odhajanja od doma. Pogosto 

namreč psi tudi po kastraciji 

odhajajo od doma na pohode 

po okolici, kakor so bili nava-

jeni, ko so iskali ljubice. Nekje 

pri šestih mesecih starosti se 

tudi začne prebujati nagon in 

hkrati vse spremljajoče težave 

in problemi. Pes, ki je nervo-

zen zaradi goneče samičke v 

bližini, naredi vse, da bi prišel 

z njo v stik. Če je v stanovanju, 

lahko neumorno laja, grize 

podboje vrat, praska po vratih 

in jih s tem uničuje, tudi urini-

ra lahko po vogalih. Ko ga pe-

ljemo na sprehod, neumorno 

vleče vrvico in jo nateguje v 

smeri bivališča goneče psič-

ke, ne meni se za naše ukaze 

in samo čaka na priložnost, da 

pobegne, če ga za trenutek iz-

pustimo. Marsikateri kuža, ki 

je pod udarom testosterona, 

moškega spolnega hormona, 

tuli cele noči in zavija kot volk 

in je zaradi tega tudi zelo mo-

teč za okolico.

Resnici na ljubo je treba 

napisati, da pa so nekateri 

samčki kljub temu, da niso 

kastrirani, povsem tolerantni 

do gonečih se psičk, da ne 

tečnarijo, ne praskajo po vra-

tih, ne grizejo podbojev, ne 

markirajo vsepovsod, le da so 

to res zelo redki primerki. Pri 

njih nagon ni tako velik, da bi 

moteče deloval na vsakodnev-

no življenje psa. Taki kužki ne 

potrebujejo kastracije, razen 

če je potrebna iz zdravstvenih 

razlogov (prostata, tumorji 

mod in podobno).

Sam poseg kastracije je 

manjša operacija, pri kateri 

naredimo majhen rez na spo-

dnjem delu trebuha, tik pred 

modi. Poseg se opravlja v splo-

šni anesteziji. Rana se zašije z 

notranjimi šivi, kužek še mora 

dobiti dan po operaciji injek-

cijo antibiotikov in protibole-

činsko injekcijo in zadeva je 

končana. Pozornost moramo 

usmeriti le v to, da si kuža ne 

liže rane, saj si s pretiranim 

lizanjem lahko inficira rano. 

Vse nasvete, kako to storiti, 

pa dobimo po operativnem 

posegu.

Upam, da sem razumljivo 

predstavil pozitivne lastnosti 

kastracije kužka, negativnih 

Tačke in repki

Kastracije psov in mačkov
O sterilizacijah psičk in muc sem pisal prejšnji teden, v današnjem prispevku pa še nekaj več 
o kastracijah psov in mačkov.

Foto: Osebni arhiv

Vprašanja v zvezi z nego in 
zdravjem hišnih ljubljenčkov 
pošljite na naslov: 
nabiralnik@radio-tednik.si 
ali po pošti na: Uredništvo 
Štajerskega tednika, 
Osojnikova cesta 3, 2250 
Ptuj, za Tačke in repke.

Alternativna medicina

Tibetanske skrivnosti
Tokrat razmišljam o veselju do življenja. To naj bi bilo samoumevno, pa žal velikokrat ni. Sodobne vede pojasnjujejo 
številne skrivnosti, a stare modrosti so včasih najmanj enakovredne. 

Foto: Črtomir Goznik

Darja Potočnik Benčič, mag. 
farm., spec.

Foto: Črtomir Goznik

Emil Senčar, dr. vet. med.

Foto: MG



SESTAVIL 
EDI

KLASINC

RAZUZDANO 
POPIVANJE

FINSKO 
JEZERO 
(ENARE)

KRAJ
PRI

KAMNIKU

STRMA 
GORSKA 
GRAPA

GANSKI 
POLITIK 
(KOFI)

STEBLO
TRAV

NEGATIVNI 
ION

KRAJ
PRI

ŽALCU

MESTO
V BELGIJI

MESTO NA 
HALKIDIKI

3720
AMERIŠKI 
FILMSKI
IGRALEC

ŠTIRI-
SEDEŽNA 

KOČIJA

BOGOVI V 
GERMANSKI 
MITOLOGIJI

SILVO
PEKLAJ

ANTIČNA 
DEŽELA

MURSKA 
SOBOTA

OTOČEK 
V MALEM 
PRESPAN-

SKEM JEZERU

Štajerski
TEDNIK

TROPSKA 
SMOLA

NAŠ
SLIKAR 

(DOMICIJAN)

IZDELOVALKA 
KRZNENIH 
OBLAČILKURJA

UŠ
TEPTALEC 

SNEGA

ZARODNI 
MEHURČEK

SPISEK 
NAPAK

ŠKOTSKA 
REKA

OKENSKI 
OKVIR

DRŽAVA
V AFRIKI

RAZVODKA
NAŠ

HOKEJIST 
ZUPANČIČ

FOTOGRAF
(DRAGAN)

IVAN
TAVČAR

ANČKA

KENNETH 
(KRAJŠE)

ČETVERO-
STOPNI 

JAMBSKI 
VERZJUNAK

DRAGO 
DOLINAR

IGRALEC 
(WILLIAM)

ORGANSKA 
SPOJINA

SOMALSKA 
MANEKENKA

HRVAŠKA 
PIANISTKA

ITALIJANSKI 
SIR

ŠOLSKA 
KAZEN

OHLAPEN 
MOŠKI 

POVRŠNIK

SAMEC 
GOVEDA

ALFI
NIPIČ

ZVEZA
STARO-

ŽIDOVSKI 
KRALJ60 MINUT STAR

SLOVAN

TRŠČICA, 
TRSKA

OFICIRSKI 
SLUGA

ALENKA 
KEJŽAR

HOKEJIST 
LARSSON

NINO
ROBIČ

ČEHOV 
ANTON

UROŠ
SLAK

OTO
NORČIČ

NOVO
MESTO

BANČNI 
RAČUN

NAŠA 
FLAVTISTKA 

(MAJA)

AVSTRIJSKI 
NOVEC 
ZA TRI 
SOLDE

ESTONEC
EPOLETA

V RUSKEM 
OKOLJU

petek � 13. marca 2015 Za kratek čas 27

UGANKARSKI SLOVARČEK: ARRIGLER = slovenski fotograf in fotoreporter (Dragan), BURŠ = oficirski sluga, HURT = ameriški filmski igralec (William), IMAN = somalijska manekenka, KNITTELVERZ = četverostopni jambski verz, 
LEKO = hrvaška pianistka (Matea), OLINT = mesto n Halkidiki, SERAJNIK = slovenski slikar (Domicijan).

REŠITEV TE KRIŽANKE. Vodoravno:  BILKA, ANION, KAPLA ARLON, JONIJA, MS, BLASTULA, ERRATA, ESK, RAZPERILO, ARRIGLER, ANI, KEN, KNITTELVERZ, DD, HURT, NITRIL, IMAN, PALETO, BIK, AN, UNIJA, IVER, BURŠ, AK, AKE, 
NR, TEKOČI RAČUN, OSOJNIK, TROJAČA, EST, NARAMKA.

Nadvse pa obožuje vožnjo z 
motorjem. Želi si le zdravja in 
sreče, pa da bi ji uspelo vsak me-
sec plačati položnice, vse drugo 
je ne zanima. Suzano je za akci-
jo Iščete svoj stil prijavila prija-
teljica. Izziv je sprejela. »Če se 
je prijateljica že potrudila in če 
sem bila izžrebana,« je povedala. 
Malo pa jo je gnala tudi radove-
dnost, ker je želela videti, v kate-
rih oblačilih pa jo v najlepši luči 
vidijo strokovne oči.

Suzana ima mešani tip kože, ki 
je tudi za nego doma zelo zahtev-
na, zato strokovnih nasvetov o negi 
kože ni nikoli dovolj. V kozmetič-
nem salonu Neda so ji kožo povr-
šinsko očistili, s pilingom odstranili 
odmrle celice in poživili. Obrvi pa 
so ji oblikovali po metodi Anasta-
sia Beverly Hills, ki je nekaj novega 
na Ptuju. Gre za oblikovanje obrvi 
s pomočjo šablone. Suzani so pri-
poročili tudi občasno globinsko 
čiščenje kože, dosledno nego doma 
in uporabo ustreznih preparatov za 
njen tip kože.

V Frizerskem salonu Stanka Jo-
žice Pepelnik, s. p., je za Suzanino 
novo pričesko poskrbela kar sama 
šefi ca. Njene kratke svetle lase je 
zadaj postrigla točkovno, spredaj 
plosko. Barvo je le osvežila. Priče-
sko pa nato oblikovala s fenom in 

roko.
Ličenje je vizažistka Minka Fe-

guš pričela z nanosom pudra v kre-
mi, ki ga je enakomerno porazdeli-
la po celem obrazu, nato pa pouda-
rila ličnice. Veke je senčila v nežno 
roza tonu v kombinaciji s temno 
rožnatim ter nato s črnim črtalom 
obrobila spodnjo in zgodnjo veko. 
Na trepalnice je nanesla črno mo-
dro maskaro. Ustnice je obrobila 
in v rahlo rožnatem tonu poudarila 
njihov naravni videz.

„Suzana, današnja kandidatka 
v akciji Iščete svoj stil, je polna ži-
vljenjske energije, saj se je spopri-
jela že s prenekaterim življenjskim 

izzivom. Zraven tega, da uživa vsak 
prosti trenutek s svojo družino, 
predvsem vnukinjo, ima rada tudi 
hitrost. Če je le priložnost, se pre-
pusti uživanju v družbi dvokolesne-
ga jeklenega konjička. Torej zraven 
motorističnega kombinezona rada 
obleče tudi kaj bolj modernega ali 
malo drugačnega, saj je ne nazadnje 
iz tekstilnih vod in si marsikaj zna 
sešiti tudi sama. Torej, moja naloga 
ni bila lahka, saj je bilo treba izbrati 
nekaj, česar si Suzana ne bi izbra-
la sama. Tukaj mislim predvsem 
na dolžino krila, katerega izbrana 
dolžina je bila za Suzanin dosedanji 
slog daljša. V Modiani sem izbra-
la zeleno roza kombinacijo oblačil 
in dodatkov: k ozkemu, športno 
krojenemu krilu roza bombažno 
bluzo širokega kroja, zelen pulo-
ver in roza torbico. Na krilu je ob 
strani vstavljen črn trak, ki optično 
oža silhueto, hkrati pa omogoča 
kombinacijo roza ali zelenih noga-
vic in črnih čevljev. K temu sem v 

trgovini Alpina izbrala še roza ba-
lerinke, saj je Suzana zraven obula 
črne nogavice in bi bili črni čevlji 
neopazni. Ker pa je v večernih urah 
še vedno hladneje, sem pobrskala še 
po svoji omari in jo odela še v topel 
plašč širokega kroja in krajših roka-
vov. Celotni stajling sem zaokrožila 
še z zanimivim dvojnim prstanom 
in visečimi uhani, ki jih je obliko-
vala Sara Katarina Zver,“ je stilistka 
Sanja Veličković predstavila novo 
podobo naše današnje kandidatke 
Suzane Zemljič.

Suzana se je v kozmetičnem stu-
diu Olimpic odločila za vitaminsko 
nego telesa. Ta se začne s pilingom 
telesa, s katerim se koži povrneta si-
jaj in voljnost. Nežni piling z mare-
ličnimi pečkami in svilenimi prote-
ini iz kože odstrani odmrle kože in 
s svojimi sestavinami le-to izdatno 
nahrani. Piling priporočamo pred 
kozmetičnimi postopki, saj očišče-
na koža veliko lažje absorbira učin-
kovine kozmetičnih preparatov 
pozimi, ko imamo kožo prekrito z 
več plastmi oblačil ali takrat, ko je 
koža utrujena od močnega sonca. 
Vitaminska nega telesa je primerna 
nega za osvežitev telesa, ki se izvaja 
v kozmetičnih salonih, je povedala 
kozmetičarka Silva Čuš.

MG

Foto: Črtomir Goznik

Suzana v kombinaciji oblačil in torbice iz Modiane ter Sanjine 
omare, čevlji so iz Alpine, nakit pa je delo mlade umetnice Sare 
Katarine Zver.

Iščete svoj stil

Suzana v novem modnem stilu
Suzana je 47-letna Ptujčanka, po poklicu tekstilno-konfekcijska tehnica, brezposelna, mama dveh hčera in navdušena 
babica šestletne vnukinje, ki skoraj nima prostega časa. Vsaj tako je povedala, vedno je v pogonu.

10 % popust v   marcu

Foto: Črtomir Goznik

Suzana Zemljič prej ...

Foto: Črtomir Goznik

... in pozneje
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Zgodaj zjutraj sva končno pri-

spela v glavno mesto Ekvadorja. 

To je bil eden tistih trenutkov, 

ko bi imel raje, da me trije na-

mlatijo, kot pa da bi šel še enkrat 

na takšno vožnjo. Prenočišče 

sem si tokrat moral poiskati na 

novo, za kar sem zapravil celo-

tno dopoldne. V mestu je na-

mreč potekala neka konferenca 

organizacije Herbalife, strokov-

njakov za zdravo prehrano, in 

ker jih je bilo ta vikend nekaj 

tisoč prav v tem mojem okrožju, 

so bile vse sobe zasedene. Tudi 

ulice so jih bile polne, in ko sem 

šel nekaj pojest v KFC, ker imajo 

tam pač zastonj internet, sem se 

kar obrnil, ker je bilo populacije 

v 'Herbalife' majicah tam pre-

prosto preveč. Komaj sem našel 

prenočišče, sicer malo boljše, 

kot sem ga bil vajen, s tem pa 

tudi dražje.

Čeprav sem si hotel ta dan 

malo nabrati moči, mi to nekako 

ni steklo in že sem jahal v mesto, 

da si ogledam kakšno stvar, ki 

sem jo morda pozabil. Omenil 

sem že, da ima Quito ene naj-

lepših cerkva na svetu. Kot pa se 

za prestolnico spodobi, nisem 

mogel niti mimo predsedniške 

palače, kjer ima ta funkcionar 

na neštetih kvadratnih mestih 

svoje prostore. 

Ekvadorci so zelo veren na-

rod. Ker je bilo to območje v 

starih časih zelo zanimivo za 

zavojevalce, ki so poleg vsega 

ostalega prinesli tudi krščan-

stvo, ne preseneča dejstvo, da se 

na relativno majhnem območju 

nahaja ogromno cerkva. Najbolj 

znane so glavna katedrala, La 

Compania de Jesus, Basilica del 

Voto Nacional, San Francisco in 

pa Santo Domingo. Prav gotovo 

bi mnogi bralci z lahkoto ugo-

tovili tudi slovenska imena teh 

cerkva, naj pa omenim, da je v 

njih ogromno zlata, predvsem v 

La Companii de Jesus. Že sama 

zunanjost je zelo impozantna, v 

notranjosti pa sem bil rahlo pre-

senečen, ker ni bilo dovoljeno 

fotografirati. Že ničkolikokrat 

sem se znašel v takšni situaciji, 

zato imam tudi tak fotoaparat, 

da lahko ekranček potegnem 

ven, ga obračam po mili volji 

in tako naredim solidno sliko, 

tudi če očitno ne buljim v foto-

aparat. Tu pa je bilo kar nekaj 

teh 'varuhov', bi človek rekel, ki 

so čuvali to nedotakljivost, zato 

sem se moral poslužiti neke dru-

ge metode. Eno rundo slik sem 

opravil tako, da sem fotoaparat 

nosil v torbi od spredaj, da sem 

potreboval samo sekundo, v 

notranjosti pa je bilo potrebno 

več časa, ker tudi svetloba ni 

bila prava. Hja, kaj bomo … Vi-

del sem, da ti varuhi ne hodijo 

dosti v stranske ladje, zato sem 

kar na eni strani skril fotoaparat 

med goreče sveče, ga nastavil in 

naredil krasno sliko. Turisti, ki 

so spremljali moje početje, pa so 

takoj pograbili vabo in tudi oni 

so začeli iskati primerna skri-

vališča za fotografiranje. En na-

debudnež je potisnil fotoaparat 

celo Mariji pod krilo … Jaz sem 

se kar pobral, ker so začeli ti va-

ruhi nekaj sumiti in naenkrat je 

prav z Marijine strani bilo slišati 

neki kraval, pa ne vem, kako se 

je končalo.

Do sončnega zahoda sem 

imel še nekaj časa, tako da sem 

se odpravil tudi na bližji hribček 

Panecillo, kjer domuje simbol 

Quita, kar 41 metrov visok kip 

Device Marije. Na potovanju si 

ne moreš predstavljati, koliko 

slučajnih dogodkov se lahko 

zgodi in tokrat je naneslo, da 

sem prav pri kipu srečal znanca 

iz Cuence, Argentinca Nahue-

la. Možakar je bil z mano v isti 

skupini na ruševinah Ingapirca, 

prav takrat ko so morale nune 

riniti avto nekih Italijanov. Že 

kakšna dva tedna je bil v Quitu 

in šele zdaj si je omislil obisk 

tega hribčka, ki leži sicer na 

nadmorski višini več kot 3.000 

metrov. Možakarja sem bil res 

vesel, saj je bil izobražen in ra-

doveden poba, ki si je rad vzel 

čas zase. Pripovedoval mi je, kaj 

se mu je vse zgodilo, odkar se 

nisva videla in med različnimi 

ogledi ter obveznimi nočnimi 

žurkami se mu je pripetilo tudi 

to, da so ga oropali. In to prav 

po filmsko, s pištolo, grožnjami 

in vse po predpisih. Meni je bilo 

malo smešno, saj sem isti scena-

rij že doživel. To se mu je zgodi-

lo prav v starem delu mesta, kjer 

je največ videti, vendar tu na tu-

riste prežijo tudi različne tolpe 

imigrantov, ki jih policija ne od-

krije. Povedal sem mu zgodbo iz 

Mendoze, kako sem ostal brez 

nahrbtnika. In potem se je on 

lahko smejal meni ...

Piše: Dani Zorko � Gor in dol po Patagoniji (54.)

Končno spokojno popoldne
Po nočni vožnji do Quita sem bil utrujen kot že dolgo ne. Na avtobusu je bilo tako hladno, da je marsikdo hotel zaviti 
vrat šoferju, a se je možakar premeteno zaklenil v sprednjo kabino. Za nameček pa je imel avtobus tudi zamudo, saj 
je Lago Agrio prav na večer odhoda zajelo močno deževje in še nikoli nisem videl v živo, kako hitro lahko odletijo v 
zrak pokrovi od jaškov. V hipu je bilo vse poplavljeno, da so še na avtobusnem terminalu čofotali po vodi.

Foto: Dani Zorko

Veselo naturo Ekvadorcev nakazujejo že mnoge barve.

je njegova ost pičila precej manj 
ostro.

S fi lmom Chappie Neill še naprej 
ostaja zvest rodnemu Johannes-
burgu in tematiki diskriminacije na 
osnovi drugačnosti in znova poziva 
na človečnost, saj ima vsaka zavest 
(prava ali umetna) enake težnje, 

torej ljubiti in biti ljubljen ter sprejet 
v širšo družbo. A kot pri obeh Neil-
lovih prejšnjih fi lmih tudi Chappie 
kaže dobro podmeno, ki pa je tokrat 
scenaristično obdelana najšibkeje 
doslej.

Da, produkcijska vrednost je že 
nemarno odlična in obeta, da naj-

boljši fi lmi tega mladega avtorja šele 
prihajajo, a le, če mu bo scenarije 
začel pisati nekdo drug. Film Cha-
ppie se poleg glavne teme dotakne 
še številnih drugih (od verske bla-
znosti do korporativne pohlepnosti), 
a teh se resnično le dotakne in nič 
več. Predvsem je moteč osrednji del 

fi lma, ki se posveti psihološki rasti 
glavnega junaka iz otroka v ranjene-
ga človeka, ki se na krut svet okoli 
sebe pač odziva z naivnostjo čiste 
duše. Ta del je ravno dovolj predolg, 
da fi lm izgubi vzgon, gledalcu pa 
za razvoj dogodkov postane toliko 
vseeno, da fi lmu kljub kasnejšemu 
hitrejšemu tempu ne uspe već. Gle-
dalca je namreč že izgubil, ostala je 
le še sicer prvovrstna vizualna plat.

Talenti slavnih igralcev, ki običaj-
no dodajo novo vrednost fi lmu (zla-
sti Sigourney Weaver in Hugh Jack-
man) so tokrat popolnoma zapra-
vljeni, saj Neill tudi tokrat ne more 
iz svoje kože in fi lm v zadnji četrtini 
znova spremeni v totalni robotski 
ognjemet, kot bi še vedno zgolj snu-
bil velike studie, da mu zaupajo ka-
kšno slavno franšizo. No, videti je, 
da mu je uspelo. Njegov naslednji 
fi lm bo nov, že peti fi lm iz redne seri-
je o Osmem potniku (Alien).

Matej Frece

Vsebina: Zasebno podjetje 
v Johannesburgu v Južni Afriki 
razvije tako napredne policijske 
robote, da jih država z veseljem 
uvede v svoje policijske sile. Deon 
Wilson je vodja razvoja in značilni 
zanesenjaški znanstvenik, ki ima 
drugačne cilje: razviti želi umetno 
inteligenco, a direktorica podjetja 
mu to prepove. Zato iz skladišča 
ukrade odpisanega robota in vanj 
naloži svoje najnovejše progra-
mje, a Chappie nekako pristane 
v rokah nepomembnih preproda-
jalcev drog, ki si od njega obetajo 
velike denarce. 

Po drugi strani je v podjetju rival-
ski sodelavec, ki želi uveljaviti svojo 

Filmski kotiček

Chappie
Chappie
Igrajo: Sharlto Copley, Dev 
Patel, Yo-Landi Visser, 
Sigourney Weaver, Hugh 
Jackman, Jose Pablo 
Cantillo, Janus Prinsloo, 
Robert Hobbs, Dan Hirts
Režija: Neill Blomkamp
Scenarij: Neill Blomkamp in 
Terri Tatchell
Žanr: ZF-drama
Dolžina:  120 minut
Leto: 2015
Država: ZDA, Južna Afrika

linijo na daljavo vodenih vojaških 
robotov in bi zanje storil prav vse ...

Ponovimo. Neilla Blomkam-
pa je kot 27-letnika odkril Peter 
Jackson, ki je bil okoli leta 2007 
producent nikoli posnetega fi lma 
po strahovito popularni računalni-
ški igri Halo. Ko je velikim studiem 
in Microsoftu predlagal Neilla za 
režijo te znanstveno-fantastične 
ekstravagance, so se vlagatelji 
preveč ustrašili, da bi orjaških 200 
milijonov proračuna zaupali mladi-
ču za njegov prvi fi lm.

Fant je nato posnel Okrožje 9 in 
jasno pokazal, da tehnično zaplete-
ne in dolgotrajne fi lmske produkcije 
zanj niso težava. Izvrstna in kritična 
prispodoba apartheida je bila celo 
nominirana za oskarja, pa tudi nje-
gov naslednji fi lm Elizij je bil ostra 
kritika razslojevanja družbe, čeprav 

Obetajo se prijetnosti 
in spremljala vas bo 

sreča. Čustveno boste morda nekoliko 
bolj nestabilni in hitro povedali svoje 
mnenje. Če ste vezani, boste plesali po 
taktu srčnega izvoljenca. Sprostila in 
z dodatno energijo vas bo napolnila 
narava in sprehodi. Vaš dan v službi 
bo četrtek.

Pred vami je čas zveda-
vosti, radovednosti in 

odkrivanje novih dogodivščin. Seveda 
bo teden nekoliko prehiter in preprosto 
ne boste našli časa za umiritev. Narav-
na sprostitev vam bo glasba. Službene 
obveznosti se bodo stopnjevale. Ugodno 
bo, da niste pretirano trmasti. Poiskali 
boste alternativo. 

Prijatelji vam bodo po-
kazali pravo pot. Usme-

rili se boste v družabne dejavnosti in 
boste zelo darežljivi. Ugotovili boste, 
da lahko s svojim znanjem pomaga-
te drugim ljudem. Spremembe, po 
katerih boste tako hrepeneli, se bodo 
zgodile postopoma, korak za korakom. 
Obiskala vas bo vila kreativnosti.

Zapluli boste v mirne 
in harmonične vode. 

V ospredju bodo ljubezen, prijatelj-
stvo in harmonija. Vsekakor se bodo 
zadeve postopoma uredile v vašo ko-
rist. Močno bo izstopala služba in na 
omenjenem področju boste morali reči 
bobu bob. Lažjih poti ne bo. Dodatno 
energijo boste našli v naravi.

Notranje boste zelo 
močni in intenzivni. 

Tako boste zadevam in zastavljenim 
nalogam kos. Življenje vas bo postavi-
lo v ospredje in soočiti se boste morali 
s paleto novih izzivov. V ljubezni bo 
prijetno, toda pričakovali boste več. 
Pozitivno bo, da boste svoje občutke 
zapisovali.

Svoje mnenje boste 
povedali jasno in gla-

sno. Na delovnem mestu boste poželi 
aplavz. V osnovi bo to čas notranjega 
nemira in ravno zaradi tega se spro-
ščajte. Zdrav način življenja s čim 
manj stresa bo dobra popotnica trdne-
ga zdravja. Konec tega tedna bo dan 
za fi nančni uspeh (petek).

Sledili boste svoji resnici 
in omenjeno tudi vneto 

zagovarjali. Zdelo se bo, da se vam bo 
odprlo mnogo novih poti in s tem pri-
ložnosti. Zvezde omenjajo tudi srečo in 
blagostanje. Ljudje vas bodo pomirili 
z določenim upanjem in harmonijo. 
Služba: paleta novosti. 

Duhovna znanja vam 
bodo podarila moč. Uvi-

deli boste lepote življenja in doživeli 
razcvet. Predvsem v čustvenem življe-
nju bo čas namenjen harmoniji in 
povečani romantiki. Amorjeva puščica 
bo na delu za samske predstavnike. Ne 
boste smeli pozabiti na svoje srce in pri-
sluhniti lastni intuiciji.

Korak za korakom boste 
bližje svojim sanjam. 

Svojo pot boste usmerili v določene 
točke in tako doživeli kar nekaj uspe-
hov na delovnem mestu. Sprehodi po 
gozdni poti in pogovor na sončni jasi 
vam bodo dali krila. Finančno se bodo 
stvari obrnile v vašo korist. Označeva-
la vas bo magnetična energija.

Veliko energije boste 
usmerili v svoj dom in 

družino. Zvezde bodo na vaši strani. 
Vsekakor bo čas namenjen določeni 
prenovi in kolo usode se bo zavrtelo v 
vašo korist. Ugodno je, da sledite novi 
viziji na delovnem mestu. Od časa do 
časa so tudi spremembe pravi balzam.

V vaše življenje bodo pri-
hajali ljudje, ki vas osre-

čijo. Družabne dejavnosti bodo tiste, 
ki vam prinašajo veselje in motivacijo. 
Na delovnem mestu boste uspeli skozi 
skupinsko delo. Paradni konj tedna bo 
prav gotovo komunikacija in izmenja-
va mnenj. V srčnem izvoljencu poiščite 
zaupnika.

Označevala vas bo ro-
mantična energija. Tako 

boste opazili malenkosti in našli tudi 
notranje veselje. Močno bodo v pozitiv-
nem smislu izstopali služba in obve-
znosti. Zanimivo bo, da se fi nančno ne 
boste smeli pritoževati in da si postavi-
te neke omejitve.
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BIK
(21. 4. – 20. 5.)

OVEN
(21. 3. – 20. 4.)

DVOJČKA
(21. 5. – 20. 6.)

RAK
(21. 6. – 22. 7.)

LEV
(23. 7. – 22. 8.)

DEVICA
(23. 8. – 22. 9.)

TEHTNICA
(23. 9. – 23. 10.)

ŠKORPIJON
(24. 10. – 22. 11.)

STRELEC
(23. 11. – 21. 12.)

KOZOROG
(22. 12. – 20. 1.)

VODNAR
(21. 1. – 18. 2.)

RIBI
(19. 2. – 20. 3.)

Foto: Dani Zorko

Čudovita notranjost cerkve San Francisco

V kinocentr ih Cineplexx
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Petek, 13. marec
10:00 Lenart, Center Slovenskih goric: posvet Trajnostna lokalna preskrba na 

območju Osrednjih Slovenskih goric, predavanje o kolobarju, zakonitostih 
vrstenja na njivi in na vrtu

18:00 Hajdina, gostišče Olga: občni zbor KPD Staneta Petroviča Hajdina
18:00 Skorba, Dom krajanov: tradicionalna prireditev Športnik leta občine Hajdina
18:00 Velika Nedelja, kulturni dom: predstava učencev 9. r OŠ Velika Nedelja
18:00 Vitomarci, gasilski dom: predavanje Vesne Forstnerič o zdravilnih rastlinah, 

ki znižujejo povišan holesterol in trigliceride, in rastlinah, ki uravnavajo krvni 
tlak

18:30 Slovenska Bistrica, Knjižnica Josipa Vošnjaka: literarni večer s predstavitvijo 
knjige Vera vase, avtoric Alenke Rebula in Josipe Prebeg

19:00 Juršinci, Kulturni center: koncert ob dnevu žena, Kvintet Tivoli, Koroški 
vokalni kvintet z družino Breznik, kvartet Bakus

19:00 Pobrežje, vaški dom: območno Linhartovo srečanje odraslih gledaliških sku-
pin, JSKD, komedija Jožeta Ekarta Od jutra do večera, gledališka skupina 
KD F. Prešerna Videm

19:00 Pobrežje, vaški dom: ponovitev komedije Od jutra do večera v izvedbi 
gledališke sekcije KD F. Prešerna Videm

19:00 Ptuj, CID: odprtje razstave udeležencev tečaja fotografi je s Stanislavom 
Zebcem, Vojka Havlas, Vesna Zagoranski, Marija Trafela Lubej, Jani Tišler, 
do začetka aprila

19:00 Ptuj, krščanska adventistična cerkev, Belšakova 71: Neustrašna, Mila Saftič, 
Pogled na strah skozi oko medicine

19:00 Slovenska Bistrica, Dom svobode: predstava ob dnevu žena

Sobota, 14. marec
10:00 Ptuj, grajsko dvorišče: rez modre kavčine – žametne črnine, ranfola in 

zierfandlerja ter renskega rizlinga v mestnem vinogradu, podpis ustanovne 
listine sekcije ptujskih vinskih kraljic in predstavitev novega letnika vina CIVIS 
iz mestnega vinograda

10:00 Ptuj, Mestni kino: Kino vrtiček, Potepuh – Tomaž, sledi odprava na Mestno 
dogodivščino za ostrenje čutov

10:00 Videm, razstavišče Drvarnica: razstava ročnih del, do 17.00, Zankice
10:30 Slovenska Bistrica, Dom svobode: Lutkovna predstava Piščanček Pik
15:00 Studenice, Topli potok: Gregorjevanje
16:30 Kidričevo, Pan restavracija: dobrodelna prireditev Veselo na Jožefovo, KD 

Franceta Prešerna Videm
18:00 Dornava, večnamenski center, vaško-kulturna dvorana: 21. redni občni zbor 

TED Lukari Dornava
18:00 Hajdina, gasilski dom: občni zbor PGD Hajdina
18:00 Velika Nedelja, kulturni dom: predstava učencev 9. r OŠ Velika Nedelja
19:00 Draženci, dom vaščanov: občni zbor Kluba malega nogometa
19:00 Hajdina, gostišče Olga: občni zbor RD Žejne ribice
19:00 Kidričevo, Strnišče, Galerija FO.VI: pesniško glasbeni recital Bizantinski 

kadilak
19:00 Majšperk, KPC: monokomedija Matjaža Javšnika Striptiz, kulturno društvo 

Sonus
19:00 Obrež, Dom kulture: Folklorni večer KD Obrež
19:00 Ormož, Hardek, športna dvorana: Veliki koncert ob 20-letnici NK Ormož, 

Vlado Kalember, klapa Maslina, tamburaška skupina Pika Poka
19:00 Ptuj, Krščanska adventistična cerkev, Belšakova 71: Neustrašna, Mila Saftić, 

ob predavanju še program za moške in delavnice za otroke od 3 do 10 let
20:00 Ptuj, DomKulture Muzikafe: koncert Chris Eckman, Žiga Golob in Blaž 

Celarec

Nedelja, 15. marec
8:00 Videm, razstavišče Drvarnica: razstava ročnih del, do 12.00 in od 14.00 do 

18.00, Zankice
11:00 Makole, pri cerkvici sv. Lenarta nad Makolami: rez potomke 400-letne trte 

in Lenta, Društvo vinogradnikov Makole
15:00 Poljčane, Dom športa in kulture: predstava Rogonosec ali življenje vaških 

plejbojev, KUD Janko Živko Poljčane
15:00 Studenice, prostori društva: rez potomke modre kavčine, VD Martin Studeni-

ce
17:00 Makole, Dom krajanov: tradicionalni koncert ob dnevu žena in materinskem 

dnevu – Dekle, ženska, mati, glasbeni skupini Gemaj in Sonus, Tinjski oktet 
in pevka Ajda Pušaver

18:00 Slovenska Bistrica, MC Na placu: potopisno predavanje Namibija
18:00 Videm, občinska dvorana: ponovitev komedije Od jutra do večera v izvedbi 

gledališke sekcije KD F. Prešerna Videm
19:00 Skorba, Dom krajanov: premiera farse avtorja Raya Cooneya Denar, denar, 

denar, gledališke skupine KD Skorba
19:30 Ptuj, Stara steklarska delavnica: predstava Milana Jesiha Grenki sadeži 

pravice, DPD Svoboda Ptuj, Teater III

Ponedeljek, 16. marec
18:00 Hajdina, gasilski dom: predstavitev knjige Rak na duši, kirurginje Nele 

Seršen, Društvo žena in deklet občine Hajdina
18:30 Ptuj, Narodni dom: posvet s predsedniki kulturnih društev in vodij skupin, 

ZKD
18:30 Slovenska Bistrica, Knjižnica Josipa Vošnjaka: drugo predavanje Ženske in 

moške vrednote

Torek, 17. marec
12:30 Ptuj, šolsko posestvo ptujske biotehniške šole v Turnišču: posvet Poklicno 

izobraževanje z individualno učno pogodbo

Prireditvenik 
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Raičeva ulica 6,  2250 Ptuj
Uporabna površina – 470,45 m2

Dvorišče – 442 m2, 10 parkirišč
Informacije: Radio-Tednik Ptuj, d.o.o., 
02/ 749 34 10

Prodamo ali damo v najem

�
Poraba energije za ogrevanje:
101,00 kWh/m2 na leto

Mali oglasi
STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodovi-
no ter zelo kakovostne smrekove pele-
te, brezplačna dostava, ugodna cena. 
Horvat – drva, Moškanjci 1 d. Tel. 051 
667 170.

PVC-OKNA in vrata, fasade ter izved-
ba predelnih sten, spuščenih stropov in 
izdelava mansardnih stanovanj – ugo-
dno. Sandi Cvetko, s. p., Lešnica 52, 
Ormož, telefon 041 250 933.

PO ZELO ugodnih cenah odkupu-
jemo vse vrste hlodovine, možnost 
odkupa tudi na panju. Prodamo 
tudi drva za kurjavo. Aleksander 
Šket, s. p., Irje 3 d, 3250 Rogaška 
Slatina, tel. 041 785 318.

ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, tudi embalažno – to-
pol, jelšo, brezo, lipo ... Opravi 
pa tudi sečnjo in spravilo lesa. 
Nudi žagan les, letve, morale, 
obloge in drva za kurjavo. Tel. 
041 403 713.

NESNICE, rjave, grahaste, črne, 
pred nesnostjo. Vzreja nesnic Ti-
baot, Babinci 49, Ljutomer, tel. 
(02) 582 14 01.

RAČUNOVODSKI SERVIS DARI-
JA Kakovostne in cenovno ugo-
dne računovodske storitve. Sp. 
Hajdina 19 a, 2288 Hajdina. 
Telefon 041 92 33 99.

NUDIMO računovodstvo za 
d. o. o. in s. p. po zelo ugodni 
ceni. Tel. 041 987 935, Miran Pa-
veo, s. p., Kungota pri Ptuju 146.

POPRAVILO elektronskih naprav, 
bele tehnike, elektroinštalacij, 
peletnih gorilnikov, prodaja pe-
letov, storitve na domu. Jurič, 
s. p., 041 631 571.

FASADE – IZOLACIJSKE iz stiro-
pora – volne. V prednaročilu po-
pusti. Barvanje fasad, zaključni 
ometi, pomoč pri subvencijah, 
vsa notranja slikopleskarska 
dela. Jože Voglar, s. p., Zabovci 
98, telefon 041 226 204.

OKNA, ROLETE, ŽALUZIJE, KO-
MARNIKI, ugodne cene. Janez 
Belec, s. p., Trnovska vas 50, 
tel. 041 884 841; janez.belec@
gmail.com.

PODJETJE Elektro-Ka, d. o. o., 
iz Ptuja, išče kvalifi cirane elektri-
čarje za delo v tujini. Vsi zainte-
resirani naj pokličejo na tel. št. 
02 746 7170 ali se oglasijo na 
sedežu podjetja vsak delovnik 
med 9. in 11. uro.

UGODNO: vse iz inoxa, ogra-
je – deli, okovja za kabine, 
cevi, vijaki, dimniki, litoželezni 
kamini, gorilniki na pelete. Ra-
mainoks, d. o. o., Kopališka 3, 
Kidričevo, tel. 02 780 99 26, 
www.ramainox.si.

KAMNOSEK ZEMLJAK, nagrobni 
spomeniki, okenske police, sto-
pnice. Pobrežje 54 c, Videm, in 
PE Lancova vas 2 b. Informaci-
je: 031 584 965, kamnosestvo.
zemljak@gmail.com.

PRODAM tri svinje domače reje, tež-
ke od 130-140 kg. Tel. 031 222 887.

PRODAM vinograd, žični nasad, s sa-
dovnjakom v Velikem Vrhu. Tel. 761 
15 91, Franc Petrovič, Veliki Vrh 86, 
Cirkulane.

PRODAMO hlodovino za drva. Dostava 
z gozdarskim kamionom. 064 160 881.

PRODAM 200-kg svinjo domače reje 
in luščeno koruzo. Tel. 041 570 377.

PRODAM 59 arov travnika ob glavni 
cesti v Jiršovcih. Tel. 02 753 75 31.

PRODAM pujske, težke od 40 do 45 
kg. Tel. 02 766 15 31.

PRODAM krompir za sajenje, rdeči, 
beli in rumeni. Pernat, Župečja vas 14. 
Tel. 02 790 02 81.

PRODAM plug Batuje, 12-colski. Tel. 
051 617 489.

PRODAM 150-kg svinjo domače reje. 
Tel. 02 753 32 61.

KUPIM traktor in vse njegove priključ-
ke. Ponudbe na številko 031 851 485.

KUPIM traktor. Za znamko ali tip 
traktorja se bomo dogovorili po te-
lefonu. Poleg traktorja kupimo tudi 
vse njegove priključke. Telefon 031 
851 485.

KUPIM mlado kravo z mlekom ali telico 
simentalko, po možnosti pašno. Mo-
žna je menjava za bikca, težkega 200 
kg, pasme limuzin. Tel. 031 443 117.

PRODAM koruzo in ječmen. Telefon 
040 571 404.

NESNICE, rjave, v 19. tednu, tik pred 
nesnostjo, prodajamo. Telefon 02 688 
13 81 ali 040 531 246. Rešek, Star-
še 23.

DOM-STANOVANJE

ODDAMO enosobno stanovanje sam-
ski ženski na Ptuju. Tel. 779 52 51.

NEPREMIČNINE

PRODAM opremljeno stanovanjsko 
hišo v bližini Ptuja, parcela 8,16 a – 
edini lastnik. Tel. 040 533 741.

V NAJEM oddam brezplačno 1400 
trsov vinograda sort: šipon, renski ri-
zling, sovinjon, v Dragoviču. Strojna 
obdelava. Tel. 051 765 700.

PRODAMO vinograd in vikend velikost 
30 m2 z elektriko in vodo. Tel. 041 
715 213 ali 041 355 469.

DELO

VOZNIKA C- in E-kategorije, koda 95, 
izkušnje v mednarodnem prometu, 
špedicija, smer EU, zaposlim. Lamot, 
Ulica svobode 13, 2204 Miklavž, tel. 
040 296 391.

KMETIJSTVO

KUPIM vse vrste kmetijskih strojev, ki-
per prikolice in traktorje v kakršnem 
koli stanju. Telefon 041 358 960.

NESNICE, rjave, cepljene, začetek ne-
snosti, prodajamo vsak dan od 8. do 
17. ure. Soršak, Podlože 1, Ptujska 
Gora.

PRODAJO sadike cipres, sadike za po-
gozdovanje, javor in kostanj. Tel. 041 
800 6850.

PRODAM seno v balah – kocke. Tel. 
041 570 284.

PRODAM malo rabljen 200- in 300-
l nerjaveči sod za vino. Tel. 041 678 
343.

RAZNO

KUPIM starine: pohištvo, slike, bo-
gece, ure, steklo, lonce, razglednice, 
gašperje in drobnarije. Plačam takoj. 
Telefon 041 897 675.

INVALIDSKI skuter in voziček, oba 
nova, električna in primerna za starej-
še, ugodno prodam. Lahko dostavim. 
041 517 900.

PRODAM 200-litrsko zamrzovalno 
skrinjo. Tel. 031 232 019.
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Zapojte s Tejo Letonja Hajšek, izkušeno vokalistko, učiteljico petja 
ter univerzitetno diplomirano pravnico, ki je ob vrsti samostojnih 
glasbenih projektov tudi članica uspešne zasedbe Vox Arsana!
Vadili bomo v prostorih Društva za 
glasbeno umetnost ARSANA 
v Jadranski ulici 4 na Ptuju.
Spremljajte pevsko preobrazbo vsak 
torek na Radiu Ptuj med 16. in 17.  uro.

Pevska preobrazba 
na Radiu Ptuj

POSEBNO ZNIŽANE CENE
Zašèita Ptuj d.o.o., Rogozniška c.13

MALOPRODAJA vsak delovnik med 7. In 16.uro

RAZPRODAJA ZADNJIH ARTIKLOV

ZIMSKE BUNDE, JAKNE
TELOVNIKI

DEŽNA OBLAÈILA
ZAŠÈITNA OBUTEV

ROKAVICE

UDARNA AKCIJA

Mestni kino 
Ptuj

Petek, 13., in sobota, 14. ma-
rec: 16:00 Bacek Jon fi lm; 
18:00 Ex Machine; 20:00 Le-
viatan.
Sobota, 14. marec: 10:00 Kino 
vrtiček: Potepuh Tomaž.
Nedelja, 15. marec: 16:00 Ba-
cek Jon fi lm; 18:00 Avtošola; 
20:00 Leviatan.



petek � 13. marca 2015 31Oglasi in objave

Spomin bližnjih ostaja
kot cvet, ki ne veni,
kot luč, ki vedno gori.
Kdor živi v spominu drugih,
ni mrtev, je samo oddaljen.

SPOMIN
13. marca mineva leto žalosti, odkar 
si se poslovil, naš dragi

Milan Burina
IZ JANEŽOVCEV 10

V naših srcih še živita

Mijo Burina
2008–2015

Marica Burina
2004–2015

Naše poti vodijo k vam v tišini in živ je spomin na skupne 
dni.
Hvala vsem, ki z lepo mislijo postojite ob njihovem grobu.

Vaši najdražji

Izpred oči izginil je tvoj obraz
in ne sliši več se ljubeči glas.
Stol prazen zdaj tam stoji,
naš dom je prazen, saj tebe ni.
Nihče ne more te nadomestiti,
nikoli te ne bomo nehali ljubiti.

ZAHVALA
V 84. letu nas je zapustil dragi mož, oče, dedek, tast in brat

Alojz Čuš
IZ DORNAVE 25

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, znancem 
in vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti.
Hvala za darovano cvetje, sveče, sv. maše in izrečena soža-
lja. Hvala g. župniku za opravljen cerkveni obred, govor-
nici za poslovilne besede, pevcem za odpete žalostinke ter 
pogrebnemu podjetju Mir.

Žalujoči: vsi njegovi

Ko ustavi se srce,
obmolkne vse,
ni je več na vrtu,
ne v hiši. Nič več
se njen glas ne sliši.
Ostane le tišina
in večna bolečina.

V SPOMIN

15. marca bo minilo leto dni, odkar nas je za vedno zapu-
stila

Marija Polanec
IZ PLACARJA 35

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu, prižgete svečko 
in z lepo mislijo obudite spomin nanjo.

Tvoji najdražji

Dolgi so dnevi,
še daljše noči,
odkar odšel si ti.
Solze grob pojijo,
tvojega srca več ne zbudijo.

ZAHVALA
ob boleči izgubi dragega moža, očeta, 
dedka, tasta in brata

Stanislava Kokola
IZ BRESNICE 11
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prija-
teljem in znancem, ki ste nam v teh težkih trenutkih stali ob 
strani, izrekli besede tolažbe, darovali cvetje, sveče in za svete 
maše.
Posebna zahvala tudi gospodu župniku za opravljen obred, 
pevcem za odpete žalostinke, godbeniku za odigrano Tišino, 
govornici za poslovilne besede, govorniku DU Podgorci, nosil-
cem državnih simbolov, pogrebnemu zavodu Aura za opravljene 
storitve in vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: žena Trezika, sin Bojan in hčerka Stanka 
z družinama

Zdaj ne trpiš več, dragi ati,
zdaj počivaš.
Kajne, sedaj te nič več ne boli.
A svet je mrzel, prazen, opustošen
za nas, odkar te več med nami ni.
(S. Makarovič)

Nepričakovano in mnogo prezgodaj 
nas je zapustil naš dragi

Ivan Gorjup
IZ JANEŽOVSKEGA VRHA 5 A

Od njega se bomo poslovili jutri, v soboto, 14. marca 2015, 
ob 15. uri izpred mrliške veže na pokopališču na Destrniku.
Žara bo položena v mrliško vežo na dan pogreba ob 13. uri.

Žalujoči: mama Terezija, sin Matej 
ter Gregor in Tanja

Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal, 
a nate spomin
bo večno ostal.

V SPOMIN
12. marca je minilo leto, ko se je od 
nas poslovil dragi mož, oče in dedi

Janez Šegula
IZ GROHARJEVE POTI 1
Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem 
grobu in prižigate sveče.

Žalujoče: žena Anica, hčerka Irena in vnukinja Ines

Končani dnevi tvojega trpljenja,
smrt je bila močnejša od življenja.

SPOMIN
13. marca mineva leto dni, odkar nas 
je zapustila draga mama, tašča, oma 
in praoma

Kristina Ivanuša
IZ UL. 5. PREKOMORSKE 16, PTUJ

Hvala vsem, ki jo imate v lepem spominu.

Tvoji najdražji

Čez noč, čez noč pregrnila travica svet je,
čez noč, čez noč na travo se usulo je cvetje.
  (O. Zupančič)

SPOMIN
11. marca je minilo eno leto, odkar si 
za vedno zaprla trudne oči, draga žena, 
mama, babica in prababica

Marjeta Petrovič
NA TRATAH 10, PTUJ
Hvala vsem, ki v njen spomin poklonite in prižgete svečo 
na njenem grobu.

Tvoji najdražji

Takrat, ko se bodo lastovke vrnile,
bom jaz že dolgo, dolgo spal,
nekje bom sanjal daleč, daleč stran,
o vsem, kar imel sem rad –
in rad še drugim sem dajal.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi ljubega moža, očeta, dedka in pradedka

Franca Vaupotiča
IZ ZAMUŠANOV

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste nam v teh težkih tre-
nutkih slovesa stali ob strani in nam po svojih močeh nese-
bično pomagali.

Žalujoči njegovi najdražji

Zunaj se prebuja pomlad  ... 9. marec 
nam žalostno naznanja, da so minila že 
tri leta, odkar je nehal zveneti tvoj glas, 
prenehalo je biti tvoje plemenito srce  ... 
Ne moremo te več objeti, ne moremo še 
razumeti, da te očem ni moč uzreti ... A v 
noči, ko vse tiho spi, nam kot najsvetlejša 
zvezda svetiš v temi ... Vsak sončni žarek 
nam pošlješ z neba ... Je tvoja solza dežna 
kapljica? Si nekje, mar vidiš vse? Naj ti 
drobne ptice te besede poneso visoko v nebo, angelček naj ti jih 
šepne na uho ..., draga žena, mami, babi, tašča in sestra

SPOMIN
Marija Kujavec
IZ ŽABJAKA 49
Bodi sonce, ki nam sije, bodi lučka nam v temi, bodi solza, ki 
umije lice polno žalosti. Hvala vsem, ki postojite ob njenem 
grobu ali ji v večni spomin prižgete svečko, poklonite cvet ...

Vsi tvoji, ki te neizmerno pogrešajo

V življenju in v smrti Njegovi smo,
saj zato Kristus je umrl in oživel,
se še bomo srečali.
 (po knjigi razodetja)

ZAHVALA

Angela Marčič
IZ STAROŠINC 29

Ob bolečem odhodu k Stvarniku se iz srca zahvaljujemo 
sorodnikom, prijateljem in znancem, ki ste jo pospremili 
na zadnji poti, izrazili sožalje, darovali za svete maše, 
dar za cerkev in cvetje. Hvala g. župniku Janku Strašku 
za sveto mašo, govornici ge. Ivici, g. Tonetu za odigrano 
Tišino, pogrebnemu podjetju Mir in pevcem.

Vsi njeni

Spomini so kot iskre,
ki pod pepelom tlijo,
a ko jih razgrneš,
vedno znova zažarijo.

V SPOMIN

Marija Plut 
1. 9. 1937–8. 3. 2002

Mario Zorec 
14. 9. 1986–12. 3. 2010

IZ KRČEVINE PRI VURBERGU

Hvala vsem, ki postojite ob njunem 
grobu in skupaj z nami negujete 
spomin na njiju.

Vajini najdražji

Sobota ob 21:00, nedelja ob 10:00: Sesuto 
grajsko obzidje ptujskega gradu; Posekana 
drevesa na grajskem griču; Vseslovenski pro-
test kmetov v Skorbi; Aktualna dogajanja v DZ 
RS predstavil poslanec Andrej Čuš; Predstavitev monografi je Razkošje 
na podeželju – Pohištvo v ptujskem gradu; Viktorinov večer s Sloven-
ko leta 2014; Zbiranje zamaškov za triletno Nejo z Destrnika; Pesnik 
Danilo Muršec predstavlja svojo pesniško prvenko; Nova knjiga izpod 
peresa Aleša Štegra; V svet elektronike z revijo Monitor; Koncert ob 
dnevu žena, 1. del.



Neznani pisec v sporočilu, 

ki smo ga prejeli, opozarja na 

nepravilnosti ob cesti v naselju 

Rjavci, kjer je v dolžini okrog 

40 metrov odloženo vejevje. 

Kot je zapisal, se je drevje ob 

omenjeni cesti   med stano-

vanjsko hišo Rjavci 38 in stano-

vanjsko hišo Rjavci 36 a podira-

lo že lani, debelejši kosi so bili 

odpeljani, vejevje pa so pustili 

ob vozišču. »S tem je oviran in 

ogrožen promet osebnih avto-

mobilov, še bolj pa pešcev in 

šolarjev, ki tam vsakodnevno 

hodijo v šolo,« je opozoril ne-

znanec.

Sveti Andraž v Slov. goricah � Nepravilnosti ali nagajanje?

Odloženo vejevje naj bi ogrožalo promet
Kot kaže, se povolilne strasti v andraški občini še zdaleč niso pomirile. Tokrat so se obregnili ob odloženo vejevje ob 
cesti v naselju Rjavci – v neposredni bližini hiše nekdanjega župana občine Sveti Andraž Francija Krepša, ki naj bi 
ogrožalo promet.

»Ta je na ravnem pregle-

dnem delu ceste zapeljal preko 

prekinjene ločilne črte na na-

sprotno smerno vozišče in tam 

s sprednjim levim delom oseb-

nega vozila trčil v sprednjo 

levo stran tovornega avtomo-

bila, s katerim je pravilno pri-

peljal 57-letni voznik iz okolice 

Lenarta,« so o nesreči povedali 

na Policijski upravi Maribor. 

Trčenje je bilo silovito, osebni 

avto je odbilo izven vozišča, 

voznik osebnega avtomobila je 

bil na mestu mrtev, medtem ko 

voznik tovornega vozila ni bil 

poškodovan. Zaradi nesreče in 

odstranjevanja posledic je bila 

cesta za več ur zaprta.
MZ

Ptuj � Tragična prometna nesreča

Zapeljal na nasprotni vozni pas in umrl
Slovenske ceste so v tem tednu vnovič terjale krvni davek. V sredo zjutraj, nekaj po 8. uri, je v prometni nesreči na regionalni cesti Ptuj–
Lenart, v naselju Žabjak, ugasnilo življenje 49-letnika iz okolice Ptuja.

Danes bo v vzhodni Sloveniji 
pretežno oblačno, drugod bo 
precej jasno, čez dan pa bo v 
osrednji Sloveniji občasno več 
oblačnosti. Veter bo oslabel. 
Najnižje jutranje temperature 
bodo od -5 do 0, najvišje dnevne 
od 8 do 12, na Primorskem oko-
li 14 stopinj C.

Obeti
V soboto bo zmerno do prete-

žno oblačno, le na Primorskem 
občasno delno jasno. V nedeljo 
bo zjutraj delno jasno, čez dan 
pa bo več oblačnosti.

Nad severno, zahodno in sre-
dnjo Evropo ter deloma zaho-
dnim Sredozemljem je območje 
visokega zračnega tlaka. Od se-
vera doteka nad naše kraje ne-
koliko hladnejši in bolj suh zrak.
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Foto: Črtomir Goznik

Prizorišče prometne nesreče, v kateri je v sredo življenje izgubil 49-letnik iz okolice Ptuja.

Slovenija � Najpogostejši vzrok
za smrt so samomori

Lani je na železniških tirih 
izgubilo življenje 22 oseb

Po besedah predstavnika za odnose z javnostmi Slo-
venskih železnic Janeza Krivca se je lansko leto na žele-
zniških tirih poškodovalo 17 oseb, 22 pa jih je umrlo. Od 
tega je kar 18 ljudi storilo samomor.

Kot je povedal predstavnih za odnose z javnostmi, se je 
lansko leto na železniških tirih skupaj pripetilo 39 izrednih do-
godkov (resnih nesreč in nesreč), kjer se je poškodovalo 17 
oseb, 22 pa jih je izgubilo življenje. Od tega so v nesrečah na 
nivojskih prehodih umrle tri osebe, ena ob nesreči na odprti 
progi, 18 ljudi pa je lani na železniških tirih storilo samomor. 
»Največkrat so vzroki, zaradi katerih se nesreče zgodijo, 
neupoštevanje cestnoprometnih predpisov in zadrževanje 
oseb na delih proge, ki niso namenjeni za potnike in na ka-
terih ni dovoljeno gibanje in zadrževanje,« je pojasnil Krivec 
in še dodal: »Število nesreč, smrtnih žrtev in poškodovanih 
na železniških tirih se giblje v povprečju preteklih petih let.« 
Kot je razvidno iz letnega poročila 2013, se je namreč dve leti 
nazaj skupaj pripetilo 35 izrednih dogodkov (resnih nesreč in 
nesreč), kjer je življenje izgubilo 18 oseb – od tega je samo-
mor storilo 13 oseb, pet oseb pa je umrlo v nesrečah, ki so se 
zgodile na nivojskih prehodih, in sicer zaradi neupoštevanja 
cestnoprometnih predpisov. 

Krivec: »Odsekov, ki bi izstopali po 
številu smrtnih žrtev, ni.«

Zanimalo nas je še, kateri so tisti odseki železniške pro-
ge, ki na slovenskem železniškem omrežju po številu smr-
tnih žrtev izstopajo. A nam je Krivec dejal, da teh odsekov 
ni. Posebej smo preverili še za odsek proge med Ptujem in 
Hajdino. Tudi tukaj nam je Krivec zatrdil, da omenjeni odsek 
po številu smrtnih žrtev nikakor ne izstopa ter še pozval: »Na 
Slovenskih železnicah vztrajno ponavljamo in prosimo vse 
udeležence v prometu, da pri prečkanju proge spoštujejo 
prometne predpise ter prometne znake in signalizacijo. Ho-
diti ob progi ali neposredno ob njej, voziti mimo zapornic, ki 
se ravno spuščajo, ali celo obvoziti polzapornice je izjemno 
nevarno in tudi strogo prepovedano.«

Monika Levanič

Foto: Martin Ozmec

Lansko leto se je na železniških tirih skupaj pripetilo 39 
izrednih dogodkov (resnih nesreč in nesreč), kjer se je 
poškodovalo 17 oseb, 22 pa jih je izgubilo življenje. Od 
tega so v nesrečah na nivojskih prehodih umrle tri ose-
be, ena ob nesreči na odprti progi, 18 ljudi pa je lani na 
železniških tirih storilo samomor

Foto: ML

Vejevje ob cesti je bilo že odstranjeno s samega vozišča ob cesto.

Avtor je poslal tudi prijavo 

na Skupno občinsko upravo 

ter pozval k čimprejšnji uskla-

ditvi z Odlokom o občinskih 

cestah v občini Sv. Andraž v 

Slov. goricah.

Županja Darja Vudler nam 

je zagotovila, da z anonimko 

nikakor ni povezana: »O vseh 

takšnih zadevah, o katerih 

smo seznanjeni, je obveščena 

inšpekcijska služba skupne 

občinske uprave, uveden bo 

postopek. Se pa strinjam, da je 

s tem ogrožena varnost v ce-

stnem prometu.«
Monika Levanič
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